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Позиціювання партій

Первая пятерка избирательного списка Партии регионов будет обнародована в ходе
ее XIV партийного съезда, который назначен на 31 июля. Об этом сказал народный
депутат Украины, первый заместитель председателя ПР Владимир Рыбак,
комментируя итоги совместного заседания политсовета и фракции Партии регионов.

«31  июля мы планируем провести XIV  съезд партии.  На съезде будут утверждены
списки кандидатов в депутаты по многомандатному избирательному округу,  а также по
одномандатным округам. Будут даны полномочия политсовету принимать
соответствующие решения между съездами, а также определены первые пятерка и десятка
кандидатов в депутаты», – отметил Рыбак.

По его словам, первая пятерка будет сформирована после проведения
социологических исследований, изучения уровня поддержки гражданами возможных
кандидатов. «Определим тех, кто пользуется наибольшей поддержкой населения.
Обнародуем ее на ХІV съезде партии», – подчеркнул Рыбак.

Рыбак отметил, что этому будет предшествовать масштабная партийная работа: в
течение мая, июня и июля будут проведены расширенные партийные собрания с участием
депутатов всех уровней – первичных, районных, городских и областных организаций, где
будет рассмотрена программа партии, избраны делегаты на предстоящий съезд и решены
другие внутрипартийные вопросы», – добавил Рыбак.

«Мы сегодня ориентируем все партийные организации на то, чтобы выборы были
открытые, прозрачные, честные, и ни одна партийная организация не должна дать повод
для сомнения в результате кампании. Мы должны сделать все, чтобы выборы прошли в
рамках законодательства, и показать всему миру, что Украина способна провести такие
выборы», – отметил Рыбак (Без воли Тимошенко в список оппозиции не возьмут. А
первая пятёрка ПР будет определена по соцопросу // NEWSru.ua
(http://rus.newsru.ua/arch/ukraine/24apr2012/opreuw.html). – 2012. – 24.04).

***

Виновные в «откатах»  при подготовке к футбольному Чемпионату ЕВРО-2012
должны понести уголовную ответственность. Об этом заявил лидер КПУ Петр
Симоненко во время эфира на одном из областных радиостанций Донецка.

По словам Петра Симоненко,  для Украины проведение футбольного Чемпионата
играет очень важную роль и принесет много плюсов для международного имиджа страны.

При этом он отметил, что в Украине от 40 до 60 % от общего финансирования,
предусмотренного на подготовку к Чемпионату, было отдано на «откаты».

«Как пример,  в Португалии в 2004 г.  при подготовке к чемпионату за те же деньги,
что были выделены Донецку,  было построено 5  стадионов,  а у нас –  только один»,  –
возмутился лидер КПУ.

Петр Симоненко также добавил, что в условиях кризиса подобные растраты
довольно ощутимы для экономики.

В связи с этим лидер коммунистов предлагает после проведения футбольного
Чемпионата провести соответствующее расследование и привлечь к уголовной
ответственности тех, кто причастен к «откатам».

В то же время Петр Симоненко позитивно оценил подготовку к футбольному
Чемпионату в Донецке. «Финальная часть пройдет именно в Донецке. Я считаю, что она
будет самой лучшей в Украине, поскольку здесь самые лучшие стадионы», – подчеркнул
он (Петр Симоненко: Виновные в «откатах» при подготовке к ЕВРО-2012 должны
понести уголовную ответственность // Компартія України (http://www.kpu.ua/petr-

http://rus.newsru.ua/arch/ukraine/24apr2012/opreuw.html
http://www.kpu.ua/petr-simonenko-vinovnye-v-otkatax-pri-podgotovke-k-evro-2012-dolzhny-ponesti-ugolovnuyu-otvetstvennost/
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simonenko-vinovnye-v-otkatax-pri-podgotovke-k-evro-2012-dolzhny-ponesti-ugolovnuyu-
otvetstvennost/). – 2012. – 23.04).

***

Молодежь должна быть обеспечена всеми государственными гарантиями и
поддержкой. Об этом заявил лидер КПУ Петр Симоненко во время встречи со
студентами Красноармейского индустриального института «Донецкого технического
университета».

По словам Петра Симоненко, согласно проведенному социологическому опросу,
50 % студентов сегодня готовы к эмиграции из страны даже после получения диплома о
высшем образовании.

Лидер коммунистов подчеркнул, что в Украине практически отсутствует программа
поддержки молодежи. «Власть сегодня работает исключительно в своих интересах. Никто
не думает, что именно молодежь – это та категория граждан, от которой зависит будущее
нашей страны, а у нас получается, что молодежь в Украине – это самая уязвимая
категория», – добавил Петр Симоненко.

Он добавил, что в рамках Государственной программы поддержки молодежи, в
первую очередь, должно быть обеспечено доступное кредитование на образование и
жилье.

«С другой стороны, если говорить о кредитах для молодежи, то нужно задать вопрос,
а сможет ли молодой человек взять кредит и ежемесячно платить 8 тыс. грн за жилье?
Поэтому нужно поднимать вопрос зарплаты молодых специалистов, а также обеспечения
первым рабочим местом», – подчеркнул Петр Симоненко (Петр Симоненко: Молодежь
должна получить все возможные государственные гарантии // Компартія України
(http://www.kpu.ua/petr-simonenko-molodezh-dolzhna-poluchit-vse-vozmozhnye-
gosudarstvennye-garantii/). – 2012. – 23.04).

***

Коммунистическая партия требует от правительства немедленно остановить
эксперимент над гражданами под названием «медицинская реформа». Об этом с
парламентской трибуны заявил Первый секретарь ЦК Компартии Украины,
руководитель депутатской фракции коммунистов в Верховной Раде Петр
Симоненко.

Лидер Компартии подчеркнул, что под видом введения института семейного врача
фактически осуществляется переход системы здравоохранения на платную основу,
которая станет недоступной для социально незащищенных людей.

«О каком качестве лечения и профилактики заболеваний может идти речь, если
одним из критериев эффективности работы семейного врача выступает ненаправление
пациента на медицинскую консультацию. За это предусмотрено поощрение до 20 %
надбавки к зарплате», – отметил Петр Симоненко.

Петр Симоненко заявил, что вопиющим примером античеловечности медицинской
«реформы» является уничтожение системы детского медицинского обслуживания.

«В результате деятельности чиновников-«реформаторов» закрываются больницы и
ФАПы в городах и селах», – подчеркнул он.

«Мы, коммунисты, заявляем, что подобные реформы носят антинародный характер.
Рекомендуем этим «реформаторам» проводить опыты на кроликах и мышах, а не на
народе Украины. Эти реформы нужно остановить и в корне изменить отношение
государства к оказанию медицинской помощи», – озвучил позицию партии Петр
Симоненко (Петр Симоненко: Компартия требует остановить опыты над

http://www.kpu.ua/petr-simonenko-vinovnye-v-otkatax-pri-podgotovke-k-evro-2012-dolzhny-ponesti-ugolovnuyu-otvetstvennost/
http://www.kpu.ua/petr-simonenko-vinovnye-v-otkatax-pri-podgotovke-k-evro-2012-dolzhny-ponesti-ugolovnuyu-otvetstvennost/
http://www.kpu.ua/petr-simonenko-molodezh-dolzhna-poluchit-vse-vozmozhnye-gosudarstvennye-garantii/
http://www.kpu.ua/petr-simonenko-molodezh-dolzhna-poluchit-vse-vozmozhnye-gosudarstvennye-garantii/
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украинским здравоохранением // Компартія України (http://www.kpu.ua/petr-simonenko-
kompartiya-trebuet-ostanovit-opyty-nad-ukrainskim-zdravooxraneniem/). – 2012. – 24.04).

***

Для выхода Украины из кризиса необходимо ликвидировать теневую экономику. Об
этом заявил лидер КПУ Петр Симоненко сегодня во время рабочей поездки в
Красноармейск.

По словам Петра Симоненко, сейчас в Украине действуют «базарно-сырьевой»
вариант экономики, при котором базовые предприятия промышленности находится в
частных руках крупного капитала.

«В рамках Антикризисной программы, которую наша фракция предложила
парламенту, предусмотрен ряд важных мер, но если мы не наведем порядок с теневой
экономикой, показатели которой в Украине сегодня слишком высоки, выйти из кризиса не
получится», – отметил лидер коммунистов.

Для этого Петр Симоненко предлагает навести порядок в торговых сетях,  что
позволит возложить на продавца ответственность за качество продаваемой им продукции.
Также, по словам Петра Симоненко, КПУ предлагает отстранить крупный капитал от
базовых предприятий, что позволит развиваться малому и среднему бизнесу. Кроме того,
лидер КПУ назвал очень важным наведение порядка в налоговом законодательстве
Украины. В частности, речь идет о ликвидации налога на добавленную стоимость и
введении налога на роскошь.

«Но один из самых главных шагов в борьбе с тенизацией экономики –  это
повышение покупательной способности граждан Украины», – подытожил Петр
Симоненко (Петр Симоненко: Без ликвидации теневой экономики Украина не выйдет
из кризиса // Компартія України (http://www.kpu.ua/petr-simonenko-bez-likvidacii-tenevoj-
ekonomiki-ukraina-ne-vyjdet-iz-krizisa/). – 2012. – 24.04).

***

За принятие популистских законов ответственность несут не только политики, но и
их электорат. Такое мнение выразил лидер Компартии Украины Петр Симоненко.

По его словам, на сегодняшний день в украинском парламенте лишь 26 народных
депутатов, которые состоят во фракции КПУ, не выражают интересов представителей
крупного капитала.

Поэтому, как отметил П. Симоненко, избирателям необходимо помнить, что голосуя
за партию власти или за оппозицию, они поддерживают олигархов.

Как отметил лидер КПУ, именно те политические силы, которых на сегодняшний
день большинство в парламенте, принимают популистские законы перед выборами и
забывают о своих обещаниях сразу после выборов (Петр Симоненко:  За популизм в
политике ответственность несут избиратели олигархов // Компартія України
(http://www.kpu.ua/petr-simonenko-za-populizm-v-politike-otvetstvennost-nesut-izbirateli-
oligarxov/). – 2012. – 25.04).

***

Главная задача Компартии Украины на предстоящих выборах – «возвращение
украинского государства народу нашей страны», заявил на первомайском митинге в Киеве
лидер КПУ Петр Симоненко.

«Мы сегодня должны ответить на главный вопрос: как сменить власть миллионеров
и миллиардеров на власть миллионов, то есть на власть трудового народа. Именно эту
задачу поставили перед собой коммунисты. Наша задача – вернуть страну трудовому

http://www.kpu.ua/petr-simonenko-kompartiya-trebuet-ostanovit-opyty-nad-ukrainskim-zdravooxraneniem/
http://www.kpu.ua/petr-simonenko-kompartiya-trebuet-ostanovit-opyty-nad-ukrainskim-zdravooxraneniem/
http://www.kpu.ua/petr-simonenko-bez-likvidacii-tenevoj-ekonomiki-ukraina-ne-vyjdet-iz-krizisa/
http://www.kpu.ua/petr-simonenko-bez-likvidacii-tenevoj-ekonomiki-ukraina-ne-vyjdet-iz-krizisa/
http://www.kpu.ua/petr-simonenko-za-populizm-v-politike-otvetstvennost-nesut-izbirateli-oligarxov/
http://www.kpu.ua/petr-simonenko-za-populizm-v-politike-otvetstvennost-nesut-izbirateli-oligarxov/
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народу! Страну надо вырвать из господства олигархов и вернуть во власть трудового
большинства. Это глубочайшая по своему значению и смыслу задача», – заявил лидер
Компартии Украины.

«Именно трудовое большинство должно определять, какую социальную политику
мы проводим, что мы делаем, чтобы старикам, нашим отцам и матерям создать
нормальную жизнь, а молодежи – открыть дорогу в будущее и гордиться тем, что они
будут достойными продолжателями наших дел», – подчеркнул он (Страну надо вырвать
из господства олигархов – Симоненко // Независимое Бюро Новостей
(http://nbnews.com.ua/news/38854/). – 2012. – 1.05).

***

Спикер Верховной Рады Владимир Литвин полагает, что если отменить
депутатскую неприкосновенность, желающих стать нардепом придется искать.

«Говорю правду: тема неприкосновенности интересная и выигрышна для политиков
только перед выборами. Если ее снять, то в ВР будут набирать как в украинскую армию»,
– написал Литвин.

«Сегодня оппозиция заявляет, что перед выборами не будет поддерживать
соответствующий законопроект с целью недопущения репрессий. А вернется к нему после
победы на выборах. Правящая фракция публично настаивает на принятии решения,
понимая, что голосов для его принятия нет. Итак, процесс, результата нет. Лично я за то,
чтобы снять неприкосновенность», – добавил он (Литвин: без неприкосновенности в ВР
будут набирать, как в армию // Левый берег
(http://lb.ua/news/2012/04/24/147726_litvin_bez_neprikosnovennosti_vr.html). – 2012. –
24.04).

***

27 березня 2012 р. у блозі Міністра внутрішніх справ України Віталія Захарченка на
офіційному сайті МВС з’явилася публікація «Міліція на боці Закону та поза політикою», у
якій стверджувалося, що протягом 2010 та 2011 рр. до кримінальної відповідальності було
притягнуто відповідно 16 та 7 депутатів рад різних рівнів від Блоку Литвина.

Природно, що керівництво Народної Партії зацікавилося, хто саме серед її
висуванців виявився порушником закону. Із метою з’ясувати це фракція Народної Партії у
Верховній Раді України звернулася із відповідним офіційним запитом до Міністра
внутрішніх справ України.

Проте замість поіменного переліку депутатів-злочинців надійшла відписка від
начальника Головного слідчого управління МВС В. Фаринника, у якій частково
повторювався текст блогу його керівника. Єдиною конкретикою стало повідомлення про
притягнення до відповідальності двох депутатів місцевих рад від Народної Партії за
порушення правил безпеки дорожнього руху і за зберігання отруйних і сильнодіючих
речовин. При цьому з листа не зрозуміло ні суті, ні тяжкості скоєних правопорушень.

Народники переконані, що міліція повинна розкривати злочини, а не займатися
поширенням неперевірених даних та відписками. Тому ми вимагаємо надати Народній
Партії поіменний перелік правопорушників із чітким зазначенням скоєних ними злодіянь
та відповідними рішеннями судів. Народна Партія, дбаючи про свій імідж та виходячи із
зобов’язань перед виборцями,  виключить цих людей зі своїх лав.  У іншому разі
пропонуємо МВС і особисто пану В. Захарченку принести письмові та публічні
вибачення.

Сподіваємося, що міліція надалі займатиметься виконанням своїх безпосередніх
обов’язків, а не поширюватиме неперевірену та непідтверджену інформацію (ЗАЯВА
ПРЕС-СЛУЖБИ НАРОДНОЇ ПАРТІЇ. МВС має ловити злочинців, а не робити заяви //

http://nbnews.com.ua/news/38854/
http://lb.ua/news/2012/04/24/147726_litvin_bez_neprikosnovennosti_vr.html
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Офіційний сайт Народної Партії
(http://narodna.org.ua/news.php?AYear=2012&AMonth=4&ADay=26&ArticleID=15788&). –
2012. – 26.04).

***

Володимир Литвин переконаний, що немає жодних об’єктивних підстав для
блокування роботи парламенту. Про це Голова Верховної Ради України, голова Народної
Партії Володимир Литвин заявив 27 квітня 2012 р. За його словами, відбувається
політичний процес, виборча кампанія, і для здобуття перемоги на виборах
використовуються будь-які засоби. При цьому голова Народної Партії зауважив, що
опозиціонери, навпаки, мали б скористатися парламентською трибуною для
обґрунтування і аргументації своєї позиції. «Оскільки жодних об’єктивних чинників для
такого незрозумілого блокування і самообмеження я не бачу, фактично мова йде про
руйнування інституту демократії в Україні», – сказав він.

В. Литвин також підкреслив, що він йде назустріч вимогам представників опозиції.
«Я виходжу з того,  що опозиція має бути підтримана»,  –  сказав він.  Разом з тим,
В. Литвин зазначив, що вимоги опозиційних фракцій увесь час змінюються. «Це
політична технологія, яку я не сприймаю», – наголосив лідер народників.

«Парламент і країна є заручниками справи Тимошенко, – сказав В.Литвин. – І
блокування триває тому, що в суботу має розпочатися чи продовжитись наступний
судовий процес проти Юлії Тимошенко, пов’язаний зі звинуваченнями, які висунула
Генеральна прокуратура і слідство під час її роботи в ЄЕСУ» (Куксенко Н. Володимир
Литвин переконаний, що немає жодних об’єктивних підстав для блокування роботи
парламенту // Офіційний сайт Народної Партії
(http://narodna.org.ua/news.php?AYear=2012&AMonth=4&ADay=27&ArticleID=15800&). –
2012. – 27.04).

***

Мороз зі своєю партією піде на вибори самостійно: Соціалістична партія України
братиме самостійну участь у виборах до Верховної Ради. Про це повідомив 28 квітня
журналістам у перерві з’їзду СПУ, що проходить у Києві, лідер партії Олександр Мороз.

«Сьогодні блоки не допускаються, а, скажімо, лягати під чиюсь схему, немає сенсу.
Я переконаний, що всі суб’єкти виборчої кампанії, які сьогодні будуть брати участь у
виборах, представляють практично одне політичне коло – це прибічники ліберальної
політики.  Я комуністів не торкаюсь тому,  що вони говорять одне,  а в них своя задумка.
Ми говоримо про об’єктивні речі», – зауважив Мороз.

Він наголосив, що і Партія регіонів, і опозиція є представниками ліберальної
політики і борються, як конкуренти, за владу, за володіння інструментами для
задоволення корпоративних і бізнесових інтересів. На думку Мороза, в Україні настав час
міняти політичну систему в цілому.

Сам Мороз балотуватиметься до парламенту в мажоритарному окрузі у
Миронівському районі Київської області.

Найближчим часом делегати з’їзду СПУ проведуть голосування за кандидатуру
лідера партії (Мороз зі своєю партією піде на вибори самостійно: Соціалістична
партія України братиме самостійну участь у виборах до Верховної Ради, – інформує
«Волинська правда» // Волинська правда (http://www.pravda.lutsk.ua/ukr/news/39966/).  –
2012. – 28.04).

http://narodna.org.ua/news.php?AYear=2012&AMonth=4&ADay=26&ArticleID=15788&
http://narodna.org.ua/news.php?AYear=2012&AMonth=4&ADay=27&ArticleID=15800&
http://www.pravda.lutsk.ua/ukr/news/39966/
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***

Съезд СПУ избрал новым главой партии Петра Устенко. За него проголосовали
267 делегатов. Поддержать кандидатуру Устенко предложил бывший глава партии
Александр Мороз

На должность главы партии выдвигались две кандидатуры: первый заместитель
главы СПУ по организационно-кадровой работе, организации избирательного процесса и
его ресурсного обеспечения Петр Устенко, первый заместитель главы СПУ по вопросам
координации и взаимодействия с общественными организациями, экономическим
вопросам Валентина Семенюк-Самсоненко. Как отмечает РБК-Украина, баллотироваться
также намеревался и заместитель главы СПУ по вопросам идеологии Денис Руcак, однако
снял свою кандидатуру в пользу Семенюк-Самсоненко (Банникова Е. В
Социалистической партии Украины – новый глава // Медиа группа «Объектив»
(http://www.objectiv.tv/280412/69570.html). – 2012. – 28.04).

***

«Заблокируют деятельность «Батьківщини» – мы пойдем от «Фронта Змін». Об этом
первый заместитель председателя партии «Батьківщина» Александр Турчинов
заявил 23 апреля во время пресс-конференции.

«Я не советую Администрации Президента, Минюсту и силовым структурам
слишком агрессивно работать против партии («Батьківщина». – НикВести) в надежде на
то, что или юридическим путем, или рейдерским путем они попробуют не пустить
«Батьківщину» на выборы, сорвав тем самым объединение оппозиции. Заблокируют они
деятельность «Батьківщини», принципиальное решение относительно единой команды,
единство оппозиционных сил не изменится. Значит, мы пойдем по спискам «Фронта
Змін».  Заблокируют «Фронт Змін»  –  мы пойдем по спискам Народного Руху,  партии
«Реформы и порядок», других политических сил, которые имеют смелость объединяться в
оппозиции», – сообщил Турчинов.

Как отметил Турчинов, власти не удастся сломить решение об объединении
оппозиции («Заблокируют деятельность «Батьківщини» – мы пойдем от «Фронта
Змін», – Турчинов // «Николаевские Вести» (http://nikvesti.com/news/politics/30201).  –
2012. – 23.04).

***

Оппозиционеры могут поддержать кандидатуру Кличко на выборах мэра Киева.
Лидеру партии «УДАР» Виталию Кличко нужно будет выбирать между оппозиционным
блоком и провластным большинством, потому что «третьей силы» не будет на выборах в
Верховную Раду осенью этого года.  Об этом заявил заместитель председателя партии
«Батьківщина» Александр Турчинов.

По словам Турчинова, он не верит в «третьи силы», которые собираются идти в
парламент.

«Мои коллеги и я тоже расстроились, что среди тех, кто объединился, нет Кличко. Я
не верю в эфемерные третьи силы – которые и не власть и не оппозиция... Или ты
работаешь на Регионы, как бы ты не назывался, или ты объединяешься в
демократическую оппозицию. И Виталию предстоит сделать этот выбор», – сказал он.

«Затягивать со своим определением не нужно... Мы не упрашиваем, мы обращаемся
отбросить личные амбиции», – добавил Турчинов.

При этом Турчинов сказал, что оппозиция готова поддержать кандидатуру Виталия
Кличко на выборах мэра Киева, о чем в одном из интервью сообщила Юлия Тимошенко
(Турчинов предложил Кличко определиться // Левый берег

http://www.objectiv.tv/280412/69570.html
http://nikvesti.com/news/politics/30201
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(http://lb.ua/news/2012/04/24/147698_turchinov_predlozhil_opredelitsya.html). – 2012. –
24.04).

***

Лидер «Батьківщини» Юлия Тимошенко будет лично утверждать списки кандидатов
в депутаты от объединенной оппозиции. Об этом заявил заместитель «Батьківщини»
Александр Турчинов.

«Юлия Тимошенко не будет отстранена от этого процесса (формирования списка)
даже за решеткой. Она будет принимать активное участие в формировании списка, и без
ее поддержки мы не будем предлагать съезду ту или иную кандидатуру», – сказал
Турчинов.

На вопрос, возможно ли присутствие Виктора Ющенко в списках оппозиции,
Турчинов ответил, что «более реалистично увидеть его в списке Партии регионов».

«Я думаю, что Партия регионов его в первую пятерку должна поставить», – сказал
Турчинов.

Турчинов также признал, что он и его коллеги расстроены из-за того, что пока им не
удалось привлечь к объединенной оппозиции партию УДАР Виталия Кличко.

«Мои коллеги и я тоже расстроились, что среди тех, кто объединился, нет Кличко. Я
не верю в эфемерные третьи силы – которые и не власть и не оппозиция... Или ты
работаешь на Регионы, как бы ты не назывался, или ты объединяешься в
демократическую оппозицию. И Виталию предстоит сделать этот выбор», – сказал
Турчинов.

«Затягивать со своим определением не нужно... Мы не упрашиваем, мы обращаемся
(с призывом) отбросить личные амбиции», – добавил Турчинов (Без воли Тимошенко в
список оппозиции не возьмут. А первая пятёрка ПР будет определена по соцопросу //
NEWSru.ua (http://rus.newsru.ua/arch/ukraine/24apr2012/opreuw.html). – 2012. – 24.04).

***

Перший заступник Голови партії «Батьківщина», керівник виборчого штабу
Об’єднаної опозиції Олександр Турчинов переконаний, що влада несе повну
відповідальність за вибухи у Дніпропетровську. Про це він написав у своєму блозі.

«Всі силові структури України сьогодні скеровані на боротьбу з опозицією,  а не на
захист громадян від злочинців, а РНБО перетворили на виборчий штаб правлячої партії»,
– наголосив Турчинов.

«Сподіваюсь, справжні організатори кривавого теракту стануть відомі і понесуть
відповідальність перед законом», – зазначив він.

Окрім того, на думку Олександра Турчинова, влада, спекулюючи на крові людей, які
постраждали під час теракту в Дніпропетровську, у напівпустій залі заблокованої
Верховної Ради, де «більшістю» і не пахло, зімітувала позачергове засідання
законодавчого органу, щоб Валерія Лутковська змогла скласти присягу Омбудсмена.

«Сховавшись за спинами депутатів від ПР з їх робочого місця, комуніст Мартинюк
нашвидкуруч прокрутивши пусту балаканину силовиків, які повідомили, що як завжди
«контролюють» ситуацію, протягнув ратифікацію японського кредиту для збанкрутілого
уряду України. Розмістивши за колоною Лутковську, озброєну переносним мікрофоном, її
«привели до присяги», – зазначив політик. «Цим самим сама ідея посади Уповноваженого
з прав людини зганьблена», – додав він (Влада несе повну відповідальність за вибухи у
Дніпропетровську, – Турчинов // Сайт Політичної Партії «Всеукраїнське об’єднання
«Батьківщина» (http://byut.com.ua/news/10783.html). – 2012. – 27.04).

http://lb.ua/news/2012/04/24/147698_turchinov_predlozhil_opredelitsya.html
http://rus.newsru.ua/arch/ukraine/24apr2012/opreuw.html
http://byut.com.ua/news/10783.html
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***

12 мая оппозиция проведет Форум объединенной оппозиции, где обнародует свои
цели и задачи. Об этом заявил Арсений Яценюк.

«Переговоры шли сложно, долго, но принято необратимое решение (о едином списке
оппозиции)», – заявил он.

«Важно то, что под настоящим соглашением стоит личная подпись Тимошенко. Вы
знаете, что наши отношения не всегда были простыми, но мы переступили через это ради
будущего государства», – добавил он.

Яценюк сообщил, что Александр Турчинов возглавил избирательный штаб
оппозиции.

По его словам, в состав оппозиции, которая пойдет на выборы единым списком на
базе «Батьківщини», пока вошли «Батьківщина», «Фронт Змін», Народный Рух, Народная
самооборона, «За Украину», ПРП.

«Двери для других политических сил тоже открыты», – заявил Арсений Яценюк.
На вопрос о присоединение Кличко,  то Яценюк заявил,  что лидер УДАРа не

предоставил списка мажоритарщиков.
«Мы не имеем права проиграть на выборах мэра Киева. И мы даем безоговорочную

поддержку самому рейтинговому кандидату, но нам важно услышать его программу. Мы
не можем допустить, чтобы Виталий Кличко в третий раз проиграл выборы мэра», –
заявил Яценюк (Яценюк: Оппозицией принято необратимое решение // КИД
(http://zadonbass.org/news/politics/message_48769). – 2012. – 23.04).

***

Лидер партии «Фронт Змін» Арсений Яценюк заявляет, что Юлия Тимошенко
политически будет возглавлять список объединенной оппозиции.

Об этом он сказал 23 апреля на пресс-конференции, отвечая на вопрос, кто
юридически будет возглавлять список объединенной оппозиции, учитывая то
обстоятельство, что Тимошенко находится за решеткой.

Яценюк отметил: «При любых обстоятельствах Тимошенко политически будет
возглавлять список, а юридически она возглавляет партию «Батьківщина». «Поэтому
здесь нет никакой дискуссии по этому поводу», – подчеркнул он.

Он отметил, что члены партии «Фронт Змін» будут соблюдать все необходимые
формальности, с тем чтобы список объединенной оппозиции был зарегистрирован.

Об этом Яценюк сказал в контексте ответа на вопрос,  будет ли приостановлено
членство в партии «Фронт Змін» им самим и другими членами партии,  которые будут в
списке объединенной оппозиции, формируемой на базе партии «Батьківщина».

Яценюк подчеркнул: «Что касается объединения, то это объединение удостоверяется
тем, что депутаты от политической партии «Батьківщина» вступят в общественную
организацию «Фронт Змін».

«Это хороший пример реального и настоящего единения – это является первым
залогом к серьезным переговорам о формировании единой партии», – подчеркнул
Яценюк.

Отвечая на вопрос, когда будет обнародован список объединенной оппозиции и
список кандидатов в народные депутаты в мажоритарных округах, Яценюк напомнил, что
это должно быть сделано до 29 июля.

В то же время он заверил, что объединенная оппозиция попытается обнародовать эти
списки как можно скорее, чтобы общественность смогла их обсудить.

«Мы хотим услышать, что вы скажете о наших кандидатах в депутаты», – сказал
Яценюк (Яценюк: Тимошенко политически будет возглавлять список оппозиции //

http://zadonbass.org/news/politics/message_48769
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Обозреватель (http://obozrevatel.com/politics/14283-yatsenyuk-timoshenko-politicheski-
budet-vozglavlyat-spisok-oppozitsii.htm). – 2012. – 24.04).

***

Лидер «Фронта Змін» Арсений Яценюк обещает,  что в Верховной Раде
следующего созыва демократическим большинством будет принят закон об импичменте
Президента. Об этом политик заявил с парламентской трибуны.

«Одним из первых законов, который будет проголосован демократическим
большинством, будет закон Украины «О порядке импичмента Президента Украины», –
заявил А. Яценюк.

Он также пообещал, что демократическое большинство проголосует за введение
процедуры личного голосования депутатов. Кроме того, будет введена уголовная
ответственность нардепов за голосование чужими карточками.

Еще нынешние оппозиционеры планируют принять законы о реформе образования,
медицины, правоохранительной и судебной системы. «Мы будем вносить и принимать
комплексный закон о возобновлении социальной справедливости, а это пересчет пенсий,
пересчет зарплат и пересчет прожиточного минимума с учетом уровня инфляции», –
пообещал А. Яценюк (Яценюк пообещал принять закон об импичменте // МинПром –
информация бизнес-класса (http://minprom.ua/news/93412.html). – 2012. – 24.04).

***

Лидер «Фронта Змін» Арсений Яценюк 24  апреля сделал в Раде заявление от
имени объединенной оппозиции.

«Хочу выступить от имени объединенной оппозиции, которая вчера приняла
решение на базе политической партии «Батьківщина», которую возглавляет Юлия
Тимошенко, партии «Фронт Змін», «Реформы и порядок», «За Украину», «Народный рух»
и «Народная самооборона» формировать оппозицию», – сказал Арсений Яценюк.

«Выражаю сочувствие Партии регионов. И поздравляю наших сторонников, мы
переступили через личное, мы думаем про государственное», – отметил он.

По словам политика, Украина на протяжении последних лет никогда не была так
близка к пропасти. «Государство остановилось и оказалось в политической изоляции. Нас
не поддерживают ни в Вашингтоне, ни в Москве, ни в Брюсселе, ни в Пекине. Основания
для этого – это уголовное дело против Тимошенко и коррупция», – считает нардеп.

«Общий долг страны превысил 130 млрд дол. В этом году Украина должна
выплатить 10 млрд долл. А за прошлый год власть набрала кредитов на 9 млрд дол.
Каждый десятый не имеет работы. Каждый четвертый молодой специалист не имеет
рабочего места. Эта страна – безработных и бедных», – отметил он.

«Впервые появились очереди, но не возле продуктовых магазинов, потому, что
людям не за что купить, а возле иностранных посольств», – подчеркнул политик.

Перед нами стоят очень сложные задачи. Чтобы изменить жизнь людей, надо
изменить Президента, правительство и большинство. И это будет на парламентских
выборах. Стране надо восстановить парламент, а не одел, который управляется АП», –
резюмировал он (Мы сумели объединиться, мои соболезнования Партии регионов –
Яценюк // Независимое Бюро Новостей (http://nbnews.com.ua/news/37912/). – 2012. –
24.04).

***

У партий «Фронт Змін» и «Батьківщина» остались нерешенные спорные вопросы,
которые касаются выдвижения кандидатов в отдельных мажоритарных округах. Об этом

http://obozrevatel.com/politics/14283-yatsenyuk-timoshenko-politicheski-budet-vozglavlyat-spisok-oppozitsii.htm
http://obozrevatel.com/politics/14283-yatsenyuk-timoshenko-politicheski-budet-vozglavlyat-spisok-oppozitsii.htm
http://minprom.ua/news/93412.html
http://nbnews.com.ua/news/37912/
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заявил народный депутат от фракции НУ–НС, лидер «Фронта Змін» Арсений
Яценюк.

«Спорные вопросы всегда есть, потому что мы демократы. Но мы решим любые
спорные вопросы, потому что мы сильные и поумнели. Я убежден в том, что ни одного
спорного вопроса не останется», – подчеркнул Яценюк.

Нардеп уточнил, что между его партией и политсилой Юлии Тимошенко существует
несколько нерешенных вопросов относительно отдельных округов на территории
Украины.

«Но мы применили очень простой принцип. Каждая партия выдвигает лучших. А
для принятия решения, кого именно выдвигает объединенная оппозиция, мы проводим
социологию. У кого наивысший рейтинг, тот и идет (на выборы как единый кандидат)», –
растолковал Яценюк.

Также лидер «Фронта Змін» заверил, что одиозные фигуры не попадут в список
объединенной оппозиции.

«Что касается одиозных фигур – разумеется, что значительная часть действующих
депутатов не попадет в этот список, и это является частью очищения. Мы сейчас
проверили каждое голосование депутатов местных советов от нашей оппозиционной
силы. Если человек сотрудничает с властью не ради общества, а ради собственного
заработка, он будет исключен», – сказал Яценюк.

Кроме того, Яценюк сообщил, что партии «Батьківщина» и «Фронт Змін» будут
иметь право взаимного вето для того, чтобы одиозные личности не попадали в список.

«Я вчера сидел и набрасывал список людей от нашей политической силы. 80 % этих
людей – это те, которые не были в парламенте, но прошли с нами много лет и умеют
работать», – сказал Яценюк.

На вопрос «регионалки»  Елены Бондаренко о том,  будет ли он менять после
объединения с «Батьківщиной» фамилию на Тимошенко, Яценюк ответил:

«Моя фамилия Яценюк, фамилия Юлии Владимировны – Тимошенко, мы остаемся
разными людьми, но мы сходимся в том, чтобы победить и изменить качество жизни»
(Без воли Тимошенко в список оппозиции не возьмут. А первая пятёрка ПР будет
определена по соцопросу // NEWSru.ua
(http://rus.newsru.ua/arch/ukraine/24apr2012/opreuw.html). – 2012. – 24.04).

***

Європейським політикам варто переоцінити свої позиції та відмовлятися не від
візитів на футбольні матчі ЄВРО-2012, а від зустрічей з главою держави Віктором
Януковичем. Таку думку висловив лідер «Фронту Змін» Арсеній Яценюк.

«Краще, щоб керівники європейських країн відвідали ЄВРО і не зустрічалися з
Президентом Януковичем. Це візит не до Януковича, це візит – до українців. Нам
потрібно показати, що Україна – європейська країна», – заявив політик.

Яценюк також зазначив,  що кошти,  які витратила влада в Україні на ЄВРО-2012  –
податки українців.

«Стадіон у Києві – один з найдорожчих інфраструктурних проектів у світі. Думаю,
50  %  цих грошей просто перейшли в офшорні компанії.  Це не футбольний –  це
діамантовий чемпіонат», – підкреслив лідер «Фронту Змін» (Яценюк радить
бойкотувати не Євро-2012, а Януковича // Інформаційне агентство «Регіональні
Новини» (http://regionews.com.ua/node/42014). – 2012. – 1.05).

http://rus.newsru.ua/arch/ukraine/24apr2012/opreuw.html
http://regionews.com.ua/node/42014
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***

Руководитель избирательных кампаний «Нашей Украины» Роман
Безсмертный считает, что ошибка нынешней оппозиции – неспособность договориться и
поход на выборы несколькими колоннами. Об этом он сказал в комментарии «Главкому».

«К сожалению,  в 2002  г.  была точно такая же ситуация,  то есть,  все минусы того
процесса повторяются. Тогда была аналогичная история с отдельным походом на выборы
того же БЮТ.  Надо было в 2002  г.  по-другому все проводить.  Сейчас мы идет тем же
путем – дробления и внутреннего противостояния», – считает Безсмертный.

По его мнению, главная ошибка нынешнего объединения – отсутствие в едином
списке Виталия Кличко: «Формирование политического блока должно происходить как
общее дело. Не может быть так, чтобы у двух или трех лидеров возникло желание, и они
собирали к себе 10 или 15 партий. Могу говорить, что оппозиционеры допустили ошибку
с процессом объединения. По моему мнению, лидером и модератором политического
объединения оппозиции может быть Кличко. При таком раскладе была бы обеспечена
свобода политзаключенных и победа на парламентских и президентских выборах. Был бы
образован общенациональный оппозиционный блок с Кличко во главе».

«Да, при походе на выборах разными колонами все равно победа будет,
заключенных выпустят, оппозиция выиграет выборы, но это дастся очень тяжелым
трудом. Чтобы все облегчить, надо поступать иначе», – с горечью в голосе вздыхает
Безсмертный.

Причем, он прямо винит в неудачах в объединении Арсения Яценюка. Мол, тот из-за
своих амбиций препятствует договоренностям с Кличко. «Я понимаю, почему так спешил
Арсений Яценюк – у него есть претензия на лидерство. Но не понимаю, почему спешит
Тимошенко. Ситуация такова – объединение всех политических оппозиционных сил – это
свобода Тимошенко и других политзаключенных. Объединение двух политических сил,
которое мы наблюдаем – это лидерство Арсения Яценюка», – констатирует Безсмертный
(Оппозиция не договорилась с Кличко из-за Яценюка? // Главком: Новости политики и
экономики (http://glavcom.ua/news/77537.html). – 2012. – 24.04).

***

Власть может победить на парламентских выборах лишь в случае массовых
фальсификаций и благодаря размельчению оппозиционных сил. Об этом заявил
председатель политсовета партии «Наша Украина» Валентин Наливайченко.

По его словам, только единый список всех украинских оппозиционных сил способен
победить.

«Попытки организовать так называемую« руку »является безответственным шагом
обанкротившихся политиков. Они должны покаяться, ибо на протяжении десятилетий
обманывают украинских людей, кормя их обещаниями об объединении. Эти политики
ради собственных амбиций и сомнительных политических дивидендов вносят раздор в
оппозиционный лагерь, дезориентируют патриотического избирателя и забирают шанс на
смену политического курса страны, – отметил политик. – Упражняясь в национал-
демократической риторике, на деле эти политики сознательно или бессознательно
подыгрывают нынешнему режиму коррупционеров и украинофобов. Такие действия
только дискредитируют правоцентристскую идеологию ».

По его убеждению, «Наша Украина» должна действовать в объединенной
оппозиции.

«Мы сможем добавить единой оппозиции необходимого государственного,
национального, идеологического компонента», – отметил Наливайченко.

Он призвал всех членов партии и коллег стать бок о бок с партнерами по
оппозиционном объединении.

http://glavcom.ua/news/77537.html
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«Только национальная солидарность сметет обанкротившуюся антиукраинскую
власть», – подчеркнул Наливайченко (Власть может победить лишь благодаря
размельчению оппозиционных сил – Наливайченко // Флот-2017
(http://flot2017.com/posts/new/vlast_mozhet_pobedit_lish_blagodarja_razmelcheniju_oppozici
onnyh_sil__nalivajchenko). – 2012. – 24.04).

***

Останні події навколо каналу ТВі показують, що влада продовжує системну
зачистку чесних медіа. Про це заявив голова політради «Нашої України» Валентин
Наливайченко.

«Після застосування «технологій» обмеження ефіру і удару по незалежних каналах
Одеси і Харкова, адміністративна цензура та тиск приходять до столиці», – вважає
політик.

На його переконання, мета дій податкової міліції – паралізувати роботу каналу ТВі
через тиск на його партнерів і підрядників, щоб ті відмовилися від співпраці із ним.
«Масова виїмка документообігу – це основний метод податківців, котрим, зокрема, зараз
знищують україномовний дубляж», – каже Наливайченко.

Він підкреслив: «Атака на партнерів ТВі – ганебний проект по закриттю
всеукраїнського каналу, котрий далі може бути застосовано владою стосовно інших
телеканалів з метою рейдерських захоплень».

«Вимагаємо зупинити переслідування телеканалу ТВі, провести парламентські
слухання на захист телеканалу та парламентського звіту голови ДПА щодо тиску його
підлеглих на свободу слова в Україні», – наголосив Наливайченко (Наливайченко
вимагає зупинити переслідування телеканалу ТВі // Центральний інформаційний
сервер «Наша Україна» (http://www.razom.org.ua/news/14126/). – 2012. – 26.04).

***

Лідер партії «УДАР» переконаний, що потенціал та активна життєва позиція
української молоді зможуть вирвати країну із замкненого кола безнадії та поразок. Про це
Віталій Кличко заявив під час зустрічі зі студентами Київського національного
економічного університету.

«Сьогодні три чверті громадян вважають, що країна рухається у неправильному
напрямку. Ще нещодавно так вважали дві третини українців. Про що це свідчить? Про те,
що нинішня влада не дає відповіді на питання, яким буде майбутнє країни. І отримує
важливий сигнал від вас, молодих – ви не хочете йти у те майбутнє, яке вона будує», –
звернувся до студентів лідер «УДАРу».

Політик зазначив – в української молоді є те, що сьогодні може дати поштовх до змін
в країні.  «Перше –  це сила вашої мрії.  Треба завжди знати,  чого ти хочеш досягти,  і
думати про те, яким шляхом ти готовий до цієї мрії йти. А друге – це ваша воля. Здатність
досягнути мети, не зважаючи на перешкоди. Ваша енергія, сила та знання потрібні
Україні», – сказав Кличко.

Звертаючись до студентської аудиторії,  політик зазначив:  «Вибори цього року –  це
ваші вибори, адже на них визначатиметься майбутнє країни. Якщо за законом ви вже
маєте право голосувати – не втрачайте свій шанс. Прийдіть самі, приведіть друзів. Будьте
пильними, повідомляйте про фальсифікації, не дайте вкрасти ваше майбутнє», –
наголосив Кличко.

Відповідаючи на запитання студентів про те, чи потрібна Україні реформа освіти,
політик зауважив, що необхідно брати за зразок європейські освітні системи. «У нас так
само, як і на заході, має повноцінно діяти принцип незалежного тестування, який надасть
всім абітурієнтам та студентам рівні права у освітньому процесі». Кличко також зазначив,

http://flot2017.com/posts/new/vlast_mozhet_pobedit_lish_blagodarja_razmelcheniju_oppozicionnyh_sil__nalivajchenko
http://flot2017.com/posts/new/vlast_mozhet_pobedit_lish_blagodarja_razmelcheniju_oppozicionnyh_sil__nalivajchenko
http://www.razom.org.ua/news/14126/
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що виші й школи треба очистити від корупції,  яка,  на жаль,  сьогодні пронизала й цю
сферу». Як приклад лідер «УДАРу» навів Грузію, влада якої вже здійснила подібні
ефективні кроки (Віталій Кличко: Україну врятує сила та енергія молодих // Партія
«Удар» Віталія Кличка (http://klichko.org/ua/news/news/vitaliy-klichko-ukrayinu-vryatuye-
sila-ta-energiya-molodih). – 2012. – 23.04).

***

Головне завдання усієї опозиції – це впевнена перемога на парламентських виборах.
Про це заявив заступник голови партії «УДАР» Віталій Ковальчук.

На думку політика, забезпечити цю перемогу має спільний шлях до виборів, а саме –
чіткі ідеологічні засади майбутньої діяльності та співпраці опозиційних сил у Верховній
Раді. Ковальчук зауважив, що для цього «УДАР» неодноразово звертався до КОДу та досі
чекає реакції на свої пропозиції щодо критеріїв відбору та висунення кандидатів,
створення центру по захисту результатів виборів та ідеологічних засад спільної діяльності
у ВР після виборів.

Віталій Ковальчук також зазначив, що партія «УДАР» готова до участі не лише у
парламентських перегонах, а й у виборах київського мера та депутатів Київради. «Віталій
Кличко чітко визначив свою позицію, і позиція нашої партії також зрозуміла: ми
братимемо участь у виборах в столиці», – наголосив політик. Він переконаний, що
найбільше шансів виграти вибори мера в Києві має єдиний кандидат від об’єднаної
опозиції, підтримати якого повинні усі принципові й послідовні опозиційні сили.

Відповідаючи на питання про те, коли «УДАР» надасть список своїх
мажоритарників, заступник голови партії сказав, що це відбудеться щойно офіційно
визначать межі округів. Він також звернувся до представників ЗМІ та колег по опозиції із
запрошенням відвідати з’їзд партії, який відбудеться 28 квітня у Запоріжжі, де затвердять
виборчу стратегію «УДАРу».

«Під час з’їзду ви побачите обличчя, які представлятимуть нашу політичну силу на
майбутніх виборах. Ми спираємось перш за все на думку наших виборців, які сьогодні
втомилися як від представників влади, так і від деяких нинішніх опозиціонерів. Вони
чекають нової якості політики, яку ми готові продемонструвати», – зазначив заступник
голови партії «УДАР» (В «УДАРі» прогнозують перемогу опозиції на виборах до ВР //
Партія «Удар» Віталія Кличка (http://klichko.org/ua/news/news/v-udari-prognozuyut-
peremogu-opozitsiyi-na-viborah-do-vr). – 2012. – 24.04).

***

Партия УДАР намерена получить более 50 % голосов в будущей Верховной Раде,
поэтому просит партнеров по оппозиции с уважением отнестись к решению партийцев
идти на выборы отдельным списком. Об этом председатель партии Виталий Кличко
заявил во время общения со студентами и выпускниками Киево-Могилянской академии.

«Объединение усилий – это очень важно, но гораздо важнее то, для чего мы это
делаем. Наша цель – получить более 50 % голосов в будущем парламенте. Социология
говорит о том,  что УДАР,  а значит,  и все демократические силы не выиграют от
вхождения в единый список», – отметил политик.

Кличко добавил, что оппозиционным силам нужно ориентироваться не на
предвыборный, а на более длительный формат объединения (Кличко собирается
получить в будущей Раде больше 50 % голосов // TopMedia
(http://topmedia.com.ua/news/show/2012-04-25/25389_klichko-sobiraetsya-poluchit-v-
budushhej-rade-bolshe-50-golosov). – 2012. – 25.04).

http://klichko.org/ua/news/news/vitaliy-klichko-ukrayinu-vryatuye-sila-ta-energiya-molodih
http://klichko.org/ua/news/news/vitaliy-klichko-ukrayinu-vryatuye-sila-ta-energiya-molodih
http://klichko.org/ua/news/news/v-udari-prognozuyut-peremogu-opozitsiyi-na-viborah-do-vr
http://klichko.org/ua/news/news/v-udari-prognozuyut-peremogu-opozitsiyi-na-viborah-do-vr
http://topmedia.com.ua/news/show/2012-04-25/25389_klichko-sobiraetsya-poluchit-v-budushhej-rade-bolshe-50-golosov
http://topmedia.com.ua/news/show/2012-04-25/25389_klichko-sobiraetsya-poluchit-v-budushhej-rade-bolshe-50-golosov
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***

Політичні партії повинні посилювати діалог з громадянським суспільством. Таку
думку висловив лідер партії «УДАР» Віталій Кличко під час зустрічі з представниками
громадських організацій, зокрема, з активістами руху САМ та представниками руху
ЧЕСНО.

Кличко зазначив, що співпраця з громадськими організаціями є одним з пріоритетів
діяльності партії. «Ваш авторитет і активна громадська позиція можуть допомогти
суспільству і опозиції знайти правильний шлях.  Усі ми хочемо,  щоб відбулася якісна
зміна влади – не тільки в столиці,  але й в країні в цілому.  Маючи таку спільну мету,  ми
повинні співпрацювати, а не приватизувати опозиційну діяльність чи окремі акції,
міряючись своїми досягненнями», – наголосив Кличко під час зустрічі з активістами руху
САМ.

Лідер «УДАРу» зазначив, що громадянське суспільство має тримати діалог з
політичними партіями, які готові підтримувати і відстоювати ініціативи неурядових
організацій. Подібний діалог і співпраця – це світова і європейська практика, і те, чого
поки що не вистачає українському суспільству, вважають в «УДАРі». При цьому побудова
такого діалогу має бути двостороннім рухом, який вимагає довіри й конструктивного
підходу як від самих партій, так і від громадянського суспільства.

«УДАР» також буде враховувати критерії руху ЧЕСНО при визначенні кандидатів в
народні депутати. Про це йшлося під час зустрічі лідера «УДАРу» Віталія Кличка та
представників руху. «Ми готові підписати угоду про підтримку партією критеріїв ЧЕСНО
щодо визначення кандидатів у народні депутати під час з’їзду нашої політичної сили, який
відбудеться 28 квітня в Запоріжжі», – сказав Віталій Кличко.

Кличко додав, що після завершення внутрішньопартійних процедур відбору і оцінки
кандидатів буде оприлюднено партійний список «УДАРу», відтак у партії розраховують
на об’єктивну оцінку кандидатур з боку суспільства, громадських організацій і руку
ЧЕСНО (Віталій Кличко: Авторитет громадських організацій сприятиме перемозі
опозиції // Партія «Удар» Віталія Кличка (http://klichko.org/ua/news/news/avtoritet-
gromadskih-organizatsiy-spriyatime-peremozi-opozitsiyi). – 2012. – 25.04).

***

Партия «УДАР» не будет на данном этапе объединяться с оппозицией, а сделает это
лишь после попадания представителей политической силы в украинский парламент. Об
этом сообщил лидер «УДАРа» Виталий Кличко.

«Предложения о слиянии, которые звучали со стороны разных политических сил, –
чтобы мы распустили свою партию и вошли в другую – это не тот путь, слияние не даст
ожидаемого эффекта синергии. Между нами есть различия, в частности, в избирательной
программе,  в ожиданиях и настроениях избирателей.  В связи с этим нами было принято
более логичное решение – идти на выборы самостоятельно и объединяться уже в
парламенте», – сказал г-н Кличко.

Лидер «УДАРа» подчеркнул, что его партия наберет больше голосов во время
парламентских выборов, если не будет объединяться с оппозицией сейчас.

«Идя на выборы отдельно,  мы в результате наберем намного больше голосов,  чем
если пойдем, объединившись. Эта логика имеет социологическое подтверждение. Наша
основная задача – сформировать большинство в Раде на ключевых демократических
принципах. Цель – у демократов должно быть представительство в парламенте как
минимум 51 %. Получить такое большинство, объединившись в одну политическую силу,
не удастся», – сообщил Виталий Кличко («УДАР» объединится с оппозицией уже в
парламенте – Кличко // Независимое Бюро Новостей
(http://nbnews.com.ua/news/38377/). – 2012. – 27.04).

http://klichko.org/ua/news/news/avtoritet-gromadskih-organizatsiy-spriyatime-peremozi-opozitsiyi
http://klichko.org/ua/news/news/avtoritet-gromadskih-organizatsiy-spriyatime-peremozi-opozitsiyi
http://nbnews.com.ua/news/38377/
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***

На съезде партии УДАР в Запорожье было принято окончательное решение о
будущем этой политсилы –  на выборы идут отдельно,  в парламенте объединяются с
оппозиционерами в коалицию

Лидер партии УДАР Виталий Кличко написал у себя на странице в социальной
сети Facebook, что после завершения съезда партии было решено не идти на предстоящие
парламентские выборы в союзе с другими опозиционными партиями – в частности
«Батькивщиной» Юлии Тимошенко и «Фронтом Змін» Арсения Яценюка.

«Провели в Запорожье партийный съезд. На парламентских выборах УДАР идет
отдельным списком. В Раде объединимся с другими оппозиционерами», – заявил Кличко.

Он также подчеркнул, что на съезде было решено не создавать союзы с правящей
партией. «Мы приняли решение – никаких альянсов с ПР и ее сателлитами», – уверил
лидер УДАРА.

Кличко также написал, что его политическая сила подписала соглашение с
движением «Честно»,  по которому УДАР обязался открыть списки кандидатов и
согласовать его с общественностью.

«Выборы будут очень непростыми. Надеюсь на вашу поддержку, друзья!» –
заключил Кличко (Кличко:  УДАР окончательно решил не идти на выборы с БЮТ и
Яценюком //  ДЕЛО (http://delo.ua/ukraine/klichko-udar-okonchatelno-reshil-ne-idti-na-
vybory-s-bjut-i-jacenjuk-177103/). – 2012. – 28.04)

***

У Комітеті опору диктатурі триває робота кількох робочих груп щодо вироблення
спільної політичної платформи опозиційних сил на виборах. При цьому поки ще
остаточно не вирішено, скільки членів КОДу піде на парламентські вибори єдиним
списком. Про це розповів заступник голови ВО «Свобода» Андрій Мохник.

«На сьогодні є робочі групи, в яких тривають дискусії і остаточного рішення щодо
того, в яком форматі весь КОД піде на вибори ще немає. Так само, як узгодження
кандидатів на мажоритарні округи», – заявив Мохник.

На запитання, чи планує «Свобода» приєднуватися до єдиного партійного списку
опозиції на виборах в Раду, Мохник зазначив: «Треба виходити з того, що яким чином іти
на вибори – це тактика. А те, що ми робитимемо після здобуття більшості – це стратегія.
Так от власне, тактика – це найбільш прагматичне рішення в теперішній момент».

«Соціологія говорить про те,  що коли «Свобода»  є в єдиному списку,  то КОД
отримує на 6–7 % менше, ніж коли йде на вибори двома або трьома колонами. Це перший
момент», – зазначив він.

«І другий момент. Очевидно, не можна оголяти націоналістичний фланг опозиції,
тому що завтра на ньому з’являться якісь чергові правиці, які будуть відбирати голоси
націоналістичних виборців», – зауважив Мохник. Він наголосив, що «остаточного
рішення ще не прийнято».

«Але, ще раз кажу, формат участі у виборах – це тактика. Ми маємо керуватися
прагматизмом. Чи готовий український народ пожертвувати 6–7 % голосів, які можуть
бути переможними над режимом, заради ідеї об’єднання. Чи готовий, чи ні? Думаю, це
питання риторичне», – зазначив він.

Мохник привітав підписання «Декларації єдності» партіями «Батьківщина» і Фронт
Змін, зазначивши, що об’єднавчі процеси всередині КОДу між окремим політсилами, які є
подібні ідеологічно, – «це добре, це скріплює». «Але є різні ідеологічні політичні сили», –
наголосив він.

http://delo.ua/ukraine/klichko-udar-okonchatelno-reshil-ne-idti-na-vybory-s-bjut-i-jacenjuk-177103/
http://delo.ua/ukraine/klichko-udar-okonchatelno-reshil-ne-idti-na-vybory-s-bjut-i-jacenjuk-177103/
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«Маючи твердих прихильників, ми маємо враховувати, що вони не завжди готові
голосувати за носіїв інших ідей. Є виборці «Свободи», які не готові бачити в списку
представників «Батьківщини». І навпаки, є виборці «Батьківщини», які категорично проти
того, щоб в об’єднаному списку був хтось зі «Свободи». Ми маємо це враховувати», –
заявив Мохник.

«Чи ми просто маємо створити для наших виборців ситуацію безвиході і всеодно
вони проголосують? Вони тоді проголосують ногами – вони не прийдуть на вибори. Ми ж
теж маємо це враховувати», – додав він (У «Свободі» пояснили, що їх стримує від
єдиного виборчого списку // Четверта Влада (http://4vlada.net/partii-lidery/u-svobod-
poyasnili-shcho-kh-strimu-v-d-dinogo-viborchogo-spisku). – 2012. – 23.04).

***

ВО «Свобода» может выйти из Комитета сопротивления диктатуре после
критических заявлений в их адрес лидера «Батьківщини» Юлии Тимошенко.

«Последнее интервью главы «Батьківщини» «Зеркалу недели» вызвало бурю
негодования среди активистов и сторонников «Свободы». Люди шокированы: в то время,
когда «Свобода» ведет активную агитацию за Комитет сопротивления диктатуре,
получаем выпады против нашей политической силы, некорректные сравнения и
нескрываемый шантаж союзников по оппозиции», – заявили в партии. (В последнем
интервью Тимошенко назвала самой большой угрозой для оппозиции самостоятельный
поход на выборы ВО «Свобода» и партии УДАР).

По мнению «свободовцев», такие заявления выглядят «как грубое нарушение
условия взаимоненападения, изложенного в соглашении о совместных действиях
объединенной оппозиции», которое 22 января подписали политические силы, входящие в
КОД.

Они предполагают, что Тимошенко, «в силу известных обстоятельств, не обладает
всей информацией о процессах, происходящих в КОДе, и о тех договоренностях, которые
уже достигнуты партиями-членами Комитета сопротивления диктатуре».

«Это видно по тому, что Тимошенко называет в одном ряду оппозиционных сил как
«Свободу», которая является активным участником КОДа, так и УДАР Кличко, который
принципиально не принимает участия в деятельности Объединенной оппозиции», –
говорится в заявлении.

По мнению «свободовцев», одно такое заявление «не только может отбросить
переговорный процесс относительно Объединенной оппозиции минимум на три месяца
назад,  но способно вообще перечеркнуть все то,  что было трудом достигнуто в процессе
объединения оппозиционных сил».

«Если подобные удары в спину, недружественные выпады против нашей
политической силы, нагнетание недоверия к «Свободе», инспирирование скандалов,
реанимирование и распространение провокационных новых-старых
политтехнологических мифов (вроде «Свобода» непроходная» или «Свобода»
подыгрывает Партии регионов» и т.д.), будут продолжаться и дальше, у нас не будет
другого выхода, как выйти из переговорного процесса», – сказано в заявлении.

В таком случае, подчеркнули «свободовцы», вся ответственность за развал Комитета
сопротивления диктатуре будет лежать на «недальновидных партнерах по
оппозиционному лагерю».

«Учитывая изложенное, ВО «Свобода» 28 апреля 2012 проведет внеочередное
заседание политсовета, на котором обсудит складывающуюся ситуацию», – говорится в
заявлении (ВО «Свобода» грозит выйти из КОД из-за слов Тимошенко // Обозреватель
(http://obozrevatel.com/politics/64310-vo-svoboda-grozit-vyijti-u-kod-iz-za-slov-
timoshenko.htm). – 2012. – 24.04).

http://4vlada.net/partii-lidery/u-svobod-poyasnili-shcho-kh-strimu-v-d-dinogo-viborchogo-spisku
http://4vlada.net/partii-lidery/u-svobod-poyasnili-shcho-kh-strimu-v-d-dinogo-viborchogo-spisku
http://obozrevatel.com/politics/64310-vo-svoboda-grozit-vyijti-u-kod-iz-za-slov-timoshenko.htm
http://obozrevatel.com/politics/64310-vo-svoboda-grozit-vyijti-u-kod-iz-za-slov-timoshenko.htm
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***

Объединение партии Арсения Яценюка «Фронт Змін» с партией «Батьківщина»
ничего не изменит. Такое мнение выразил первый замглавы партии Наталии
Королевской «Украина – Вперед!» Евгений Суслов, передает корреспондент НБН.

«От перемен мест слагаемых сумма не меняется. То, что сейчас происходит, это не
объединение, а поглощение. Мы это уже наблюдали. Все повторяется циклично», –
считает г-н Суслов.

Также он отметил, что партия «Украина – Вперед!» не будет делить список с
объединенной оппозицией.

«Мне странно, что говорят: кто не с нами, тот с властью. Мы тоже будем так
говорить в следующий раз. Объединение не по номерам должно быть. Может не часто
наши великие оппозиционеры ездят к людям, но сложно найти достойного
мажоритарщика. Делить список не для нас. То, что хотят бренд оппозиции некоторые
монополизировать,  это их проблемы»,  –  отметил он (Делить список с оппозицией – не
для Королевской –  Суслов // Независимое Бюро Новостей
(http://nbnews.com.ua/news/37812/). – 2012. – 23.04).

***

Первый заместитель главы партии Натальи Королевской «Украина вперед»
Евгений Суслов заявил о репрессиях сторонников партии со стороны власти.

«Я хочу сообщить про репрессии сторонников партии Королевской. Когда в сентябре
начали проводить массовые акции насчет Налогового кодекса и прочее, началось
давление малого и среднего бизнеса. Мы поняли, что такое беззаконное вмешательство в
жизнь. «Беркут» попали в мой дом, где удерживали мою маму. Но все криминальные дела
против меня и моей семьи развалились.  Цель –  повлиять на меня как на нардепа»,  –
считает г-н Суслов.

Также он утверждает, что из-за такого давления со стороны власти, ситуация с
финансированием партии усложнилась.

«Давление на партнеров серьезное. Финансирование партии становится сложным.
Это говорит о том, что мы на правильном пути. Мы готовы к любой борьбе. Мы защитим
активистов от всех репрессий, всех наших мажоритарщиков, каждый голос, который
доверит человек. В мае начинаем кампанию по финансированию партии и предвыборной
кампании. Мы остаемся в оппозиции и дальше будем делать все, чтобы Тимошенко и
Луценко освободили», – пообещал он («Украина – Вперед!» заявляет о репрессиях со
стороны власти // Независимое Бюро Новостей (http://nbnews.com.ua/news/37809/).  –
2012. – 23.04).

***

25 квітня Наталія Королевська відвідала Хмельницьку АЕС та центр підготовки
персоналу. За словами лідера партії «Україна – Вперед!», енергетична безпека та
енергетична самостійність надзвичайно важлива, оскільки Україна є десятою в світі і
п’ятою в Європі по об’ємам виробленої атомної енергії.  Тому,  зазначила,  що якщо
розширити потужності та здешевити електроенергію, країна стане більш
конкурентноздатною на енергоринку. Окрім того, на її думку, рівень безпеки на
Хмельницький АЕС вищий, ніж на світовому рівні.

«Я переконалася, що ми можемо спати спокійно, адже тут сьогодні побачила
найвищий клас підготовки працівників, – говорить Наталія Королевська. – Це дуже добре,
що в нашій країні ще зберігається професійний рівень підготовки кадрів, а не
кон’юктурний спосіб призначення. Щоб людина виросла до керівника, має пройти
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15  років,  і тільки тоді їй дадуть право серйозного управління.  На жаль,  сьогодні ні в
політиці, ні у виконавчій влади, ні у державному управлінні немає такої хорошої школи, і
потрапляють туди частіше всього за грош»і (Наталія Королевська переконалась в
безпечності Хмельницької АЕС // ОГО (http://www.ogo.ua/hot_news/40871/). – 2012. –
25.04).

***

«Партія Регіонів відома своїми деклараціями, які свідчать про теоретично правильні
речі.  Не менш відома вона діями,  які суперечать закону і навіть Конституції.  Тому,  що б
не говорив пан Азаров і чільні діячі Партії регіонів, але фальсифікація на місцевих
виборах у жовтні 2010 р. – факт. В Сумах, приміром, рівень фальсифікації склав близько
40 %», – сказав Б. Тарасюк.

Голова Народного Руху України не виключив, що на майбутніх парламентських
виборах буде побито рекорд з присутності міжнародних спостерігачів, що, в свою чергу,
стане серйозною пересторогою для ПР і її представників у різних регіонах нашої держави.

«Те, що ПР це – «партія фальсифікацій» дуже чітко довів 2004 р. Вона відома своєю
винахідливістю щодо механізмів фальшування виборів.  Відтак,  ми добре знаємо,  на що
здатна ця партія, оскільки історія заперечує нормальні вибори за участі Партії регіонів. У
тому,  що фальшування виборів відбудуться –  в КОДі не сумнівається ніхто.  Власне,
українські виборці вже дали вирок майбутнім виборам, котрі апріорі вважають
нечесними» – прокоментував ситуацію з можливими зловживаннями Борис Тарасюк.
(Борис Тарасюк: У КОДі немає жодних сумнівів, що влада вдасться до масштабних
фальсифікацій на виборах восени // Oфіційний сайт Народного Руху України
(http://www.nru.org.ua/news/single/article/boris-tarasjuk-u-kodi-nemaje-zhodnikh-sumniviv-
shcho-vlada-v.html). – 2012. – 24.04).

***

В Украине не повторится развитие политических событий, как в России. Такое
мнение высказал глава Львовской организации Народного Руха Украины Андрей
Корнат, говорится в сообщении на официальном сайте политической силы.

«В Украине не получится повторить российский предвыборный сценарий Путина.
Никто не позволит власти издеваться над украинцами, пугать нас, чтобы ввести
чрезвычайное положение. Действия власти направлены на обезображивание имиджа
Украины в мире. И это делается накануне международного футбольного форума, что не
только представителями украинской оппозиции, но и многими зарубежными политиками
квалифицируется, как крайнее безумие», – отметил политик.

Подобное заявление г-н Корнат сделал в связи со взрывами,  которые произошли в
Днепропетровске, а также ситуацией с предполагаемым избиением бывшего премьер-
министра Юлии Тимошенко (В Украине не повторится сценарий Путина в России –
«Народный Рух» // Независимое Бюро Новостей (http://nbnews.com.ua/news/38853/).  –
2012. – 1.05).

***

Глава «Гражданской позиции» Анатолий Гриценко подписал соглашение с
общественным движением «Честно» о соблюдении критериев при формировании списков
и выдвижении кандидатов в мажоритарных округах на предстоящих парламентских
выборах.

«Общественные активисты в рамках кампании «Фильтруй Раду!» проведут
независимое и честное исследование кандидатов из списка партии и мажоритарщиков,
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поддержанных «Гражданской позицией» на предмет соответствия их критериям
добропорядочности кандидата», – говорится в соглашении.

В то же время партия «Гражданская позиция» обязуется открыть списки кандидатов
еще до начала их регистрации в Центризбиркоме – и исключить тех, кто по результатам
общественной проверки не соответствует критериям «Честно».

В соглашении также сказано, что партия обеспечит выполнение критериев своими
депутатами в следующем парламенте.

Среди указанных в соглашении критериев, которым должны отвечать кандидаты,
числится отсутствие в их биографии фактов нарушений прав и свобод человека,
непричастность к коррупции, прозрачность задекларированных доходов, неизменность
политической позиции, личное голосование в парламенте и участие в работе парламента и
комитетов.

Также отмечается, что последние три критерия будут применяться к кандидатам,
которые являются действующими народными депутатами.

Кроме того, движение «Честно» обязалось всесторонне информировать украинцев о
результатах изучения биографий кандидатов (Гриценко обещает почистить свои ряды
(документ) // Независимое Бюро Новостей (http://nbnews.com.ua/news/38049/). – 2012. –
25.04).

***

Лідер «Громадянської позиції» вірить, що на виборах його партія подолає 4-
відсотковий бар’єр і стане парламентською.

«Я не піду по округу.  Хоча піти міг і на на Звенигородщині,  де колись жив,  і в
Голосієво, де живу зараз. І в Тальному запрошували, де «Громадянська позиція» отримала
найбільше голосів на міському та районному рівнях. І в Черкасах поборотися з
представником влади міг би. Однак для мене пройти до парламенту не самоціль. Моя мета
– провести туди якомога більше «гриценків» – принципових та чесних політиків», –
заявив нардеп і екс-міністр Анатолій Гриценко, перебуваючи в Черкасах.

Підстави для такого оптимізму, як зазначив сам політик, дали останні дослідження,
проведені Центром Разумкова і Фондом демініціативи. Відповідно до них «Громадянська
позиція» вже має 3,5 % підтримки виборців (Лимаренко В. Анатолій Гриценко
відмовився йти по «мажоритарці» // Черкаський край
(http://www.kray.ck.ua/index.php?option=com_content&view=article&id=2124:-----
lr&catid=6:polityka&Itemid=54). – 2012. – 25.04).

***

Социально-христианская партия пошла на объединение ради победы над режимом
Януковича

Глава Социально-христианской партии Зорян Шкиряк объявил о присоединении
этой политсилы к объединенной украинской оппозиции.

«Мы искренне рады и приветствуем декларацию единства, подписанную Юлией
Тимошенко и Арсением Яценюком. Мы долго этого ждали, и лично я считаю это
историческим моментом. Впервые за всю историю независимой Украины лидеры
ведущих оппозиционных сил, отбросив амбиции и разногласия, объединились ради
будущего нашей страны, ради победы над криминальным режимом Януковича», – заявил
Шкиряк.

По его словам, на центральном совете СХП единогласно принято решение о
присоединении партии к объединенной оппозиции. Соответствующие заявления
направлены лидеру ВО «Батьківщина» Тимошенко, лидеру «Фронта Змін» Яценюку и
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руководителю Центрального избирательного штаба объединенной оппозиции Александру
Турчинову.

Зорян Шкиряк является также лидером гражданского объединения «Новый Киев»
(Шкиряк присоединился к оппозиции // Левый берег
(http://lb.ua/news/2012/04/24/147776_obedinennaya_oppozitsiya_prirosla.html). – 2012. –
24.04).

***

Депутат Верховної ради (позафракційний), голова Радикальної партії Олег
Ляшко вирішив не брати участь у виборах ВР в 2012. Про це повідомляє прес-служба
нардепа.

Ляшко зауважив, що не буде балотуватися у парламент ні за списком, ні в
мажоритарному окрузі. Натомість, він намагатиметься стати мером Києва. «Піду в мери
Києва. Я 23 року живу в цьому напрочуд гарному місті, і жодного разу наша столиця не
мала такої влади, яка реально розвивала Київ і захищала інтереси його жителів. Від
минулих керівників було більше шкоди. Недарма вони запам’яталися найбільше своїми
корупційними діяннями. Нинішній мер Попов (Олександр Попов, голова
Київміськадміністрації) нічим не кращий, він представляє бандитську Партію регіонів», –
заявив Ляшко.

Він упевнений, що його обов’язок перед Богом і співвітчизниками – радикально
змінити ситуацію в столиці. Ляшко заявив про впевненість у своїй перемозі на виборах
мера Києва й у тому, що Радикальна партія сформує більшість у Київраді (Ляшко на
вибори у Раду не піде... він йде у мери Києва // «Рупор Житомира»
(http://ruporzt.com.ua/actualno/38790-lyashko-na-vibori-u-radu-ne-pde-vn-yde-u-meri-
kiyeva.html). – 2012. – 23.04).

***

20–21 апреля Луганск с рабочим визитом посетил народный депутат Украины, лидер
Радикальной партии Олег Ляшко.

Выступая в эфире Луганского областного телевидения, Олег Ляшко в очередной раз
жестко раскритиковал Луганскую мэрию за неэффективность работы в подготовке города
к Евро-2012, в частности, за состояние автомобильных дорог в городе, которое депутат
назвал худшим в Украине. И вспомнив, что мэр Кравченко – бывший танкист, сравнил
дороги в областном центре с танкодромами.

«Как только я въехал в Луганск со стороны аэропорта, еще в районе Областной
больницы, Медгородка и ЛВВАУШа я обратил внимание на отвратительное состояние
дорог, – отметил Олег Валерьевич. – До самого квартала Пролетариата Донбасса
полностью разрушен бордюрный камень, который, по информации моих помощников,
разрушился через год после его установки. На участке Оборонной, в ремонт которого в
ноябре-декабре было «укатано» 35 млн, начинает «слоями отскакивать» асфальтобетон.
Да и по всему городу трудно найти участок, где можно беспрепятственно проехать, не
повредив автомобиль».

«Обрубки деревьев, торчащие на обочинах автодорог – это просто позор Луганска, –
также отметил лидер Радикальной партии. – Но надеюсь, Генеральная прокуратура и
Министерство экологии, реагируя на мои запросы, разберутся с деятелями, позволившими
себе такое варварство».

В телеэфире Олег Ляшко также пообещал выступить с трибуны Верховной Рады по
вопросу отвратительного сотсояния городской инфрастуктуры в Луганске и инициировать
создание межправительственной украинско-польской комиссии, целью которой станет
проверка готовности Луганска к Евро-2012 (Ляшко считает, что Луганск станет
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позором Украины на Евро-2012 и грозит мэру Кравченко межпарламентской
комиссией // Паралель-Медiа (http://paralel-media.com.ua/p46681.html). – 2012. – 23.04).

***

Партия «Зеленые» требует от правительства Украины сокращения объемов
атомной энергетики и закрытия в течение 20 лет действующих украинских атомных
электростанций. Об этом заявил лидер партии Александр Прогнимак в ходе митинга у
здания Кабинета министров Украины.

В митинге «Украине – национальный проект «Зеленая энергия» как альтернативу
использованию и развитию атомной энергетики» приняли участие более 400 активистов
партии «Зеленые». Активисты потребовали от правительства сокращения объемов
атомной энергетики, а также предложили свой проект «Зеленая энергия»,
предусматривающий переход на альтернативные источники энергии. «Мирного атома» –
не бывает», – считают они.

«Главное в проекте, на чем настаивает партия «Зеленые» – это введение моратория
на строительство новых атомных энергоблоков. И принятие 20-летней государственной
программы поэтапного вывода из эксплуатации действующих АЭС, – заявил лидер партии
«Зеленые» Александр Прогнимак. – Нам нужна альтернативная энергия: гидро, ветровых,
солнечных, биотопливных и других электростанций. Хватит с нас Чернобылей и
Фукусим».

По словам Прогнимака, национальный проект «Зеленая энергия» предусматривает
увеличение доли альтернативных источников энергии в энергобалансе Украины к 2030 гю
до 30 %. Среди других основных положений проекта – максимальная государственная
поддержка внедрения альтернативных источников энергии (гидроэнергетики, ветровых,
солнечных и биотопливных электростанций).

Кроме этого, партия «Зеленые» выступает против строительства ядерного
«могильника» в Чернобыле, а также настаивает на скорейшей достройке безопасного
саркофага над 4-м блоком Чернобыльской АЭС (Партия «Зеленые» требует запрета
ядерной энергетики // ЭКСПЕРТ-ЦЕНТР (http://expert.org.ua/?st=3&id=99353). – 2012. –
26.04).

Фракційна діяльність у Верховній Раді

Народный депутат Украины, член парламентской фракции Партии регионов
Алексей Плотников убежден, что весенняя сессия Парламентской ассамблеи Совета
Европы пройдет в конструктивном русле. Об этом он заявил 23 апреля в Страсбурге.

«Конструктивно началась работа весенней сессии ПАСЕ. Сегодня в течении дня
состоялись заседания политических групп и комитетов ПАСЕ. Я надеюсь, что так же
конструктивно пройдет и вся неделя, которая началась сегодня», – высказал убеждение
депутат.

Он также подчеркнул, что проинформировал европейских коллег о создании в
Верховной Раде Украины объединения, отстаивающего равные права и возможности
мужчин и женщин.

«Я проинформировал ПАСЕ о создании в украинском парламенте депутатского
объединения за равные возможности мужчин и женщин. Это очень важно с точки зрения
европейских ценностей и имплементации этих ценностей в Украине», – добавил
А. Плотников (Алексей Плотников:  Весенняя сессия ПАСЕ должна пройти
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конструктивно // Официальный сайт Партии регионов
(http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10362). – 2012. – 23.04).

***

Руководителем Центрального избирательного штаба Партии регионов на
предстоящих выборах в парламент единогласно был избран Андрей Клюев. Об этом
заявил председатель парламентской фракции Партии регионов Александр Ефремов
на брифинге по окончанию Политсовета партии и фракции Партии регионов.

«Нам задавали вопросы, почему неизвестно кто возглавляет руководящие органы в
штабе Партии регионов на выборах. Я тогда ответил, что неизвестно, потому что мы еще
не проводили соответствующее заседание. У нас не были избраны руководящие органы. Я
тогда сказал,  что 23  апреля мы проведем Политсовет,  в рамках которого будет
определено, кто будет возглавлять штаб и кто будет заместителем руководителя. В
результате сегодняшнего заседания все члены политсовета единодушно определили то,
что штаб должен возглавить Андрей Петрович Клюев. Также руководителем публичной
кампании стал Сергей Леонидович Тигипко, был избран целый ряд заместителей, среди
которых Рыбак, Лавринович, Ефремов, Колесников. Члены политсовета довольно
серьезными аплодисментами приветствовали избрание А. П. Клюева руководителем
штаба», – рассказал А. Ефремов (Александр Ефремов: Андрей Клюев был избран
руководителем Центрального избирательного штаба Партии регионов единогласно //
Официальный сайт Партии регионов
(http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10357). – 2012. – 23.04).

***

Народный депутат Украины, член парламентской фракции Партии регионов,
Вице-президент Парламентской ассамблеи Совета Европы Иван Попеску убежден,
что разработка практических рекомендаций по реализации конвенций и хартий,
принимаемых ПАСЕ – необходимо и однозначно пойдет на пользу при использовании
этих документов. Об этом он заявил 23 апреля в Страсбурге, где проходит весенняя сессия
ПАСЕ.

«В своем выступлении я обратил внимание на то, что Совет Европы разрабатывает
разные документы в виде конвенций, хартий, но не всегда четко разрабатывает
конкретный механизм их реализации. И вот вопрос реализации иногда передается
национальным правительствам. А это уже зависит от той политической силы, которая
находится при власти. Иногда они разрабатывают механизмы реализации, иногда –
недостаточно. Поэтому я обратил внимание на то, что когда будут разрабатывать
следующие документы – нужно также и предусмотреть четкие механизмы реализации
общеевропейских стандартов», – отметил И. Попеску.

«При этом я обратил внимание, что это касается и европейской хартии региональных
языков – языков национальных меньшинств. И социальной хартии. Это касается
разграничения политической и криминальной ответственности. Это касается применения
европейской конвенции по вопросам национальных меньшинств. И других документов. И
для того, чтобы реализовать европейский лозунг «Единство в многообразии» –
необходимо при этом не допускать использования двойных стандартов»,  –  убежден
И. Попеску.

«Поэтому мы призвали Ассамблею, когда будут разрабатываться какие-то
документы, параллельно принять и четкие механизмы их реализации, которые были бы
едины для всего европейского контингента, абсолютно для всех стран Европы. И вот в
таком случае мы сможем говорить, что европейские стандарты применяются во всех
странах», – резюмировал И. Попеску (Иван Попеску: Чтобы реализовать европейский
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лозунг «Единство в многообразии», необходимо избежать использования двойных
стандартов // Официальный сайт Партии регионов
(http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10361). – 2012. – 23.04).

***

Законопроект № 6523  «Про внесення змін до деяких законодавчих актів України
щодо врегулювання питань авторського права і суміжних прав» захистить права авторів
на їхню інтелектуальну власність. Про це повідомив народний депутат, член
парламентської фракції Партії регіонів, голова Комітету Верховної Ради з питань
науки і освіти Максим Луцький.

«Порушник авторських прав має нести відповідальність:  не можна просто взяти
чиюсь річ,  спокійно на ній заробляти і при цьому жодним чином держава на це не
впливатиме. Інтелектуальна власність нічим не відрізняється від будь-якої іншої власності
– книги, машини, квартири тощо. Чому автори інтелектуальної власності – музичних
творів, фільмів, книг, комп’ютерних програм – повинні залишатися ні з чим, а хтось буде
на цьому заробляти. Використовувати продукти інтелектуальної власності потрібно
легально, це ми і хочемо унормувати законопроектом», – зазначив народний депутат.

Як зауважив парламентарій, порушення авторського або суміжних прав дає підстави
для судового захисту.

«Ця норма є і в діючому законі,  і в проекті.  Суд може прийняти рішення про
вилучення чи конфіскацію всіх контрафактних примірників творів, фонограм, відеограм
чи програм мовлення, щодо яких встановлено, що вони були виготовлені або
розповсюджені з порушенням авторського права», – сказав він.

Законопроектом також пропонується дати можливість суб’єкту авторського та
суміжних прав звернутись до особи, за допомогою послуг якої порушується авторське та
суміжні права, у тому числі до провайдера/оператора телекомунікацій із вимогою сприяти
припиненню порушення авторського та суміжних прав.

«Жодний законопроект не може бути досконалим. Є певні моменти, які потрібно
коригувати. Зараз він готується до другого читання. Є процедура депутатських правок, і я
готовий вислухати пропозиції і від депутатів,  і від громадськості.  Замість голого
популізму та критики, краще спільно виробити позицію, яка дозволить захистити права
авторів на їхню інтелектуальну власність», – додав М. Луцький (Максим Луцький: Владі
та опозиції варто спільно розробити документ, який дозволить захистити права
авторів на їхню інтелектуальну власність // Официальный сайт Партии регионов
(http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10343). – 2012. – 23.04).

***

Підвищення пенсій для 13 млн 300 тис. пенсіонерів уже з 1 травня 2012 р. відображає
реалізацію соціальних ініціатив Президента України Віктора Януковича. Про це заявив
народний депутат, член парламентської фракції Партії регіонів, заступник голови
Комітету Верховної Ради з питань соціальної політики та праці Ярослав Сухий.

«Реалізація соціальних ініціатив Президента України стала можливою завдяки тому,
що нам, Партії регіонів, вдалося сформувати єдину стабільну ефективно працюючу
команду по вертикалі – від Президента до голів сільських рад», – наголосив народний
депутат.

На його переконання, «якби цього не сталося – ми б бачили те, що бачили в
попередні роки: Ющенко з ініціативами, а Тимошенко проти і тому подібне».

За словами парламентарія, «в зв’язку з тим, що в нас сформована команда, в нас є
одна ідеологія –  це соціальний захист людей,  ми отримали можливість виконати те,  що
було обіцяне».

http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10361
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«От такі кроки, така інформація (про підвищення пенсій. – Ред.) свідчать про єдність
слова і діла нашої влади, яка на сьогодні користується все більшою підтримкою народу»,
– заявив Я. Сухий.

«Взагалі такі підходи, які називаються осучасненням пенсійних виплат, говорять про
те, що уряд прислухається до зауважень Президента і намагається зробити нашу пенсійну
систему більш справедливою й адресною», – резюмував політик (Ярослав Сухий:
Підвищення пенсій для 13,3 млн пенсіонерів відображає реалізацію соціальних
ініціатив Президента України // Официальный сайт Партии регионов
(http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10346). – 2012. – 23.04).

***

Враховуючи зростання зовнішніх і внутрішніх ризиків, Україні важливо підсилити
захист своїх національних економічних, енергетичних, політичних інтересів, необхідно
наполегливо працювати над підвищенням обороноздатності країни. І дуже важливо, що ці
завдання відображені в новій редакції Стратегії національної безпеки, Воєнній доктрині та
проекті Концепції реформування і розвитку Збройних сил України, які в п’ятницю були
обговорені на засіданні Комітету з питань реформування і розвитку ЗСУ та оборонно-
промислового комплексу. Таку думку висловив народний депутат, заступник Голови
парламентської фракції Партії регіонів, голова підкомітету з питань оборонно-
промислового комплексу та військово-технічного співробітництва Комітету
Верховної Ради з питань національної безпеки і оборони Анатолій Кінах.

За його словами, під головуванням Президента України В. Януковича 20 квітня
відбулося дуже важливе засідання Комітету з питань реформування і розвитку ЗСУ та
оборонно-промислового комплексу. Схвалено нову редакцію Стратегії національної
безпеки, Воєнну доктрину та проект Концепції реформування і розвитку Збройних сил
України, які незабаром будуть прийнятті на засіданні Ради національної безпеки і оборони
та підписані Главою держави.

«Найважливіше те, що в цих стратегічно важливих документах зафіксовано
позаблоковий статус України, яка прагне у взаємодії зі своїми партнерами вирішувати
складні політичні, економічні завдання мирним, демократичним шляхом, одночасно
підвищуючи свою обороноздатність», – вважає А. Кінах.

Не менш важливо і те, зауважив народний депутат, що прийнято рішення про
розроблення в стислі терміни державної Програми з реформування і розвитку Збройних
сил України на 2012-2017 рр. Вона має охопити питання розвитку оборонно-промислового
комплексу нашої країни, ефективне використання науково-технічного, промислового й
кадрового потенціалу країни для оснащення української армії сучасними видами
спецтехніки й озброєння. Програма також повинна передбачити оптимізацію чисельності
Збройних сил України, їх поступовий перехід на контрактну основу.

«Стратегія національної безпеки України потребує консолідації всіх громадських і
політичних сил, незважаючи на внутрішню політичну кон’юнктуру чи міжособистісні
розбіжності. Адже країні потрібний високий рівень національної безпеки, патріотичного
виховання молоді, ідеології, що базується на національних інтересах, високому рівні
довіри суспільство до влади», – резюмував Анатолій Кінах (Анатолій Кінах: Стратегія
національної безпеки України потребує консолідації всіх громадських і політичних сил
держави // Официальный сайт Партии регионов
(http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10342). – 2012. – 23.04).

***

Об’єднання двох найбільш рейтингових опозиційних сил сприятиме утвердженню
партійної політичної культури в Україні, переконаний народний депутат, член
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парламентської фракції Партії регіонів, перший заступник голови Комітету
Верховної Ради з питань європейської інтеграції Володимир Вечерко.

«Консолідація сил у політиці – це завжди добре. Адже це означає, що здоровий глузд
бере верх над амбіціями», – зазначив парламентарій.

«Донині опозиція лише заявляла про наміри об’єднатися,  проте,  на жаль,  далі заяв
діло не йшло. Об’єднання «Батьківщини» та «Фронту Змін» може стати гарним прикладом
і для інших опозиційних партій», – зауважив він.

В.  Вечерко наголосив на тому,  що консолідаційні процеси сприяють розвитку
політичної культури, і чимало європейських країн проходили цей шлях.

«Чимало партій, що мали близьку ідеологію та схожі політичні цілі, об’єднувалися у
деяких країнах-членах ЄС, аби консолідовано працювати над реформами у законотворчих
органах.  І те,  що такі процеси відбуваються в Україні,  є певною мірою природно»,  –
нагадав політик.

Також депутат висловив сподівання,  що на цьому об’єднавчі тенденції в Україні не
завершаться (Володимир Вечерко: Об’єднання опозиції сприятиме підвищенню рівня
політичної культури в Україні // Официальный сайт Партии регионов
(http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10341). – 2012. – 23.04).

***

Завдяки політичній волі керівництва держави розпочато ефективну боротьбу з
корупцією. Про це заявив народний депутат, член парламентської фракції Партії
регіонів, член Комітету Верховної Ради України з питань законодавчого
забезпечення правоохоронної діяльності Святослав Піскун.

«Тільки політична воля керівництва держави може розпочати боротьбу, ефективну
боротьбу з корупцією», – наголосив народний депутат. – Тому Президент видає відповідні
укази, приймаються відповідні закони».

«Неможливо заслужити довір’я народу, якщо не буде подолана ця корупційна схема,
яка існує в державі», – зауважив також С. Піскун.

Водночас парламентарій зазначив, що «під кожен закон, який приймає Верховна
Рада, треба підкласти кадри, які будуть зацікавлені в тому, щоб цей закон виконувався».

На переконання політика, боротьбі з корупцією сприятиме також і прозорість влади.
«Тобто всі повинні знати, що робить влада», – сказав він. Крім того, на думку С. Піскуна,
необхідною є «прозорість бізнесу і умов, за яких бізнес працює». Як зазначив депутат,
обов’язковими для ефективної боротьби з корупцією є такі фактори, як непідкупні
працівники правоохоронних органів, які отримують великі зарплати, ротація їхнього
керівництва на районних, обласних та інших рівнях та невідворотність покарання
(Святослав Піскун: Завдяки політичній волі керівництва держави розпочато
ефективну боротьбу з корупцією // Официальный сайт Партии регионов
(http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10334). – 2012. – 23.04).

***

Боротьба з корупціонерами в Україні відбувається незалежно від їхньої партійної
приналежності. Про це заявив народний депутат, заступник Голови парламентської
фракції Партії регіонів Вадим Колесніченко.

«На сьогодні потрібно визнати, що велика кількість заарештованих і направлених до
в’язниць корупціонерів –  із числа представників нинішньої влади.  На всіх щаблях –  від
Кабінету Міністрів до місцевих рад і адміністрацій», – зауважив політик.

За словами В. Колесніченка, Україна веде дуже серйозну боротьбу з корупцією, а
суспільство зі свого боку повинно державу підтримати.

http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10341
http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10334
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«Ми дуже багато зробили для того, аби зменшити корупційний тиск на суспільство, і
ми маємо перші результати.  Ну,  наприклад,  суддівський корпус:  якщо за чотири роки,
коли я працював у суддівському комітеті Верховної Ради, за порушення присяги ми
звільнили п’ять чи шість суддів,  то протягом останніх півтора року –  понад 200»,  –
зауважив парламентарій.  «Держава робить усе,  що від неї залежить,  але ми не зможемо
подолати корупцію,  якщо суспільство не робитиме крок назустріч»,  –  резюмував він
(Вадим Колесніченко: Боротьба з корупціонерами в Україні ведеться, незважаючи на
їхню партійну приналежність // Официальный сайт Партии регионов
(http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10329). – 2012. – 23.04).

***

Народний депутат України, член парламентської фракції Партії регіонів,
представник Президента у Верховній Раді Юрій Мірошниченко заявив, що згуртована
системна опозиція, яка не лише продукуватиме критичні зауваження, а й пропонуватиме
альтернативні варіанти розвитку суспільства, є корисною та необхідною для влади.

Зокрема,  депутат наголосив на тому,  що принциповою річчю для влади є чесні та
прозорі вибори. «Друге – надзвичайно принциповою є для влади збереження політичної
конкуренції.  Третє –  влада ніколи жодним чином не коментувала,  тим більш негативно,
об’єднавчі процеси в опозиції. Мало того, ми переконані, що згуртована системна
опозиція, яка буде формувати не лише критичні зауваження, але й альтернативу розвитку
суспільства, є корисною і необхідною в самій владі», – наголосив політик.

Відповідаючи на питання щодо ймовірності внесення змін у закон про вибори
народних депутатів України, Ю. Мірошниченко заявив: «Я не маю ніяких підстав сьогодні
говорити про те, що в парламенті буде розглядатися законопроект про внесення змін до
закону про вибори». «У нас таких планів немає, мені про них нічого невідомо», – запевнив
депутат.

Він також зазначив,  що під час роботи над законом про вибори було враховано
пропозиції опозиційних депутатів, спрямовані на те, щоб унеможливити або, принаймні,
нівелювати застосування адміністративного ресурсу під час виборчих перегонів. «Крім
того, в нас існують цілі статті, які передбачають покарання за підкуп виборців, і в цьому
законі передбачено можливість спостереження за виборами», – додав представник
Президента у парламенті (Юрій Мірошниченко: Опозиція, яка пропонує альтернативні
варіанти розвитку суспільства, є корисною та необхідною для влади // Официальный
сайт Партии регионов (http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10327).
– 2012. – 23.04).

***

На парламентських виборах у Партії регіонів не буде подвійних виборчих штабів –
це неможливо технологічно і неприпустимо юридично. Глава РНБО Андрій Клюєв у
конституційний спосіб очолить виборчий штаб Партії регіонів, взявши відпусту на
90 днів, так само зробить і віце-прем’єр Сергій Тігіпко, який очолить публічну частину
виборчої компанії.

Про це заявили народні депутати від Партії регіонів Володимир Олійник та
Олександр Стоян.

«РНБО – це не штаб Партії регіонів. РНБО – це та організація, яка захищає інтереси
людей,  а те,  що в РНБО є талановиті люди здатні очолити штаб,  і Андрій Петрович,
знаєте, я так трошки скажу с пафосом – коли сказали, що Клюєв буде очолювати штаб, на
засіданні політради були тривалі і бурхливі оплески.  І це було відверто і чесно,  тому що
ми знаємо Андрія Петровича, як сильного організатора і президентської компанії, і
виборів до парламенту.  І те,  що він на певний час,  скажемо там,  на пару місяців візьме

http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10329
http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10327
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відпустку, там є кому за нього попрацювати. Ми задоволені, що така авторитетна людина
буде очолювати наш виборчий штаб», – заявив Стоян.

«Якщо ви хочете завалити вибори,  то зробіть штаб на базі РНБО або іншої
структури. Тому що штаб виборчий – це специфічна структура, де вже люди працювали,
де люди мають певні підходи,  чітко організований,  його не можна робити на базі любої
державної структури. Це неможливо технологічно і неприпустимо юридично», – пояснює
Олійник.

«Він стає (головою виборчого штабу.  –  Ред.)  в конституційний спосіб –  бере
відпустку на 90  днів,  як всі інші посадовці,  і займається цією роботою,  не плутаючи
роботу з РНБО», – додав Олійник.

«Не буде ніяких не подвійних, не потрійних штабів – юридично очолює штаб Андрій
Петрович Клюєв, який бере відпустку на цей час. Очолює публічну частину цієї компанії
Сергій Леонідович Тігіпко, тому що там технологічно треба працювати, менше ходити
розповідати, організовувати роботу, але все це робиться публічно», – зазначив Олійник.

Коментуючи нещодавню заяву Президента Віктора Януковича про те, що Андрій
Клюєв не буде очолювати виборчий штаб Партії регіонів Володимир Олійник зазначив,
що рішення про призначення Клюєва головою виборчого штабу приймала політрада
Партії регіонів, а не Президент.

«Це сьогодні рішення не Президента – це рішення, яке було прийняте політрадою на
розширеному засіданні із фракцією депутатів, і це рішення, безперечно, відповідає
інтересам виборчої компанії Партії регіонів», – зауважив Олійник (Регіонали обіцяють,
що у них не буде подвійних виборчих штабів // Західна інформаційна корпорація
(http://zik.ua/ua/news/2012/04/24/345438). – 2012. – 23.04).

***

Народный депутат Украины, член фракции Партии регионов в Верховной Раде,
первый заместитель председателя парламентского Комитета по вопросам свобода
слова и информации Елена Бондаренко уверена в победе своей партии на предстоящих
парламентских выборах.

«Что касается избирательной кампании, что касается избирательного штаба, я могу
сказать, что бело-синие выиграют, потому что они начинают первыми. Наш штаб создан
практически полностью, и все заместители, в том числе, на своих местах», – отметила
депутат.

Отвечая на вопрос о принципе формирования избирательных списков в
мажоритарных округах, она, в частности, сообщила, что Партия регионов будет
поддерживать тех кандидатов, которые пользуются наибольшей поддержкой местного
населения. «Мы должны понимать, что будет достаточно серьезная борьба в каждом
округе. Нам нельзя ошибаться, нам не нужно пробовать, нам нужен точный результат,
поэтому, конечно, ставка будет делаться на самого сильного, самого популярного, самого
мощного по поддержке среди населения кандидата от Партии регионов», – пояснила
политик.

«Что касается списка партийного, то здесь также будет прежде всего учитываться
поддержка населения, поддержка избирателей. Те люди, которые могут принести нам
максимальный результат. Это будет заслуга тех людей, которые нас поддержат. А уже
доверие мы отработаем», – резюмировала парламентарий (Елена Бондаренко: Бело-синие
выиграют, потому что они начинают первыми // Официальный сайт Партии
регионов (http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10363). – 2012. –
24.04).

http://zik.ua/ua/news/2012/04/24/345438
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***

Народный депутат, заместитель председателя Партии регионов по вопросам
международной политики Леонид Кожара отреагировал на факт объединении партий
«Батьківщина» и «Фронт Змін».

Кожара заявил, что это была не первая попытка оппозиции объединяться, но раньше
амбиции политиков доминировали над общей идеей. Несмотря ни на что, Партия
регионов искренне приветствует слияние в среде оппозиции. Кожара уверен, что
объединение партий «Батьківщина» и «Фронт Змін» сделает более конструктивными
действия оппозиции в преддверии парламентских выборов (Партия регионов
приветствует объединение оппозиции // УРА-Информ (http://ura-
inform.com/ru/society/2012/04/24/partija-regionov-privetstvuet-obedinenie-oppozitsii). – 2012.
– 24.04).

***

Компенсації за вкладами колишнього Ощадбанку СРСР видаватимуть готівкою,
заявив народний депутат України, член парламентської фракції Партії регіонів,
голова підкомітету з питань соціального захисту та соціальних гарантій, рівня життя
і повернення заощаджень населенню Комітету Верховної Ради з питань соціальної
політики та праці Олександр Стоян.

«Учора під час засідання Політради Партії регіонів Микола Азаров підтвердив: всі
бажаючі, які будуть зареєстровані до 1 червня і які мають право на компенсацію,
отримають її у грошовому вимірі –  не на картки,  не на депозити,  а живими грішми»,  –
повідомив політик.

За словами О. Стояна, «Ощадбанк» України розробив механізм повернення
заощаджень. «Люди вже реєструються і підтверджують, що вони дійсно мають право
отримати з 1 червня тисячу гривень. Ухваливши додатковий закон щодо виплат
знецінених заощаджень, ми визначимо чіткий порядок, як реєструватися, в який спосіб
отримувати знецінені кошти»,  –  підсумував депутат (Олександр Стоян: Компенсації за
вкладами Ощадбанку видаватимуть готівкою // Официальный сайт Партии регионов
(http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10368). – 2012. – 24.04).

***

Проект возрождения Чернобыльской зоны вполне возможен. Об этом заявил
народный депутат, член парламентской фракции Партии регионов, член Комитета
Верховной Рады по вопросам экологической политики, природопользования и
ликвидации последствий чернобыльской катастрофы Борис Дейч.

«Думаю, что такой проект вполне возможен. Но для его реализации потребуется
взвешенная государственная политика, продуманные механизмы государственно-частного
финансирования и долгие годы квалифицированной работы», – заявил народный депутат.

«В результате мы могли бы не только вернуть к жизни добрый кусок Украины, но и
показать всему миру, что наша страна способна решать свои проблемы, включая такие
серьезные и стратегические, как реабилитация территорий, загрязненных после взрыва на
АЭС»,  –  резюмировал Б.  Дейч (Борис Дейч: Украина способна реабилитировать
территории, загрязненные после взрыва на ЧАЭС // Официальный сайт Партии
регионов (http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10366). – 2012. –
24.04).

http://ura-inform.com/ru/society/2012/04/24/partija-regionov-privetstvuet-obedinenie-oppozitsii
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***

Партія регіонів найбільше серед усіх політичних сил в Україні зацікавлена в
чесності, демократичності та прозорості майбутніх виборів до Верховної Ради України.
Про це повідомив народний депутат, член парламентської фракції ПР, перший
заступник голови Комітету ВР з питань законодавчого забезпечення правоохоронної
діяльності Володимир Олійник.

«Я можу пообіцяти (чесні вибори. – Ред.) за однієї причини: якщо ми обрали
європейський вектор, а вибори, натомість, будуть визнані неконституційними,
недемократичними, непрозорими, то нам такий підсумок не потрібен. Влада в подібній
оцінці не зацікавлена», – запевнив політик.

За словами В. Олійника, влада має серйозну мотивацію провести вибори у найбільш
демократичний спосіб. «Це черговий екзамен. Якщо Європа не визнає парламентські
вибори в Україні,  то про який європейський вектор держави взагалі може йти мова?»  –
резюмував він (Володимир Олійник: Партія регіонів найбільше зацікавлена у
демократичності та прозорості парламентських перегонів // Официальный сайт
Партии регионов (http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10364).  –
2012. – 24.04).

***

Постановление Верховной Рады, которое вводит запрет на любые проверки в СМИ в
период избирательной кампании, станет еще одним барьером для политиков и
чиновников, которые хотели бы как-то воздействовать на «неудобные» им средства
массовой информации. Об этом сообщила народный депутат Украины, член
парламентской фракции Партии регионов, первый заместитель председателя
Комитета ВР по вопросам свободы слова и информации Елена Бондаренко.

«Естественно, никакими постановлениями Верховной Рады невозможно решить
проблему искренности и честности представителей масс-медиа, ведь каждый журналист
свой выбор делает самостоятельно. Что касается постановления, которое вводит запрет на
любые проверки в СМИ в период избирательной кампании, то оно станет еще одним
барьером для тех политиков или чиновников, которые хотели бы как-то воздействовать на
«неудобные» средства массовой информации», – сказала политик.

Отвечая на вопрос о засилье «проплаченных» материалов в СМИ в период
избирательных кампаний в Украине, Елена Бондаренко, в частности, отметила, что в
современных реалиях чрезвычайно сложно поймать за руку человека, который заплатил за
заказной материал, и того, кто взял за это деньги. «Это чистой воды коррупция,
взяточничество и злоупотребление служебным положением. Фактически журналист
продает свою честность за деньги в угоду тому или иному заказчику», – пояснила она.

По словам парламентария, очень сложно доказать принадлежность того или иного
журналиста к «джинсе». «Например, для того, чтобы доказать факт передачи денег,
необходимо просить в суде разрешение начать наблюдение за политиком или
журналистом. А если учитывать, что большинство представителей СМИ не хотели бы
принимать в процессе личного участия, становится совсем уж сложно», – добавила она.

По убеждению Елены Бондаренко, проблему «джинсы» решить одними лишь
усилиями правоохранительных органов невозможно. «Пока журналисты не откажутся от
приема денег за лояльность по отношению к тому, о ком они пишут, на самом деле мало
что можно изменить», – подытожила депутат (Елена Бондаренко: Запрет на проведение
проверок в СМИ в период избирательной кампании станет барьером для политиков,
которые попытаются воздействовать на «неудобные» им масс-медиа //
Официальный сайт Партии регионов
(http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10383). – 2012. – 24.04).
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***

Младший сын Президента, народный депутат Виктор Янукович (ПР) будет
баллотироваться в народные депутаты на этих парламентских выборах. Об этом он заявил
24 апреля в Верховной Раде.

«На семейном совете решили, чтобы я еще раз шел в Раду», – сказал он. Стоит
отметить,  что раньше Янукович-младший уверял,  что не будет принимать участие в
парламентской кампании и эта каденция для него последняя.

По его словам, изменить планы сын Президента решил после того, как понял, что за
6 лет работы в Верховной Раде он не успел реализовать все свои идеи.

«Я иду в парламент не ради парламента, а чтобы сделать что-то хорошее», – уверяет
Янукович-младший.  При этом он подчеркнул,  что и дальше будет заниматься
автогонками. «Нам нужно выводить это спорт на новый уровень. Нам нужно равняться на
«Формулу-1», – добавил он (Янукович-младший еще раз пойдет на выборы // Левый
берег (http://lb.ua/news/2012/04/24/147809_yanukovichmladshiy_poydet_vibori.html). – 2012.
– 24.04).

***

Процедура обрання Уповноваженого Верховної Ради з прав людини – В. Лутковської
– відбулася законно й відповідно до Регламенту. Про це заявив народний депутат
України, член парламентської фракції Партії регіонів Валерій Бондик.

«На першому етапі, якщо Валерія Володимирівна (Лутковська. – Ред.) не набрала
кількості голосів, – може, вона когось не переконала», – зазначив депутат щодо
попереднього голосування.  «Вона була на фракціях,  вона відповідала в комітетах»,  –
водночас нагадав В. Бондик.

«Вся ця процедура виборів настільки чітко пройшла по Регламенту, що ми не маємо
ніяких підстав закидати, що щось відбулося незаконне», – наголосив він щодо обрання
Уповноваженого ВР з прав людини. «Якщо щось відбулося незаконне, то потрібно це
довести», – додав парламентарій, звертаючись до представників опозиції. (Валерій
Бондик: Процедура обрання Омбудсмана відбулася законно й відповідно до Регламенту
// Официальный сайт Партии регионов
(http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10398). – 2012. – 25.04).

***

Україні сьогодні вистачає грошей, які передбачені державним бюджетом, на
обслуговування існуючого кредитного пакету. Про це заявив народний депутат, член
парламентської фракції Партії регіонів, голова підкомітету з питань фінансового
моніторингу Комітету Верховної Ради з питань фінансів, банківської діяльності,
податкової та митної політики Дмитро Святаш.

«За інформацію уряду і Національного банку, сьогодні вистачає грошей, які
передбачені державним бюджетом, на обслуговування існуючого кредитного пакету.
Тобто грошей вистачить, і економіка України може обійтися без кредиту МВФ», –
наголосив депутат.

Водночас Дмитро Святаш зауважив, що кредити і співпраця з МВФ та Світовим
банком –  це індикатор для приватного інвестора,  який буде вкладати гроші або в цінні
папери, або в певні українські державні облігації чи облігації вітчизняних підприємств.
Тому Україні дуже важливо продовжувати співпрацю з двома фінансовими інститутами»,
–  резюмував він (Дмитро Святаш: Україні вистачає грошей на обслуговування
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зовнішнього боргу // Официальный сайт Партии регионов
(http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10416). – 2012. – 25.04).

***

В соціальних ініціативах Президента України В. Януковича при їхній надзвичайній
актуальності міститься ще й завдання з поглиблення та прискорення реалізації
структурних реформ, від яких напряму залежить ефективність соціально-економічної
політики країни. Таку думку висловив народний депутат, заступник Голови
парламентської фракції Партії регіонів, радник глави держави Анатолій Кінах.

За словами народного депутата, нині вкрай важливо поглибити процес реалізації
системних реформ, адже соціальні ініціативи Глави держави не є короткостроковою
політичною справою. Вони мають стратегічний, довгостроковий характер, в основі якого -
підвищення платоспроможності внутрішнього ринку, покращення добробуту і якості
життя українських громадян.

«Удосконалення соціальної політики, спрямування зусиль держави на те, щоб
зростання економіки, виробництва валового внутрішнього продукту люди відчували на
собі,  на покращенні свого життя,  має бути постійною складовою стратегії розвитку
держави. Саме від такої роботи залежить довіра суспільства до влади. А без довіри, як
відомо, жодна системна реформа не може бути реалізованою ефективно», - зауважив
політик.

А. Кінах нагадав, що відповідно до підписаного Президентом України закону про
зміни до державного бюджету на 2012 р., порядку 18 млрд грн буде спрямовано на
підвищення заробітних плат і пенсій, 6 млрд. грн. – на виплату компенсацій за
знеціненими вкладами громадян. «Відповідні суми заплановані на розблокування доступу
громадян до довгострокових і середньострокових кредитів, особливо для будівництва
житла», – наголосив він.

На його думку, принципове значення має те, щоб соціальні ініціативи, прагнення
підвищити реальну платоспроможність наших громадян – пенсії, заробітні плати,
базувалися на ресурсах, які є результатом ефективно працюючої економіки. А не
зростання внутрішнього чи зовнішнього державного боргу, не посилення тиску на
підприємництво. «Це мають бути ресурси, які не є результатом друкування грошей чи
підсилення фіскального тиску. Якщо працюватиме економіка, збільшуватиметься
кількість робочих місць, стабільно зростатимуть зарплати, тобто будь-які соціальні
програми вдасться ефективно реалізувати», – підсумував парламентарій (Анатолій Кінах:
Удосконаленню соціальної політики сприятиме реалізація структурних реформ //
Официальный сайт Партии регионов
(http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10410). – 2012. – 25.04).

***

Оппозиция блокирует парламент, чтобы не допустить создания ВСК по
расследованию расхищения средств на строительство «Детской больницы будущего». Об
этом 25 апреля в кулуарах Верховной Рады заявил народный депутат Украины, Первый
заместитель председателя фракции Партии регионов в ВР Михаил Чечетов.

Комментируя блокирование трибуны представителями оппозиции, народный депутат
отметил: «Могут быть какие-то недоразумения в парламенте, проблемные вопросы, но это
не значит, что надо останавливать всю страну и их выяснять».

«Что мы предлагаем? У нас есть Председатель парламента, есть руководители
фракций, можно взять руководителей комитетов – пусть собираются у В. Литвина,
договариваются и находят решение. А А. Мартынюк или Н. Томенко пусть идут в
парламент, чтобы мы не срывали его рабочий ритм», – сказал политик.

http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10416
http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10410


35

«А так люди смотрят и говорят: за что эти бездельники получают зарплату?! И они
правы.  Было бы честно,  если бы те,  кто срывают работу парламента,  пошли в кассу,
написали заявления и отказались от зарплаты. Заблокировали и сказали: мы возвращаем
деньги в кассу. Но такого ж нет. Хоть один пошел, написал заявление за вчерашний день,
за сегодняшний?!» – поинтересовался он.

«Наше предложение – любое недоразумение надо решать за столом, путем
консультаций, не стопоря работу парламента», – подчеркнул М. Чечетов.

«Дело в том, что сегодня в повестке дня – ВСК (создание. – Ред.) о расхищении денег
при попытке построить «Детскую больницу будущего». А поскольку там завязана
«помаранчево»-бютовская группировка, те, кто кричали на майдане «Ющенко – так!», там
были завязаны и Тимошенко, и Ющенко, и БЮТ, и «НУ», то, чтобы сорвать создание
ВСК, – они сегодня заблокировали парламент», – объяснил поведение оппозиции
парламентарий.

«Дело также в том, что начинается сессия Парламентской ассамблеи Совета Европы,
и вот для того,  чтобы создать соответствующую картинку и вложить европейским
парламентариям свое видение ситуации, инсценировали (представители оппозиции. –
Ред.) вот этот инцидент», – добавил он.

«Что касается Тимошенко – есть прокуратура, есть правоохранительные органы, не
надо политизировать процесс», – также отметил народный депутат. «Мы не согласны с
трактовкой того, что произошло (о чем заявляет оппозиция относительно Ю. Тимошенко.
– Ред.). Идет грязная политика», – резюмировал Михаил Чечетов (Михаил Чечетов:
Оппозиция блокирует парламент, чтобы не допустить создания ВСК по
расследованию расхищения средств на строительство «Детской больницы будущего»
// Официальный сайт Партии регионов
(http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10402). – 2012. – 25.04).

***

Народный депутат Украины, Председатель парламентской фракции Партии
регионов Александр Ефремов убежден, что объединение оппозиции должно быть
направлено на эффективную работу для развития государства, а не на обман избирателей.

«Несколько месяцев назад я предложил нашим коллегам из оппозиции объединиться.
И меня бы радовало, ели бы действительно оппозиционные политические силы
объединялись, при этом не обманывая своих избирателей», – отметил политик.

Александр Ефремов напомнил, что при объединении Партии регионов и партии
«Сильная Украина» С. Тигипко откровенно заявил, что его политсила вливается в ПР, они
хотят совместно работать по развитию государства, «Сильная Украина» же будет
ликвидирована.

«А то,  что сегодня происходит с «Батьківщиною»  и «Фронтом Змін»,  –
объединением не назовешь. Они говорят, что объединяются, и на этот период А. Яценюк
выйдет из «Фронта змін», но при этом «Фронт змін» дальше будет существовать. Потом,
когда они придут в парламент, разъединятся по фракциям», – отметил депутат.

Он также напомнил, что такой пример объедения уже был в истории украинского
парламента – с «Нашей Украиной», когда политические силы не отвечали за свои
действия. «Мне кажется, что это не то объединение, которое могло бы принести пользу
оппозиции», – подытожил парламентарий (Александр Ефремов: Объединение
оппозиционных партий «Батьківщина» и «Фронт Змін» – это обман избирателей //
Официальный сайт Партии регионов
(http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10405). – 2012. – 25.04).
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***

Виконання загальнодержавної цільової програми передачі гуртожитків у власність
територіальних громад на 2012-2015 рр. дозволить передати людям 2,5 млн кв. метрів
житла. Про це заявив народний депутат, голова парламентського Комітету з питань
будівництва, містобудування і житлово-комунального господарства та регіональної
політики, Перший заступник Голови Партії регіонів Володимир Рибак під час
комітетських слухань з питання «Про стан виконання законів України щодо забезпечення
реалізації житлових прав мешканців гуртожитків».

За словами В. Рибака, необхідність проведення таких слухань пов’язана з
проблемами майже 2 млн громадян України, які досі проживають у гуртожитках і не
мають власного житла.

«Зараз в Україні нараховується більше 10,6 тис. гуртожитків, 4 тис. з яких
підлягають передачі у комунальну власність відповідно до Закону України «Про
забезпечення реалізації житлових прав мешканців гуртожитків» (від 04.09.2008 р. № 500).
З прийняттям цього закону громадяни України, які на законних підставах проживають у
гуртожитках і які не мають власного житла,  набули право приватизувати житлові та
нежитлові приміщення в гуртожитках. З приватної власності підлягають передачі у
комунальну власність лише гуртожитки, що були включені до статутних капіталів
підприємств та організацій, створених у процесі приватизації і корпоратизації», –
зауважив парламентарій.

За його словами, на виконання зазначеного закону урядом розроблений та внесений
у березні поточного року на розгляд парламенту проект «Загальнодержавної цільової
програми передачі гуртожитків у власність територіальних громад на 2012-2015 роки»,
який комітет розглянув 11 квітня 2012 р. та прийняв рішення рекомендувати Верховній
Раді України прийняти його за основу.

«У результаті виконання зазначеної програми у власність територіальних громад
планується передати більше тисячі гуртожитків з державної форми власності загальною
площею 2,5 млн кв. метрів. За розрахунками Міністерства регіонального розвитку,
будівництва та житлово-комунального господарства, орієнтовний обсяг фінансування
програми становить майже 1,2 млрд грн (з державного бюджету – 600 млн грн та з
місцевих бюджетів – також 600 млн грн). Для фінансування передачі у власність
територіальних громад гуртожитків з приватної власності необхідні компенсаційні кошти,
обсяг яких за дорученням комітету зараз обраховується Мінрегіоном та Фондом
держмайна», – повідомив Володимир Рибак (Володимир Рибак: Після виконання
загальнодержавної цільової програми передачі гуртожитків у власність
територіальних громад 2,5 млн кв. метрів відійдуть людям // Официальный сайт
Партии регионов (http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10414).  –
2012. – 25.04).

***

Народний депутат України, член парламентської фракції Партії регіонів, голова
Комітету Верховної Ради з питань науки і освіти Максим Луцький переконаний, що
потенціал інвестицій від українського бізнесу на розвиток інновацій і високих технологій
може сягнути понад 10 млрд грн на рік.

«Наукові розробки мають бути цікавими для бізнесу та промисловості, тому що саме
для них вони і створюються. Вважаю, що український бізнес на сьогодні має можливість
інвестувати у високі технології та наукові розробки понад 10 млрд грн на рік. Наприклад,
у 2010 р. понад 70 % інноваційно активних підприємств здійснювали нововведення за
власні кошти, витрати підприємств на фінансування інновацій становили майже 5 млрд
грн», – зазначив Максим Луцький.
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За його словами, високі технології та венчурний бізнес дозволять Україні
наблизитися до розвинених країн світу.

«Ми можемо стимулювати розвиток високих технологій шляхом прямих інвестицій
від держави, а також за рахунок приватних інвестицій українського та іноземного бізнесу.
У США, країнах ЄС, Японії інноваційна діяльність заохочується економічними методами
через надання її суб’єктам істотних пільг як на державному, так і на регіональному рівнях,
тобто через пільгове фінансування інноваційних структур, пільгове оподаткування. Зараз
комітетом, який я очолюю, вже рекомендований до другого читання законопроект про
розвиток ІТ-бізнесу, який саме і передбачає пільгове оподаткування ІТ-компаній.
Сподіваюся, що незабаром він буде ухвалений», – зазначив парламентарій.

Крім того, він зауважив, що наразі на всіх рівнях держави приймаються рішення, які
стимулюватимуть розвиток високих технологій.

«В Україні зараз активно працюють над тим,  щоб наші фахівці,  молоді науковці та
новатори мали можливість розвиватися та працювати в рідній країні. І я вірю, що за кілька
років ми подолаємо проблему відпливу наших спеціалістів за кордон», – сказав депутат.

М. Луцький також додав, що обов’язковою умовою розвитку інновацій є повноцінне
фінансування Національної академії наук.

«НАН має бути профінансована на 100 %, і це питання – на контролі у Президента
України», – наголосив політик (Максим Луцький: Український бізнес спроможний
інвестувати у високі технології понад 10 млрд грн на рік // Официальный сайт
Партии регионов (http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10439/).  –
2012. – 26.04).

***

Строительство нового саркофага на ЧАЭС, возрождение земель, пострадавших
вследствие аварии, и обеспечение достойной компенсации ликвидаторам являются
первоочередными задачами власти в преодолении последствий катастрофы на
Чернобыльской атомной электростанции. Об этом заявил народный депутат Украины,
член парламентской фракции Партии регионов Александр Стоян.

«С первых дней пребывания у власти Правительство Николая Азарова занялось
решением проблемы постройки нового саркофага. Украина мобилизовала ресурсы
международного сообщества, поэтому более половины средств в общем бюджете будут
деньги ООН,  ЕБРР,  ЕС и отдельных стран.  Россия в ближайшие годы потратит 50  млн
евро помощи на реализацию проекта», – отметил парламентарий.

Что касается возрождения земель, пострадавших вследствие аварии на ЧАЭС, то, по
мнению политика, около половины из них может быть возвращена к жизни. «Сейчас в
2 тыс. 300 населенных пунктах из 2 тыс. 400 радиационные ограничения можно снимать.
Через 10 лет можно будет постепенно снимать ограничение с части 30-километровой зоны
отчуждения и включать эти земли в хозяйственный оборот», – сообщил Александр Стоян
(Александр Стоян: Через 10 лет часть территорий 30-километровой зоны
отчуждения можно будет постепенно включать в хозяйственный оборот //
Официальный сайт Партии регионов
(http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10449). – 2012. – 26.04).

***

Заявления Президента ПАСЕ в адрес Украины не являются выражением всей
Парламентской ассамблеи. Члены различных делегаций достаточно взвешено оценивают
информацию, поступающую из Украины. Об этом заявил народный депутат, член
фракции Партии регионов в Верховной Раде Алексей Плотников.

http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10439/
http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10449
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«Заседание Парламентской ассамблеи Совета Европы проходит нормально. Сегодня
прошли слушания в Юридическом комитете с участием главы делегации Украины И.
Попеску, а также С. Кивалова по тому, как в нашей стране реализуются обязательства в
юридической сфере. Были рассмотрены вопросы о том, как в Украине имплементируются
решения Европейского суда по правам человека. Комитет был проинформирован о
принятии нового Уголовно-процессуального кодекса и о том, как продвигается принятие
других юридических документов. Думаю, что члены Юридического комитета были
удовлетворены сегодняшними слушаниями», – подчеркнул депутат.

Что касается других позиций относительно информации, поступающей из Украины,
то, по словам Алексея Плотникова, члены различных делегаций оценивают ее достаточно
взвешено. Есть сторонники того, чтобы запросить информацию у украинских властей,
действительно разобраться в этой ситуации и не воспринимать эмоционально.

«Говоря об оценке Президента ПАСЕ господина Миньона по Украине,  давайте не
забывать, что он является представителем Европейской народной партии – это
политические партнеры «Батьківщини». Давайте также не забывать, что в июне во
Франции состоятся парламентские выборы, и его резкие заявления, в том числе и в адрес
Украины, уже в большей мере мотивированы именно парламентскими выборами во
Франции», – отметил парламентарий.

«Поэтому я очень критически отношусь к этой безапелляционности. Это не является
выражением мнения всей Парламентской ассамблеи, это не является выражением мнения
большинства делегаций. Здесь речь идет, скорее всего, именно о конкретной
эмоциональности конкретно господина Миньона», – резюмировал он (Алексей
Плотников: Заявление Президента ПАСЕ по Украине – это позиция отдельного
политика, а не всей Парламентской ассамблеи // Официальный сайт Партии
регионов (http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10453). – 2012. –
26.04).

***

У Партії регіонів заявляють, що Валерія Лутковська законно склала присягу
уповноваженого з прав людини.

Як заявив голова регламентного комітету, депутат від Партії регіонів
Володимир Макєєнко: «Присяга відбулася у стінах Верховної Ради, в залі засідань.
Місце там (в законі)  ніде не вказано:  чи то з трибуни,  чи то з президії,  чи то з ложі.
Уповноважена з прав людини сьогодні склала присягу».

Як відомо, Валерія Лутковська склала присягу на позачерговому засіданні Верховної
Ради, скликаному з приводу вибухів у Дніпропетровську. Вона зачитала текст присяги у
боковій ложі, з якої перший віце-спікер Адам Мартинюк вів засідання.

Водночас представник опозиції Арсеній Яценюк, коментуючи складення
Лутковською присяги, заявив: «Це політичне мародерство на крові дніпропетровців»
(Партія регіонів: ніде не написано, де потрібно складати присягу // Українська Правда
(http://www.pravda.com.ua/news/2012/04/27/6963656/). – 2012. – 27.04).

***

Партия Регионов не опускается до подозрений в том, что оппозиция причастна к
теракту в Днепропетровске. Об этом в эксклюзивном комментарии заявил народный
депутат от ПР Вадим Колесниченко.

«Терроризм не имеет политической окраски, это вызов всему международному
сообществу, и в этих условиях СМИ должны проявить гражданскую ответственность, а не
провоцировать нагнетание ситуации и не распространять «утки», дестабилизирующие

http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10453
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общество. Это должен осознавать каждый здравомыслящий и ответственный человек», –
сказал он.

«У тех, кто считает себя оппозицией, ситуация сейчас достаточно сложная. Теракт в
Днепропетровске направлен на дестабилизацию ситуации в Украине и ухудшение имиджа
Украины на международной арене, чем наша оппозиция активно занимается на
протяжении последних лет. Однако мы же не опускаемся до подозрений в том, что
оппозиционеры как-то связаны с этими взрывами», – считает политик.

По его мнению,  в данной ситуации возникает подозрение в том,  что СМИ неверно
осознают свое предназначение: «СМИ, которые публикуют комментарии какой-то бабки
Параски или родственницы сокамерницы Тимошенко, вызывают подозрение в своей
неадекватности. Сейчас, когда мы должны объединиться перед колоссальной угрозой,
находятся те, кто распространяет домыслы и сеет панику. К сожалению, таковы наши
сегодняшние реалии» (ПР не подозревает оппозицию в организации терактов –
Колесниченко //  ПОЛЕМИКА (http://www.polemika.com.ua/news-87659.html). – 2012. –
27.04).

***

Партия регионов, в отличие от оппозиции, выполнила обещания относительно
отмены депутатских льгот и поддерживает отмену депутатской неприкосновенности. Об
этом 27 апреля заявил народный депутат Украины, первый заместитель Председателя
фракции ПР в парламенте Михаил Чечетов.

«Практически у всех политических сил было три главных обещания», – напомнил
народный депутат. «Первое – это ликвидировать льготы депутатам. И Партия регионов
проголосовала за ликвидацию льгот. Мы отменили льготы на бесплатные квартиры,
льготы на бесплатные путевки, материальную помощь, бесплатный проезд и прочее.
Естественно, оппозиция не голосовала», – подчеркнул М. Чечетов.

«Второй вопрос, который все обещали решить, – отменить депутатскую
неприкосновенность», – напомнил он. «И Партия регионов выносит вопрос об отмене
депутатской неприкосновенности, но это в штыки воспринимается оппозицией. Мы
считаем это несправедливым – надо приводить к общему знаменателю права и
ответственность», – добавил политик.

Парламентарий убежден в том, что народ требует от депутатов работы, а не
безделья. «А депутаты (из оппозиции. – Ред.) за государственные деньги мало того, что
сами не работают, так еще не дают возможность работать нам. Парализуется весь
парламентский корпус, парализуется работа Верховной Рады Украины», – подытожил он
(Михаил Чечетов: Партия регионов, в отличие от оппозиции, выполнила обещания
относительно отмены депутатских льгот и выступает за отмену депутатской
неприкосновенности // Официальный сайт Партии регионов
(http://www.partyofregions.org.ua/ru/news/politinform/show/10489). – 2012. – 27.04).

***

Чтобы развивать и поддерживать угольную отрасль в Украине, необходимо
национализировать шахты и энергетическую отрасль, а также перевести украинские
теплоэлектроцентрали (ТЭЦ) с дорогого импортного газа на дешевый отечественный
уголь, что заметно снизит стоимость отопления жилых домов, и даст возможность сделать
жилищно-коммунальные услуги дешевле.

Так народный депутат фракции КПУ Николай Кравченко прокомментировал
новость о том, что госпредприятие «Уголь Украины» не в силах сбыть добываемый уголь,
и накопило на своих складах около 400 тыс. т нереализованной продукции. Из-за этого,
часть украинских угольных шахт под угрозой закрытия.

http://www.polemika.com.ua/news-87659.html
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«В очередной раз неприятно удивляет склонность буржуазных политиков (как
представителей власти, так и псевдооппозиционеров из БЮТ–Б, «НУ–НС» и пр.) к
плагиату и популизму, – констатировал Николай Кравченко. – Перевод ТЭЦ на
альтернативные виды топлива, в первую очередь на уголь, – одна из составляющих
программы энергобезопасности, которая создана Компартией уже давно. Но нынешняя и
предыдущая власть вместо того, чтобы начать вместе с нами последовательную работу по
спасению страны от кризиса, выдирают отдельные куски из контекста наших программ,
выдают их за свои и используют для предвыборного популизма. Хочется задать им
резонный вопрос:  почему же вы не перевели ТЭЦ на уголь,  когда в ваших руках была
абсолютная власть? И ответ очевиден: и те и другие действуют в угоду своих интересов,
ведь на импорте газа в Украину греют руки сотни миллионеров и десятки миллиардеров».

Николай Кравченко подчеркнул, что коммунистам на самом деле все равно, от кого
поступают конструктивные предложения. «Мы не обижаемся, когда власть и «оппозиция»
занимаются плагиатом и выдают идеи Компартии за свои. Но пусть при этом они начнут
последовательную реализацию этих идей, – заявил народный депутат Украины. – Пока же
мы видим лишь слова не подкрепленные делом: правительство и их ставленники в
парламенте продолжают работать в угоду интересам олигархии, закармливая украинский
народ пустыми обещаниями, направленными на обман избирателей. Мы видим, что никто
из политиков от крупного капитала не намерен остановить грабительскую приватизацию
ключевых предприятий, отраслей и монополий Украины и заняться работой, по снижению
жилищно-коммунальных тарифов и цен на товары первой необходимости. Ничего
удивительного в этом нет, ведь это их доходы, их богатства, яхты и самолеты.
Буржуазные партии наживаются на простых людях, вытягивая из их карманов последние
копейки».

Коммунисты, по словам Николая Кравченко, призывают общественность быть
бдительными и проявить настоящую политическую зрелость на предстоящих
парламентских выборах.

«Я убежден, что сегодня украинский народ осознал простую истину – только
Компартия реально защищает его интересы. И чем больше депутатов-коммунистов будет
в сессионном зале, тем эффективней мы сможем «рубить» антисоциальные
законопроекты», – подытожил Николай Кравченко (Николай Кравченко: Перевод
украинских ТЭЦ с газа на уголь – одна из составляющих программы
энергобезопасности, предлагаемой КПУ // Компартія України
(http://www.kpu.ua/nikolaj-kravchenko-perevod-ukrainskix-tec-s-gaza-na-ugol-odna-iz-
sostavlyayushhix-programmy-energobezopasnosti-predlagaemoj-kpu/). – 2012. – 23.04).

***

Государственный контроль за таксоперевозками нужно усилить. Такое мнение
выразил народный депутат Украины, первый секретарь Одесского обкома
Компартии Евгений Царьков.

Следует отметить, что парламентарий неоднозначно относится к законопроекту «О
такси». Он также не исключает, что в результате его принятия кто-то может «подмять под
себя» рынок такси.

«Но проблема и в том, что нет никакой ответственности со стороны служб такси за
предоставление услуг. Не раз пробовал вызывать такси, звоню, заказываю машину и через
20 минут мне говорят, что машины нет. Это ненормально», – подчеркнул он.

Евгений Царьков также отметил, что большинство таксистов работают на своих
машинах и, поэтому, возникает самый главный вопрос – вопрос безопасности перевозок.

«Зачастую машины не заезжают на СТО, как государственные, а водители не
проходят медосмотры. Люди не закрепляют свои трудовые права, не делают отчисления в
Пенсионный фонд. Они «грачуют», или как говорят в Одессе, «кастрюлят», но ничего не

http://www.kpu.ua/nikolaj-kravchenko-perevod-ukrainskix-tec-s-gaza-na-ugol-odna-iz-sostavlyayushhix-programmy-energobezopasnosti-predlagaemoj-kpu/
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идет в социальные отчисления. Поэтому нужно усиливать государственный контроль», –
подчеркнул коммунист.

Новый законопроект «О такси» обяжет перевозчиков работать легально. Для Киева
даже планируют ввести ограничение авто по классу (Евгений Царьков: Госконтроль за
таксоперевозками нужно усилить // Компартія України (http://www.kpu.ua/evgenij-
carkov-goskontrol-za-taksoperevozkami-nuzhno-usilit/). – 2012. – 23.04).

***

90  %  правок в Таможенный кодекс вносились Президентом Украины Виктором
Януковичем. Об этом рассказал заместитель председателя Комитета Верховной Рады
по вопросам финансов, банковской деятельности, налоговой и таможенной
политики, первый секретарь Одесского обкома КПУ Евгений Царьков.

«90 % поправок к Таможенному кодексу вносились Президентом. Также над
документом работал законодательный аппарат, Минюст, секретариат. Мы учли абсолютно
все. Единственное, мы настояли на своих правках, которые касались на снятии
ответственности с перевозчиков и груза, который может быть неправильно
задекларирован. А относительно тех 10-ти не учтенных процентов мы аргументированно
доказали, что они были непрофессиональными, вредили самой концепции Таможенного
кодекса», – рассказал Евгений Царьков.

Парламентарий подчеркнул, что уже не впервые комитет и Президента кто-то
умышленно пытается столкнуть.

«Это уже не первый раз, когда таможенный комитет хотят столкнуть с Президентом
по поводу того, что якобы есть какие-то проблемы. По сравнению с Налоговым кодексом,
у нас абсолютно беспроблемный законопроект, нет такого количества жалоб со стороны
импортеров-экспортеров, ведь мы старались учесть не только изменения, которые внес
Президент, но и тех же перевозчиков, экспедиторов и т. д.», – добавил Евгений Царьков.

По его словам, новый Таможенный кодекс будет стимулировать импортеров и
экспортеров работать честно, ведь это выгодно для них самих.

«В новом Таможенном кодексе введено понятие так называемых государственных
партнеров. Много слухов ходило о белых, черных и серых списках импортеров. Белые –
это нормальные люди, которые честно работают, а серые и черные – это контрабандисты,
которые пытались использовать пробелы в законодательстве и ввозить в страну
контрабанду. Сегодня государство четко стимулирует работать честно», – рассказал
Евгений Царьков (Евгений Царьков: 90 % поправок к Таможенному кодексу вносились
Президентом // Компартія України (http://www.kpu.ua/evgenij-carkov-90-popravok-k-
tamozhennomu-kodeksu-vnosilis-prezidentom/). – 2012. – 23.04).

***

Милиция – зеркало украинского общества. Так народный депутат Украины от
КПУ, глава парламентского Комитета по борьбе с организованной преступностью и
коррупцией Валерий Бевз прокомментировал нынешнее состояние украинских
правоохранительных органов.

По его словам, нечего удивляться, что хамство, агрессия, неуважение друг к другу,
все негативные тенденции, которые проявляются в обществе, переносятся и в систему
правоохранительных органов.

«Ситуация,  когда граждане боятся работников милиции больше,  чем бандитов,  не
терпима в принципе. Стремясь копировать образцы работы полиции в западных странах, у
нас забывают о том опыте, критериях и требованиях в работе с личным составом, который
был еще 25–30 лет тому назад. При всех проблемах, которые были и у советской милиции,
уровень доверия к ней был на голову выше», – считает депутат-коммунист.

http://www.kpu.ua/evgenij-carkov-goskontrol-za-taksoperevozkami-nuzhno-usilit/
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Парламентарий также уверен, что обществу не хватает четкой идеологии,
основанной на общечеловеческих ценностях.

«В свое время при социалистическом строе мы руководствовались Моральным
кодексом строителя коммунизма, который перекликался с десятью христианскими
заповедями. И нам удавалось постоянно поддерживать в обществе эти моральные
ценности. Сегодня все это утрачено, а ничего нового взамен не предложено, вернее,
социалистический принцип «человек человеку друг, товарищ и брат» подменен
капиталистическим – «человек человеку волк». Поэтому у нас и дальше будут
преобладать негативные тенденции. И здесь надо понимать, что без политической воли,
без системных изменений во власти, без смены общественно-политического строя,
порядка не только в органах милиции, но и во всей стране не навести», – отметил Валерий
Бевз (Валерий Бевз: Советской милиции доверяли больше // Компартія України
(http://www.kpu.ua/valerij-bevz-sovetskoj-milicii-doveryali-bolshe/). – 2012. – 23.04).

***

Президент України повинен взяти під особистий контроль виконання своєї заяви
щодо стовідсоткового фінансування провідних наукових установ України. Про це заявила
секретар Комітету Верховної Ради з питань освіти і науки, народний депутат
України від Компартії Катерина Самойлик.

«Звичайно, така заява Президента буде реалізована на практиці у тому разі, якщо він
візьме під жорсткий контроль дії її виконавців. Не повинна виникати ситуація, за якої
Президент дає обіцянку, а чиновники розмірковують, виконувати її, чи ні. Враховуючи те,
що наука в Україні не отримує достатнього фінансування, заява глави держави сприятиме
перегляду даної статті фінансування», – зазначила Катерина Самойлик.

Народний депутат наголосила, що виконання доручення Президента про
стовідсоткове фінансування провідних наукових закладів сприятиме вирішенню загальної
проблеми в питанні фінансового забезпечення наукової галузі.

«Якщо таке фінансування надійде у повному обсязі – це вже буде дуже позитивним
кроком. Важливу роль в даному питанні грають політична воля керівництва та контроль
над виконанням даного рішення», – додала Катерина Самойлик (Катерина Самойлик:
Президент має особисто проконтролювати фінансування наукових установ //
Компартія України (http://www.kpu.ua/katerina-samojlik-prezident-maye-osobisto-
prokontrolyuvati-finansuvannya-naukovix-ustanov/). – 2012. – 23.04).

***

Українські політики люблять об’єднуватись не навколо якоїсь ідеї,  змін,  а навколо
корита. Таку думку висловив народний депутат від фракції КПУ Олександр Голуб.

«Так звана опозиція намагається домогтись одного – помінятись місцями з владою.
Сісти в ті ж кабінети, але нічого не змінюючи. Якщо було б по-іншому: спочатку створили
б програму, платформу, і на основі цієї платформи - і тих людей, які її підтримують, – вже
б вибудовувалась певна конфігурація того чи іншого блоку. Тому мені складно повірити в
ефективність цього об’єднання («Декларація єдності», підписана Ю. Тимошенко та
А.  Яценюком.  –  Ред.)»,  –  сказав політик (Мельник Н. Українські політики люблять
об’єднуватись навколо корита – О. Голуб // Українські Національні Новини
(http://www.unn.com.ua/ua/news/689539-ukrayinski-politiki-lyublyat-obednuvatis-navkolo-
korita--o.golub/). – 2012. – 24.04).
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***

Главная задача Налогового кодекса – это восстановить справедливость и обеспечить
наполняемость бюджета, прежде всего, за счет богатых, а не бедных. Такое мнение
выразил народный депутат Украины, первый секретарь Луганского обкома КПУ
Спиридон Килинкаров.

По его словам, сегодня в Украине, фактически, всю тяжесть налогообложения несут
простые налогоплательщики, в том числе малый и средний бизнес. «Украинское
налоговое законодательство и другие сопутствующие законы прописаны таким образом,
что дают возможность сверхбогатым людям уводить свои сверхприбыли из под
налогообложения и богатеть за счет обворовывания государства и граждан», – считает
Спиридон Килинкаров.

В отличие от олигархов, отмечает он, мелкие и средние предприниматели готовы
платить налоги,  но при условии,  когда будут прозрачные и понятные правила и равные
условия для всех. Когда налоги не будут убивать бизнес, а будут способствовать развитию
экономики и внедрению инноваций. Также предприниматели хотят, чтобы их оградили от
бесчисленных проверок, коррупции и вымогательств со стороны власти.

«Ведь многие не от хорошей жизни приняли решение уйти в бизнес. Остановились
заводы, перестали работать проектные институты, эрудированные, грамотные люди с
высшим образованием оказались ненужными государству. Наш долг, сделать все, чтобы
отряды безработных не пополнялись, чтобы люди имели возможность честным трудом
зарабатывать и самостоятельно содержать себя и свои семьи», – подчеркнул народный
депутат.

При этом он отметил, что фракция коммунистов готовит к рассмотрению в
Верховной Раде целый пакет законодательных актов, начиная от внесения изменений в
Налоговый кодекс и заканчивая законом о налоге на роскошь. Эти документы, в случае их
принятия, по мнению коммунистов, дадут возможность говорить о справедливости
налогообложения и принесут стране конкретный экономический эффект.

«Самым главным рычагом восстановления справедливости, заложенным в
подготовленных нами законопроектах, является детально прописанный механизм
справедливой налоговой нагрузки на субъекты хозяйственной деятельности в зависимости
от их доходов и статуса. Налоговые отчисления в государственную казну должны быть
соизмеримыми с возможностями налогоплательщиков, и те, кто получает весомую
прибыль, безусловно, должны платить больше», – отметил Спиридон Килинкаров
(Спиридон Килинкаров: Налоги должны соответствовать доходам // Компартія
України (http://www.kpu.ua/spiridon-kilinkarov-nalogi-dolzhny-sootvetstvovat-doxodam/).  –
2012. – 24.04).

***

Фракція КПУ у Верховній Раді має намір домогтися швидкої видачі житла для
«чорнобильців», які перебувають на квартирній черзі. Про це повідомив народний депутат
України, перший секретар Сумського обкому КПУ Володимир Даниленко.

За його словами,  сьогодні на обліку для отримання житла перебуває понад 36  тис.
«чорнобильців». Тим не менш, Володимир Даниленко підкреслив, що темпи видачі
квартир для ліквідаторів катастрофи дуже низькі: в поточному році житло зможуть
отримати не більше 1034 «чорнобильців».

Комуніст констатував, що багато хто з «чорнобильців» просто не доживуть до того
моменту, коли зможуть отримати квартиру.

«Ми наполягаємо на тому, щоб ця категорія людей, яка віддала своє життя і здоров’я
для інших поколінь, фінансувалася навіть всупереч іншим програмам», – сказав
Володимир Даниленко (Володимир Даниленко: Комуністи вимагають прискорити

http://www.kpu.ua/spiridon-kilinkarov-nalogi-dolzhny-sootvetstvovat-doxodam/


44

процес видачі квартир «чорнобильцям» // Компартія України
(http://www.kpu.ua/volodimir-danilenko-komunisti-vimagayut-priskoriti-proces-vidachi-
kvartir-chornobilcyam/). – 2012. – 24.04).

***

На 1  грн зарплаты украинского ІТ-специалиста приходится 70  коп.  выплат.  Для
преодоления такой ситуации депутаты инициировали законопроект «Об экономическом
эксперименте по созданию благоприятных условий для развития в Украине индустрии
программной продукции», сообщил один из авторов, заместитель председателя
Комитета Верховной Рады Украины по вопросам финансов, банковской
деятельности, налоговой и таможенной политики, первый секретарь Одесского
обкома КПУ Евгений Царьков.

«Мы не рассматриваем законопроект просто как защиту ІТ-бизнеса, потому что это
более узкое понятие, в отличие от ІТ-индустрии. Для нашей страны это новое понятие.
Это единственный случай за всю жизнь,  когда снижаются налоги и вводится то,  что
обещал Тигипко – налоговые каникулы. Вопрос в том, что у нас эти организации
работают за счет программистов. То есть это офис, который пишет определенный
компьютерный продукт, их там может быть 20–30 человек. И в условиях той налоговой
социальной нагрузки, которая есть сегодня, честно и в белом поле работать почти
невозможно. Чтобы было понятно: украинские специалисты присутствуют в большинстве
продуктов известных марок, таких как Microsoft и другие. И что происходит: наши ребята
здесь пишут и продают на Запад полуфабрикат, где его одевают в красивую обертку и
привозят к нам в виде лицензионного продукта», – отметил Евгений Царьков.

Автор законопроекта добавил, что собственными глазами видел примеры
предприятий, в которых, согласно существующим законам, с 1 грн заработной платы ІТ-
специалиста вычитается 70 коп. как налоги и взносы (Евгений Царьков: Из-за высоких
налогов украинские программисты не могут работать открыто // Компартія
України (http://www.kpu.ua/evgenij-carkov-iz-za-vysokix-nalogov-ukrainskie-programmisty-
ne-mogut-rabotat-otkryto/). – 2012. – 25.04).

***

Блокування опозицією парламенту – це передвиборча реклама. Таку думку висловив
народний депутат України від фракції КПУ Валерій Бевз.

На його думку, це не той шлях, яким потрібно вирішувати дану проблему.
«Варто було б виступити з відповідною заявою,  створити комісію за участю всіх

представників парламентських фракцій і направити в Качанівську колонію депутатів
спільно з представниками міністерства охорони здоров’я», – зазначив комуніст.

Тільки після цього, як вважає парламентар, опозиція могла б висувати якісь вимоги.
«А зараз це не більше, ніж передвиборчий ажіотаж, коли кожна партія намагається

заявити про себе як можна голосніше. От тільки проблема, що в результаті цього страждає
робота парламенту», – резюмував Валерій Бевз (Валерій Бевз: Блокування опозицією
парламенту – це передвиборча реклама // Компартія України (http://www.kpu.ua/valerij-
bevz-blokuvannya-opoziciyeyu-parlamentu-ce-peredviborcha-reklama/). – 2012. – 25.04).

***

Нежелание европейцев ехать в Украину на матчи ЕВРО-2012 полностью обосновано
и свидетельствует о провале подготовки власти к мероприятию. Об этом заявил
народный депутат Украины, первый секретарь Одесского обкома КПУ Евгений
Царьков.
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Из-за высоких цен на проезд и гостиницы, а также плохую репутацию в Европе,
болельщики отказываются ехать на матчи ЕВРО-2012, которые будут проходить в
Украине. Очень негативно к вышеперечисленным факторам относятся в Германии,
жители которой не готовы выкладывать по 700 евро за авиабилет или 500 евро за сутки в
гостинице. В связи с высокими ценами и неготовностью той же «Укрзализныци»
принимать европейцев на должном уровне, болельщики массово продают свои билеты на
матчи.

По словам Евгения Царькова, власть может поздравить себя с провалом в подготовке
к футбольному мероприятию и начинать искать средства, которые закрыли бы
многомиллиардную дыру в бюджете, образовавшуюся из-за ЕВРО-2012.

«Это очередное доказательство непрофессиональности органов власти, которые
занимались подготовкой к ЕВРО-2012. Можно сказать, что уже через месяц с лишним нас
ожидает позор на всю Европу. Вбухать просто баснословную сумму в подготовку и не
обеспечить даже нормального пребывания иностранных гостей в стране – это, безусловно,
позор», – заявил коммунист.

Народный депутат отметил также, что Госбюджету был нанесен непоправимый
ущерб, который оценивается в 12–13 млрд дол. «Всего государство потратило на ЕВРО
более 18 млрд, 8 надеялись отбить за счет налогов. Однако, с тем, как к нам рвутся ехать
те же немцы,  можно смело говорить,  что убыток Украины составит намного больше
12 млрд», – считает он.

По словам Евгения Царькова, из-за желания олигархов нагреть руки за счет
«откатов» и завышенной стоимости постройки стадионов, гостиниц и т.п., Украину
вогнали еще дальше в долговую яму. «Власть лишь усугубила кризисную ситуацию в
стране, вырвав из бюджета такие колоссальные суммы. Мы уже говорили, что эти
средства могли быть использованы для поднятия отечественной экономики, выплаты
долгов по зарплате, возрождения сельского хозяйства, повышения социального
обеспечения. К сожалению, власть Компартию слушать не пожелала и пустила на ветер
такие нужные для страны средства», – резюмировал парламентарий (Евгений Царьков:
Чем ближе к ЕВРО-2012, тем отчетливее позор Украины // Компартія України
(http://www.kpu.ua/evgenij-carkov-chem-blizhe-k-evro-2012-tem-otchetlivee-pozor-ukrainy/).
– 2012. – 25.04).

***

До кінця 2012 р. Верховна Рада зобов’язана прийняти комплексну Державну
програму з подолання наслідків катастрофи на Чорнобильській АЕС. Про це заявив
народний депутат України, перший секретар Сумського обкому КПУ Володимир
Даниленко.

За його словами, остання програма з подолання наслідків Чорнобильської
катастрофи закінчилася в 2010 р. Таким чином, як зазначив Володимир Даниленко, країні
потрібний новий документ такого напряму і КПУ домагатиметься того, щоб програма
була розроблена і ухвалена до кінця року.

«Це повинна бути комплексна програма,  де будуть враховані і охоплені в повному
обсязі і екологічні, і соціальні, і соціально-економічні питання», – сказав комуніст
(Володимир Даниленко: ВР повинна ухвалити нову програму з подолання наслідків
аварії на ЧАЕС // Компартія України (http://www.kpu.ua/volodimir-danilenko-vr-povinna-
uxvaliti-novu-programu-z-podolannya-naslidkiv-avariї-na-chaes/). – 2012. – 25.04).

***

Инициатива вице-премьер-министра, министра социальной политики Сергея
Тигипко о введении ваучеров, содержащих средства переквалификации граждан старше

http://www.kpu.ua/evgenij-carkov-chem-blizhe-k-evro-2012-tem-otchetlivee-pozor-ukrainy/
http://www.kpu.ua/volodimir-danilenko-vr-povinna-uxvaliti-novu-programu-z-podolannya-naslidkiv-avari�-na-chaes/
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45 лет, является попыткой уйти от решения системной проблемы, связанной с
трудоустройством людей предпенсионного возраста. Об этом заявил председатель
Совета Организации ветеранов Украины, народный депутат от Компартии Петр
Цыбенко.

«Эта идея является очередным механизмом ухода от решения проблемы. Стоит
проблема трудоустройства человека. Но ему сегодня говорят: мы не можем тебя
трудоустроить, иди учиться. Хорошо, он пошел учиться. Но ведь проблема-то не решена,
она просто отодвигается во времени! И такие методы лишь усугубляют проблему», –
отметил Петр Цыбенко.

Народный депутат подчеркнул, что безработица среди людей, которые окончили
учебные заведения по государственному заказу, является крайне негативным явлением
для страны.

«А сегодня проблему решать не хотят. Во всем мире в период кризиса используют
механизм развития инфраструктуры – строительство объектов постоянного пользования.
Это способствовало трудоустройству людей. В свое время система общественных работ
помогла США выйти из «Великой депрессии». Поэтому не нужно изобретать что-то
новое», – добавил Петр Цыбенко (Петр Цыбенко: Тигипко уходит от решения проблем
трудоустройства граждан // Компартія України (http://www.kpu.ua/petr-cybenko-
tigipko-uxodit-ot-resheniya-problem-trudoustrojstva-grazhdan/). – 2012. – 25.04).

***

Фракция Компартии Украины будет инициировать проведение в Верховной Раде
парламентских слушаний относительно проблем ветеранов. Об этом сообщил нардеп от
КПУ, председатель организации Ветеранов Украины Петр Цибенко.

По его словам, фракция КПУ в Верховной Раде подала проект постановления, в
котором предлагается провести парламентские слушания о проблемах ветеранов и
финансировании их льгот.

«Мы предлагаем ряд механизмов,  для того,  чтобы законодательство хотя бы в
отношении инвалидов войны и участников боевых действий заработало», – подчеркнул
П. Цибенко.

Он сообщил,  что в Украине одна из лучших законодательных баз по социальному
обеспечению ветеранов, однако оно не работает.

Политик выразил мнение, что улучшить механизм контроля за соблюдением
законодательства в этой сфере можно через профильный комитет ВР, а также через
механизм выездных заседаний. Он подчеркнул, что это далеко не полный перечень
механизмов, так как на самом деле их множество.

«Главное действие – это повернуть чиновников всех уровней к проблемам
ветеранства. Многие хотят «погреться» возле ветеранов, в лучах их славы, как защитников
отечества. Но как только заканчивается 9 мая, резко меняется ментальность этих людей»,
– сказал он (КПУ будет инициировать парламентские слушания по проблемам
ветеранов // ГолосUA (http://www.golosua.com/ru/main/article/politika/20120427_kpu-
budet-initsiirovat-parlamentskie-slushaniya-po-problemam-veteranov). – 2012. – 27.04).

***

Группа народных депутатов фракций «БЮТ-Батькивщина» и «НУ-НС» в среду,
25 апреля, зарегистрировали в Верховной Раде проект постановления об обращении к
Президенту с предложением уволить главу Государственной пенитенциарной службы
Украины Александра Лисицкова.

Как сообщает в среду пресс-служба вице-спикера парламента Николая Томенко,
инициаторы постановления считают, что «уровень работы этого ведомства является

http://www.kpu.ua/petr-cybenko-tigipko-uxodit-ot-resheniya-problem-trudoustrojstva-grazhdan/
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неудовлетворительным, в первую очередь из-за многочисленных нарушений прав
человека, правопорядка и безопасности в учреждениях системы выполнения наказаний».

«Авторы документа отмечают, что вопиющим фактом таких нарушений стало
избиение в Качановской исправительной колонии экс-премьера Юлии Тимошенко во
время конвоирования ее в больницу. По убеждению народных депутатов, этот инцидент
еще раз продемонстрировал несостоятельность украинской пенитенциарной системы
обеспечить соблюдение конституционных прав и соответствующих условий безопасности
лиц, которые отбывают наказание», – подчеркивает пресс-служба.

Среди авторов проекта постановления Николай Томенко, Сергей Мищенко, Руслан
Князевич, Андрей Парубий, передает Интерфакс-Украина (Оппозиция требует
отставки главы ГПтС // MIGnews.com.ua
(http://www.mignews.com.ua/ru/articles/108373.html). – 2012. – 25.04).

***

Опозиція продовжуватиме блокування парламенту до повного виконання вимог
щодо припинення знущання над Тимошенко у Качанівській колонії.  Про це на брифінгу
повідомив голова фракції «БЮТ-Батьківщина» Андрій Кожем’якін.

Він також зазначив, що незважаючи на четвертий день блокування, жодна вимога
опозиції досі не виконана.

Він також нагадав, що опозиція всі свої вимоги спрямувала до Президента
Януковича.

«Ми підписали звернення до Президента для того,  щоб він надав вказівки
виконавцям, зокрема генеральному прокурору Віктору Пшонці щодо порушення
кримінальної справи про притягнення до відповідальності осіб, які фізично знущались над
Тимошенко», – повідомив Кожем’якін.

При цьому він повідомив, що омбудсмен Ніна Карпачова зустрінеться з послами
іноземних держав, під час якої надасть письмові докази нанесення побоїв Юлії
Тимошенко. Зокрема знімки гематом, які вона отримала у Качанівській колонії.

Також лідер фракції нагадав, що опозиція вимагає відсторонити від виконання
службових обов’язків керівника пенітенціарної служби, а також негайно розпочати
лікування Юлії Тимошенко за рекомендаціями іноземних лікарів (Опозиція блокуватиме
парламент до повного виконання своїх вимог, – Кожем’якін // Сайт Політичної
Партії «Всеукраїнське об’єднання «Батьківщина» (http://byut.com.ua/news/10763.html).
– 2012. – 27.04).

***

Заступник Голови Верховної Ради, один з лідерів партії «Батьківщина» Микола
Томенко заявив,  що події у Дніпропетровську ліквідували останній міф про владу,  як
сильну владу, що принесе стабільність Україні.

Таку думку висловив політик, коментуючи журналістам вибухи, які пролунали у
Дніпропетровську 27 квітня.

Віце-спікер висловив побоювання, що в Дніпропетровську знайшла своє втілення
стара ідея – використовувати теракти для введення «надзвичайного стану».

За його словами, тому, що сталося у Дніпропетровську, є два пояснення.
«По-перше, влада продовжує перерозподіл ресурсів та нерухомості, і в рамках цього

перерозподілу, зокрема, у Дніпропетровську вже не вперше виникають ситуації, при яких
щодо тих, хто з цим не згоден, застосовуються всі методи, включаючи замах на вбивство»,
– сказав він.

Водночас, за словами Миколи Томенка, можливий й інший, більш системний
сценарій, який виходитиме з того, що, «якщо країна перебуває в такій надзвичайній

http://www.mignews.com.ua/ru/articles/108373.html
http://byut.com.ua/news/10763.html
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ситуації, необхідно мінімізувати права і свободи громадян та, як варіант, Президенту на
якийсь період ввести «надзвичайний стан». Адже Президент як гарант Конституції
повинен на все це реагувати».

Микола Томенко нагадав,  що нещодавно вдалося «збити»  кампанію про те,  що
стосовно Президента готуються теракти.

«Тоді це було висміяне, тепер же, як варіант, ця ситуація може бути використана для
обмеження свободи громадян», – додав він.

Відповідаючи на запитання журналістів стосовно припущень природи вибухів, що
пролунали, та коментуючи інформацію щодо причетності до них правоохоронних органів,
Микола Томенко сказав: «Я не виключаю, що влада і правоохоронні органи можуть бути
серед організаторів такого сценарію, згідно з яким треба відволікти увагу світу та України
від справи Юлії Тимошенко загалом та її побиття зокрема. І перевести всі дії у площину
«рятування» України» (Микола Томенко: Ліквідовано останній міф про сильну владу,
яка несе стабільність Україні // Сайт Політичної Партії «Всеукраїнське об'єднання
«Батьківщина» (http://byut.com.ua/news/10774.html). – 2012. – 27.04).

***

Лідер НРУ Борис Тарасюк прокоментував реакцію Заходу на ситуацію з Юлією
Тимошенко: її побиття і теперішнє голодування.

«Зараз важко передбачити дії Європейського Союзу, але вже сьогодні можна
сказати, що і в ЄС і в Адміністрації США висловили стурбованість повідомленнями про
побиття Юлії Тимошенко і початок її голодування, – сказав Борис Тарасюк. – Звичайно,
що це, на додаток до акумульованого попереднього негативу ЄС і США по відношенню
до України буде негативно впливати на взаємини з ними».

Політик зауважив, що подальші дії ЄС залежатимуть від дій української влади,
оскільки зараз виглядає так, що українська влада практично не звертає увагу на серйозні
попередження і продовжує діяти у своєму диктаторському режимі.

На думку парламентаря, чим довше влада продовжуватиме таку поведінку, тим
більше псуватимуться у неї взаємини з ЄС і США і тим важче буде їх витягувати.

«Що стосується санкцій –  зараз мені невідомо про готовність з боку ЄС і США
застосовувати санкції, – сказав Борис Тарасюк. – Можливо, ситуація з побиттям Юлії
Тимошенко і початком її голодування може підштовхнути офіційні інституції ЄС і США
до такого роду санкцій. Коли і як вони будуть – важко сказати, але вже сьогодні ситуація з
Юлією Тимошенко впливає на зовнішньополітичні рішення, які стосуються України».

«Я думаю, все це буде розвиватися настільки серйозно і жорстко по відношенню до
української влади, наскільки вона буде ігнорувати сигнали з Брюсселя і Вашингтона», –
сказав Борис Тарасюк.

На думку дипломата зараз немає сенсу говорити про європейську інтеграцію і
підписання та набуття чинності Угоди про асоціацію. Очевидно, що без кроків назустріч
української влади по відношенню до політв’язнів годі говорити про будь-яку європейську
інтеграцію. Лише після здійснення цих двох умов можна буде повернутися до дискусії про
умови європейської інтеграції України. Сьогодні це питання знято вже з порядку денного
(Борис Тарасюк: Сьогодні питання євроінтеграції України вже знято з порядку
денного // Oфіційний сайт Народного Руху України
(http://www.nru.org.ua/news/single/article/boris-tarasjuk-sogodni-pitannja-jevrointegraciji-
ukraji.html). – 2012. – 27.04).

http://byut.com.ua/news/10774.html
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Регіональні партійні організації в політичному процесі

АР Крим

Пророссийские силы в Крыму переживают идеологический и финансовый кризис.
Об этом рассказал директор Центра ближневосточных исследований Игорь Семиволос.

«Пророссийские силы в Крыму переживают непростые времена, они переживают
идеологический, финансовый и политический кризис», – сказал он.

По словам эксперта, финансирование этих сил российскими спонсорами
уменьшилось, но наряду с этим «возникают группы внутри «Русской партии», которые
готовы частично самостоятельно оплачивать политическую активность, которые не
завязаны непосредственно на российских спонсоров».

Семиволос полагает, что при наличии финансового ресурса этой политической силе
будет легко «подмять под себя разношерстные группы российских националистов,
которые были полностью зависимыми от московских финансовых потоков».

Эксперт предполагает, что «на этом пути будет много скандалов и много жертв
внутри русского националистического движения» (У пророссийских сил в Крыму
закончились деньги, – эксперт: Российские спонсоры уменьшили финансирование //
Кафа (http://kafanews.com/novosti/43266/u-prorossiyskikh-sil-v-krymu-zakonchilis-dengi--
ekspert_2012-04-20). – 2012. – 20.04).

***

Профсоюзы и левые партии не ограничатся цветочками и шариками на
демонстрации 1 мая, как это им предлагает городская администрация Севастополя. В День
солидарности трудящихся они пройдут с транспарантами, на которых напишут призывы к
политической борьбе.

Севастопольцы готовились отметить Первомай, как привыкли за годы
независимости: коммунисты – на площади Нахимова, дачники – в борозде, остальные – на
природе. Но новый состав госадминистрации выдвинул новый тезис – нужно возрождать
советские традиции. Для этого профсоюзы обязаны провести трудовые коллективы по
центру города, а затем все участники демонстрации смогут народно погулять среди точек
выносной торговли.

«Давайте возродим эту добрую традицию. Только просьба, чтобы все колонны были
с шариками и цветочками.  Без глупых лозунгов.  Только «Мир.  Труд.  Май»,  –  сказал на
аппаратном совещании первый заместитель председателя СГГА Сергей Савенков.

Такое предложение возмутило коммунистов, которые подали заявку на маевку еще в
марте.

«Мне непонятно, кто принимает участие в первомайских мероприятиях.
Администрация по законодательству демонстрации проводить не может. Ходить с
шариками и кричать «Да здравствует Янукович и Яцуба!» мы не будем», – заявил первый
секретарь горкома КПУ Василий Пархоменко.

Примечательно, что и профсоюзы не намерены ограничиваться цветочками и
шариками.

«Мы все готовим лозунги. Кроме традиционного «Мир. Труд. Май», мы будем
говорить и о легальной зарплате, и об охране труда, о повышении зарплаты, о борьбе с
бедностью. Как же без лозунгов? Да, это будут опять требования к власти», – сказала член
президиума горкома профсоюзов Ирина Починская.

Госадминистрация решила провести еще одно совещание по поводу Первомая. О нем
на президиуме горсовета очень строго предупредил СГГА Артуро Бабенко.

http://kafanews.com/novosti/43266/u-prorossiyskikh-sil-v-krymu-zakonchilis-dengi--ekspert_2012-04-20
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«У нас праздник консолидации всех нормальных здоровых сил. Чтобы его не
портить, политические партии должны присоединиться к профсоюзам», – сказал
А. Бабенко.

Председатель горсовета Юрий Дойников полагает, что если трудящиеся предъявят
на первомайской демонстрации какие-то требования, они тут же должны сделать
предложения по реализации своих предложений. Поэтому идти с шариками менее
хлопотно.

«Думаю не нужно отказываться ни от шариков, ни от цветов, ни от радостных
майских приветствий», – сказал Ю. Дойников (Васьковская Я. На Первомай готовят
политические транспаранты // Севастопольская газета
(http://gazeta.sebastopol.ua/2012/04/25/na-pervomaj-gotovjat-politicheskie-transparanty/).  –
2012. – 25.04).

***

Украинские националисты предлагают продать имущество российского флота в
Крыму за долги. Так председатель Крымской организации Украинской народной партии
Олег Фомушкин прокомментировал информацию о задолженности русского флота
коммунальным службам Севастополя.

В УНП утверждают, что российская сторона откровенно уклоняется от всех своих
обязательств перед Украиной в Крыму, поэтому властям нужно переходить к более
решительным действиям.

Долг ЧФ РФ перед городским Теплоэнерго составил 6,8  млн грн,  а перед
горводоканалом – 740 тыс. грн.

«Однако известно, что российский флот никогда не выходил из числа должников.
Если нынешняя власть не способна обеспечить бесперебойную оплату российской
стороной всех своих обязательств перед Украиной, то Севастопольская ГГА должна взять
пример ЧФ РФ», – заявил Олег Фомушкин.

Политик также отметил, что «если одна сторона не выполняет свои контрактные
обязательства перед другой, то первая имеет все основания наложить арест на ее
движимое и недвижимое имущество».

В УНП считают, что севастопольская прокуратура должна открыть уголовное дело и
заблокировать счета и имущество ЧФ РФ.

«В случае, если долги не будут погашены, собственность российского флота на
территории Украины, после решения суда, должна быть продана с аукциона», – добавил
Фомушкин.

«Украинская власть должна не просить годами у арендатора – Российской
Федерации оплатить долги,  а взимать его всеми возможными законными методами»,  –
подытожил председатель Крымской организации УНП (Украинские националисты
предлагают продать имущество российского флота в Крыму за долги: Сначала
арестовать, а потом и реализовать // Кафа
(http://kafanews.com/novosti/43502/ukrainskie-natsionalisty-predlagayut-prodat-
imushchestvo-rossiyskogo-flota-v-krymu-za-dolgi_2012-04-25). – 2012. – 25.04).

***

Акция руководства крымской организации Партии регионов по высадке в Крыму
около 60 тыс. саженцев деревьев и кустарников используется чиновниками в личных
интересах. Руководство Бахчисарайского района в порыве предвыборной активизации в
пользу нардепа Владимира Толстенко,  которого называют одним из вероятных
кандидатов от ПР на мажоритарный округ с центром в Бахчисарае, умудрилось без
согласования с энергетиками высадить около 600 деревьев в охранной зоне линий

http://gazeta.sebastopol.ua/2012/04/25/na-pervomaj-gotovjat-politicheskie-transparanty/
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электропередач. Посадку саженцев в рамках субботника организовала глава
Бахчисарайского райсовета Валентина Крашкина.

Энергетики 21 апреля установили факт высадки саженцев прямо под
высоковольтной линией 10 кВ в районе подстанции «Отрадное». После этого и.о.
начальника местной РЭС потребовал остановить работы, но руководители района – кроме
Крашкиной присутствовали зампред Бахчисарайской РГА Кныр и глава Табачненского
сельсовета Шаповал – проигнорировали законные требования сотрудников
«Крымэнерго».

По словам энергетиков, должностные лица грубо нарушили «Правила охраны
электросетей» и «Правила безопасной эксплуатации электросетей». При этом работа
техники и механизмов в охранной зоне ВЛ-10 кВ не была согласована с Бахчисарайским
РЭС (В Крыму «регионалы» во время субботника засадили деревьями охранную зону
ЛЭП // Кафа (http://kafanews.com/novosti/43446/v-krymu-regionaly-vo-vremya-subbotnika-
zasadili-derevyami-okhrannuyu-zonu-lep_2012-04-24). – 2012. – 24.04).

Вінницька область

27 квітня 2012 р. відбулося пікетування сесії Вінницької обласної ради і обласної
державної адміністрації жителями села Кирнасівка Тульчинського району на знак
протесту проти злочинної бездіяльности обласної влади щодо ситуації навколо
припинення роботи Кирнасівського цукрового заводу. Підтримали пікетувальників
Вінницька міська та обласна організації Всеукраїнського об’єднання «Свобода».

Люди тримали в руках гасла: «Ганьба владі, яка підтримує рейдерство!», «Міліція
покриває розбійників, а прокурор області – міліцію», «Заводу – майбутнє, людям –
роботу!», «Право на працю – право кожного!»

Керівник Вінницької обласної організації ВО «Свобода» Олексій Фурман,
виступаючи, заявив: «Беззаконня у Кирнасівці має бути негайно припинено. Обласна
влада мусить дослухатися до вимог людей і забезпечити дотримання законности».

Вінницька «Свобода» вимагає від начальника Управління УМВС у Вінницькій
області В. Ноніка, прокурора Вінницької области О. Мрихина, керівника ОДА М. Джиги
втрутитись у ситуацію і забезпечити захист людей від невідомих злочинців, припинити
свавілля і підтримати вимоги жителів Кирнасівки Тульчинського району Вінницької
области» (Вінницькі свободівці підтримали жителів села Кирнасівка в боротьбі за
відновлення роботи заводу // Сайт ВО «СВОБОДА»
(http://www.svoboda.org.ua/diyalnist/novyny/029540/). – 2012. – 27.04).

Волинська область

Депутатську групу «Рідне місто» у Луцькій міськраді покинув Андрій Разумовський.
Так, луцький мер Микола Романюк перед початком пленарного засідання міськради

озвучив інформацію про те, що депутат Андрій Разумовський вийшов із групи «Рідне
місто».

Під час минулої сесії із групи «Рідне місто» вийшов Андрій Козюра, який до цього
часу очолював об’єднання. Натомість, головою групи став Євгеній Ткачук. Тоді Андрій
Разумовський ще не визначився із тим, чи виходити із групи.

Разумовський розповів, що його рішення пов’язане із подальшим переходом у
«Партію регіонів».

Після виходу із групи Разумовського, у «Рідному місті» залишилися депутат Євгеній
Ткачук, Іван Корчук, Анатолій Пархом’юк, Роман Романюк, Микола Яручик, Анатолій

http://kafanews.com/novosti/43446/v-krymu-regionaly-vo-vremya-subbotnika-zasadili-derevyami-okhrannuyu-zonu-lep_2012-04-24
http://kafanews.com/novosti/43446/v-krymu-regionaly-vo-vremya-subbotnika-zasadili-derevyami-okhrannuyu-zonu-lep_2012-04-24
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Бірюков, Микола Дендіберін, Віталій Кварцяний та Рустам Дячук (У фракції ПР у
Луцькій міськраді – поповнення // «Західна інформаційна корпорація»
(http://zik.ua/ua/news/2012/04/25/345720). – 2012. – 25.04).

***

25 квітня під час сесії Луцької міської ради, депутат від партії «Фронт Змін» Павло
Данильчук домігся прийняття рішення про обов’язковий детальний звіт по цільових
програмах, що фінансуються з міського бюджету.

«Як показує практика, звіт по виконанню програм, які фінансуються із міського
бюджету, перетворився у формальність, – зазначив Павло Данильчук. – Інформація
подається тільки в розрізі освоєння коштів, де порівнюються суми запланованих та
використаних грошей. Але лишається поза увагою ефективність витрачених коштів».

Крім того,  за словами представника «Фронту Змін»,  є багато зауважень до
підготовки програм. «При підготовці більшості таких документів, розробники не
дотримуються вимог діючих нормативно-правових актів: в програмах недостатньо
описана проблема, не представлені тенденції до змін, не має прогнозів змін. Завдання та
заходи носять, в основному, не конкретний, а декларативний характер, у жодній з програм
не представлені розрахунки кількісних та якісних показників, яких планується досягти
після виконання програми», – підкреслив Павло Данильчук.

Тому депутат запропонував більш ґрунтовно готувати програми та затвердити форми
звітів про виконання програм, що фінансуються з міського бюджету. Проект рішення
представника «Фронту Змін» був підтриманий депутатами міської ради.

На переконання Павла Данильчука, прийняття цього рішення дозволить підвищити
ефективність та результативність виконання цільових програм, що приймаються Луцькою
міською радою. Крім того, це сприятиме відкритості та прозорості діяльності ради
(Завдяки депутату від «Фронту Змін» у Луцьку будуть більш детально звітувати про
витрати з міськбюджету // Фронт Змін. Ініціатива Арсенія Яценюка
(http://frontzmin.ua/ua/media/region-news/9951-front-zmin-proponue-zhorstkishe-
kontroljuvati-vikonannja-program-scho-finansujutsja-z-bjudzhetu-mista-lutska.html). – 2012.
– 25.04).

Дніпропетровська область

Влада несе відповідальність за те, що тисячі українських молодих людей змушені
залишати батьківщину і шукати собі заробітку за кордоном.  Про це заявив голова
Дніпропетровської обласної організації «Фронту Змін», керівник фракції «фронтовиків» у
міській раді Андрій Павелко, коментуючи інформацію Державної служби зайнятості щодо
зростання показників безробіття серед молоді віком до 35 років.

За словами Андрія Павелка, саме держава має виправити ситуацію – розробити й
запровадити програму радикального збільшення кількості робочих місць в Україні,
замість популістських розмов про реформ .

«Безробітна молодь сьогодні – це незадіяні трудові ресурси, наш невикористаний
потенціал. Неможливість застосування своїх знань і вмінь на практиці за гідну заробітну
плату призводить до того, що частина молоді прагне залишити країну. Дані соціологічних
досліджень свідчать, що приблизно кожний десятий, а в окремих регіонах – кожен п’ятий
із числа молодих спеціалістів готовий виїхати за кордон. У випадку масової імміграції
молоді можуть виникнути такі негативні наслідки, які зараз важко передбачити для нашої
науки і культури, для всього суспільства», – сказав Андрій Павелко.

Керівник фракції «Фронту Змін» у Дніпропетровській міськраді також навів дані, що
стосуються молодіжного безробіття в регіоні, взяті з відкритих джерел. Так, за даними

http://zik.ua/ua/news/2012/04/25/345720
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Головного управління статистики в Дніпропетровській області на обліку в області на
1 березня 2012 р. перебувало 33,6 тис. безробітних, з яких понад 43 % складала молодь у
віці до 35  років (тобто майже 14,5  тис.).  Водночас,  за інформацією того ж Облстату,  з
початку року в області центрам зайнятості вдалось працевлаштувати тільки 3 тис.
молодих людей.

«Надто повільне працевлаштування свідчить про нездатність держави забезпечити
майбутнє для молодих людей. Це підриває розвиток країни, посилює незахищеність
сучасної молоді», – вважає Андрій Павелко.

На думку голови Дніпропетровської обласної організації «Фронту Змін», Україні
потрібна більш комплексна та різноманітна робота з молоддю для забезпечення її
робочими місцями і залучення до підприємницької діяльності, особливо в економічно
активних регіонах, таких, як Дніпропетровщина (Андрій Павелко: «Зростання
безробіття серед молоді – це результат дворічної бездіяльності влади» // Фронт Змін.
Ініціатива Арсенія Яценюка (http://frontzmin.ua/ua/media/region-news/9879-andrij-
pavelko-vlada-nese-vidpovidalnist-za-nevirishenu-problemu-bezrobittja-ukrayinskoyi-
molodi.html). – 2012. – 23.04).

***

Чинна влада не збирається здійснювати системну реформу житлово-комунальної
галузі і навмисно гальмує розвиток ОСББ в Україні. Про це заявив депутат Ленінської
райради Дніпропетровська від «Фронту Змін», адвокат Артем Фісунов, коментуючи
інформацію про застосування президентом права вето до законопроекту № 8474 «Про
внесення змін до деяких законодавчих актів щодо ОСББ».

За словами Артема Фісунова, попри збитковість галузі ЖКГ, численні борги
підприємств – це мільярдний бізнес і нескінченний грошовий потік, і будь-яка реформа
означатиме зміну в цих фінансових потоках.

«ОСББ у відносинах на ринку виступає «джокером», адже самі співвласники
визначають, якого виконавця житлово-комунальних послуг їм найбільш доцільно обрати,
а значить, можуть зруйнувати добре налагоджені фінансові схеми», – зазначив депутат.

На думку Артема Фісунова, законопроект № 8474 міг поставити «крапки над «і» у
тих питаннях роботи ОСББ, які кожен чиновник трактує по-своєму, однак, у Президента
не вистачило політичної волі на підписання цього документа. Відтак, на переконання
«фронтовика», понад 14 тисяч ОСББ, вже створених в Україні, у тому числі
244 об’єднання в Дніпропетровську, замість обіцяної підтримки отримали тільки
невирішені питання.

Як зазначив Артем Фісунов наразі тільки президент і його команда відповідальні за
наявність цілої низки проблем в ОСББ. Зокрема, це неврегульованість питання
самостійного забезпечення об’єднань своїх потреб в утриманні й експлуатації будинків,
непоширення пільг та субсидій на внески співвласників ОСББ, неузгодженість закону про
ОСББ з цивільним законодавством тощо.

«Новий закон процедурно не встигне пройти два читання до завершення
повноважень Верховної Ради і буде знятий з розгляду. Тобто, основна мета Адміністрації
Президента – спрямувати енергію ОСББ на «розробку» нового закону спільно з Кабміном,
а насправді – дотягнути до виборів і забути», – вважає Артем Фісунов («Чинна влада
навмисно гальмує розвиток ОСББ в Україні» – Дніпропетровський «Фронт Змін» //
Фронт Змін. Ініціатива Арсенія Яценюка (http://frontzmin.ua/ua/media/region-
news/9914-vlada-ne-zbiraetsja-zdijsnjuvati-sistemnu-reformu-zhitlovo-komunalnoyi-galuzi-
dnipropetrovskij-front-zmin.html). – 2012. – 24.04).
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***

Фракція «Фронту Змін» у Дніпропетровській міськраді вимагає провести перевірки
та припинити діяльність підпільних залів гральних автоматів і казино у місті. З таким
зверненням під час чергової сесії міськради представники фракції звернулися до
депутатського корпусу, міського голови та правоохоронних органів.

«У Дніпропетровську робота підпільних гральних залів та казино приймає загрозливі
масштаби.  До депутатів від «Фронту Змін»  звертаються жителі міста,  які повідомляють,
що незважаючи на заборону, такі зали працюють і до цієї згубної звички залучаються і
дорослі, і молодь. Це викликає ігрову залежність і від цього страждають люди і їх сім’ї», –
зазначив голова Дніпропетровської міської організаціі «Фронту Змін», депутат міськради
Каміль Примаков.

Дніпропетровський «Фронт Змін»  звернувся до прокуратури та МВС з вимогою
провести додаткові перевірки для виявлення незаконно працюючих залів ігрових
автоматів та казино.

В свою чергу заступник голови обласної організації, керівник жіночого
департаменту «Фронту Змін» Анастасія Староскольцева підкреслила, що ігровий бізнес в
Дніпропетровську повинен припинити своє існування раз і назавжди. «Всі ми бачимо, що
підпільні казино та зали працюють на кожному кроці і продовжують поповнювати чиїсь
кишені.  Тому сьогодні «Фронт Змін»  звернувся і до прокурора міста,  і до глави міської
міліції провести додаткові перевірки, рейди, посилити контроль і врешті-решт закрити
подібні заклади», – заявила вона (Дніпропетровський «Фронт Змін» вимагає
припинити незаконну діяльність підпільних гральних залів // Фронт Змін. Ініціатива
Арсенія Яценюка (http://frontzmin.ua/ua/media/region-news/9946-dnipropetrovskij-front-
zmin-vimagae-pripiniti-nezakonnu-dijalnist-pidpilnih-gralnih-zaliv.html). – 2012. – 25.04).

Донецька область

22 апреля напротив здания городского совета прошел митинг протеста против
закрытия железнодорожного сообщения Мариуполя с другими городами.  На митинге
присутствовали, по данным сотрудников милиции, от пятисот до семисот человек.

Собрались митингующие под лозунгом «Мариуполь – не Донбасс?!». Некоторые из
них держали в руках распечатанные на бумаге лозунги «Отстоим ж.-д. вокзал!» и «Нет –
убийцам экологии!», а над головами собравшихся развивались флаги «Батьківщини»,
«Вітчизни», «Спільной справи». Довершала картину гремевшая из динамиков музыка
«Вставай, страна огромная…»

На митинге,  длившемся около двух часов,  на первый план вышла критика
правительства и местной власти, а не обсуждение проблемы. Некоторые выступавшие в
эмоциональном порыве употребляли нецензурные выражения, на что собравшиеся бурно
реагировали.

Больше всех аплодисментов сорвал народный депутат Украины Олег Ляшко. … Что
касается отмены поездов из Мариуполя, ради которой все и собрались, то Ляшко обещал
зачитать резолюцию митинга в Верховной Раде и поднять этот вопрос среди народных
депутатов.

Выступил на митинге депутат Мариупольского горсовета от КПУ Виталий Дейнес,
который по сравнению с другими выступавшими более-менее внятно объяснил, что
депутаты от его партии пытались сделать,  чтобы разобраться в ситуации,  и почему к
обещанным «Укрзалізницей» скоростным поездам люди относятся с настороженностью,
ведь еще неизвестно, насколько они будут доступны тем же пенсионерам или студентам.
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До самого конца митинга шел сбор подписей жителей, которые поддерживают
протест против отмены пассажирских поездов. Многие подходили к этим столам,
подписывались, но вслух сомневались, что это может что-то изменить.

Как окончательно можно было убедиться, главная и истинная причина
состоявшегося митинга – не отмена поездов (впервые об этом начали говорить еще в
минувшем году), а приближающиеся выборы, кто бы что ни говорил. В тот же день спустя
два часа после митинга у горсовета на встрече с жителями в кинотеатре «Савона» Олег
Ляшко прямо сказал: «Я буду вести на выборы Радикальную партию и, даст Бог, пройду в
парламент с вашей помощью».

Этот митинг –  не первый в Мариуполе в нынешнем году.  И,  скорее всего,  за ним
последуют другие.  Но теперь уже всем стало понятно,  что стоят за ними отнюдь не
самодеятельные активисты общественных организаций, а политические партии со своими
деньгами и интересами (Ермишина Л. Протест против отмены пассажирских поездов
превратился в предвыборную агитацию // Приазовский рабочий
(http://www.pr.ua/news.php?new=18432). – 2012. – 24.04).

***

С 27 апреля Донецкой областной организацией Партии регионов начата адресная
доставка бытовой техники в городах и районах области. Адресаты доставок –
ликвидаторы ЧАЭС.

Как сообщает официальный сайт ДОО ПР, чернобыльцам развозят микроволновые
печи (34 шт.), телевизоры (39 шт.), холодильники (46 шт.).

Технику доставляют на машинах с партийной символикой ПР и в полиэтиленовых
пакетах с такой же символикой.

«Презенты» за полгода до парламентских выбороов получат ликвидаторы ЧАЭС из
гг. Донецк, Макеевка, Мариуполь, Славянск, Горловка, Константиновка, Торез,
Дзержинск, Красноармейск, Шахтерск, Угледар, Харцызск, Ясиноватая, Новогродовка,
Авдеевка, Кировское, Ждановка, Светлодарск, Горняк, Курахово; Марьинского,
Ясиноватского, Волновахского, Амвросиевского, Александровского, Тельмановского,
Старобешевского р-нов. («Регионалы» начали подкуп чернобыльцев // Главное (Харьков)
(http://glavnoe.ua/news/n99934). – 2012. – 27.04).

Житомирська область

На засіданні фракції Партії регіонів до її складу були включені 8 депутатів: Сергій
Колесник, Микола Примачек, Олег Елісєєв, Аркадій Савицький, Володимир Тичина,
Володимир Башек,  Ольга Пархомчук та Юрій Янушевич.  І тепер у складі найбільшої
депутатської фракції Житомирської міськради фракції – 22 депутати (Фракція Партії
регіонів зміцнила свої позиції в Житомирській міській раді // Радіостанція
«Житомирська хвиля» (http://103fm.com.ua/news/27051-2012-04-24-12-49-53). – 2012. –
24.04).

***

Фракція «Фронт Змін» наполягала в ході чергової сесії Житомирської міської ради на
доопрацюванні запропонованої мерією програми регулювання чисельності безпритульних
тварин та наголосила на необхідності ефективного використання бюджетних коштів при
реалізації програми роздільного збору сміття в місті.

«Щодо регулювання чисельності бездомних тварин, запропоновані мерією в
програмі заходи не вплинуть на зменшення бездомних тварин, оскільки планувалась

http://glavnoe.ua/news/n99934
http://103fm.com.ua/news/27051-2012-04-24-12-49-53
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стерелізація 1,5 тис. собак в рік, а природний приріст становитиме 4 тис. Навпаки,
бродячих тварин ставатиме більше. Ми пропонуємо застосувати у Житомирі досвід
європейських держав. Зокрема, скористатись прикладом Києва, який долучив до співпраці
австрійську благодійну кампанію «Чотири лапи». Ці фахівці безкоштовно здатні
професійно та гуманно знизити рівень бродячих тварин до контрольованих меж. Потрібно
лише заключити з ними договір та забезпечити проживання в місті.  Такий підхід до
справи міському бюджету буде коштувати в десятки разів дешевше, а на вивільнені кошти
можна збудувати притулки та клініки, як і пропонується в програмі», – повідомив голова
фракції «Фронт Змін» у Житомирській міськраді Володимир Михалець.

В результаті наведених аргументів Володимиром Михальцем депутати погодились,
що ситуація із підходами до зменшення кількості бездомних тварин в Житомирі потребує
ретельнішого вивчення ніж представлено в програмі і тому згаданий документ відправили
на доопрацювання.

Також, в ході чергової сесії фракція наголосила на вимозі до мерії ефективно
використовувати кошти, закладені в міські програми на їх реалізацію. Зокрема, це
стосується програми роздільного збору побутових відходів.

«На реалізацію програми роздільного збору сміття з міського бюджету буде
витрачено майже 6 мільйонів гривень. Що місто отримає в результаті? Якщо зниження
для населення тарифів за вивіз сміття або збільшення доходів комунального підприємства,
яке вивозитиме сміття з соціальних об’єктів – це добре. Але пунктами програми це не
підтверджено. Незважаючи на те, що у всьому світі роздільний збір та переробка сміття це
прибуткова справа, програма містить лише видатки і жодним чином не зазначає, який зиск
матиме місто. Також, програмою передбачається вивіз сміття лише комунальним
підприємством і не визначено механізм співпраці з приватними кампаніями. Тому, ми
наполягаємо, чітко прописати всі фінансові ризики та вигоди, а також визначити чіткий
механізм співпраці з комунальними та приватними підприємствами задля ефективної
реалізації заходів програми по всьому місту», – підсумував сказане Володимир Дихалець
(Володимир Михалець: «Фронт Змін» переконав депутатів не голосувати за
малоефективну програму регулювання чисельності безпритульних тварин // «Рупор
Житомира» (http://ruporzt.com.ua/politica/38819-volodimir-mihalec-front-zmn-perekonav-
deputatv-ne-golosuvati-za-maloefektivnu-programu-regulyuvannya-chiselnost-bezpritulnih-
tvarin.html). – 2012. – 24.04).

***

Житомирська область найбільше постраждала внаслідок аварії на Чорнобильській
АЕС. Саме ліквідатори нині є соціально незахищеними і намагаються бути почутими
владою. Проте, навіть під час відзначення сумних 26-х роковин з ліквідаторами та
вдовами ліквідаторів представники влади безпосередньо не зустрічалися. Натомість
допомогу та підтримку отримують від народників.

Народний депутат України, голова Житомирської обласної організації Народної
Партії Микола Рудченко не залишається осторонь проблем чорнобильців: «Щотижня,
після прийому громадян, я надсилаю депутатські звернення та запити щодо вирішення
проблем земляків-чорнобильців. У тому числі – і на повернення права на санаторне
лікування, покупку необхідних медикаментів та вирішення юридичних питань».

Депутат-народник переконаний, що постраждале населення й дотепер в небезпеці,
оскільки так звані «малі дози» радіації також небезпечні і тому фракція Народної Партії у
Верховній Раді України й далі відстоюватиме у парламенті проблеми ліквідаторів. З-
поміж останніх результативних рішень – зміни у законодавстві, які юридично дозволяють
поліпшувати соціальну інфраструктуру у населених пунктах 3 та 4 категорій. Доказом
тому є місто Овруч на Житомирщині. Завдяки безпосередній підтримці Голови Верховної
Ради, Голови Народної Партії Володимира Литвина, там було збудовано дитсадок,
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виділено 1 млн грн. для будівництва ліцею (Лещенко Т. М. Рудченко: «Необхідно
відновити чорнобильські аптеки та права на отримання безкоштовних ліків для
постраждалих категорій» // Офіційний сайт Народної Партії
(http://narodna.org.ua/news.php?AYear=2012&AMonth=4&ADay=27&ArticleID=15801&). –
2012. – 27.04).

Запорізька область

27  квітня у рамках візиту до Запоріжжя лідер партії «УДАР»  Віталій Кличко
зустрівся зі студентами та викладачами Запорізького національного технічного
університету, відомого у місті як «машинка».

Політик зазначив, що йому надзвичайно приємно бути гостем одного з
найпотужніших технічних вишів країни. «Знаю, що «машинка» виховала не одне
покоління талановитих вчених і винахідників. І сьогодні тут отримують знання ті, кому
належить творити технічний прогрес в країні», – сказав Кличко.

Студенти ставили багато запитань – в основному на політичні теми. Зокрема,
запропонували провести у День Незалежності в Запоріжжі форум активної молоді,  який
би мобілізував молодих людей,  небайдужих до майбутнього своєї країни,  реально
впливати на зміни в державі. Для цього, на думку студентів, треба перш за все, аби молодь
свідомо прийшла на вибори. Віталій Кличко зазначив, що йому імпонує ідея такого
форуму і пообіцяв підтримку студентству.

У рамках візиту Кличко також відвідав Матвіївську загальноосвітню школу-
інтернат. У подарунок від запорізької організації «УДАРу» вихованці інтернату отримали
комп’ютерну техніку та спортивне обладнання (Віталій Кличко зустрівся зі
студентами легендарної запорізької «машинки» // Партія «Удар» Віталія Кличка
(http://klichko.org/ua/news/news/vitaliy-klichko-zustrivsya-zi-studentami-legendarnoyi-
zaporizkoyi-mashinki). – 2012. – 27.04).

Івано-Франківська область

В Івано-Франківську відбулася конференція міської організації партії «УДАР». Як
інформує прес-служба партії, у конференції взяло участь приблизно 300 членів партії.

Під час заходу голова міської організації партії Юрій Соловей прозвітував про
виконану роботу протягом 2011-2012 рр. Новими членами партії «УДАР» стали
167 франківців (Івано-Франківський «УДАР» поповнився 167 «багнетами» //
«Паралелі» (http://paralleli.if.ua/news/21278.html). – 2012. – 23.04).

***

26 квітня 2012 р. депутат Івано-Франківської міської ради фракції ВО «Свобода»
Роман Харук презентував завершення другого етапу облаштування території на дамбі
річки Бистриця, що в мікрорайоні «Пасічна».

Роботи з облаштування відпочинкової зони депутат розпочав ще минулого року. Для
того, щоб привести до належного вигляду цю територію, знадобилося чимало сил.
Формування привабливого берега для відпочинку громади проходило поетапно. Перший
етап передбачав встановлення лавочок, сміттєвих урн, освітлення на території
протяжністю понад 800 метрів.

«Зараз дамба повністю готова приймати відпочивальників. Ми з’єднали територію з
озером за допомогою місточка. Утворилось таке собі кільце. Я називаю його золотим, бо
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це чудова ділянка для велосипедистів, ролерів, чи бігунів», – говорить свободівець Роман
Харук.

Депутат запевняє, що незабаром встановить вказівники для велосипедистів, а також
зробить розмітку. Відтак, «золоте кільце» стане справді улюбленою територією для
спортсменів.

Секретар Івано-Франківської міської ради Руслан Марцінків наголошує: «Це
яскравий приклад облагородження території. Сюди і лавочки встановили, і сміттєві урни,
освітлили берег. І хочу наголосити, що справді люди масово тут відпочивають. Але хотів
би звернутися до громади з проханням цінувати те,  що для них робиться,  бережливо
ставитися».

«Бо дуже було прикро, коли докладаються зусилля, спрямовуються кошти на
облагородження, а вже на наступний день трапляються випадки, коли та сама лавочка,
сміттєва урна чи інша споруда знищені», – підкреслив свободівець (В Івано-Франківську
свободівці відкрили облаштовану відпочинкову зону на березі Бистриці // Сайт ВО
«СВОБОДА» (http://www.svoboda.org.ua/diyalnist/novyny/029496/). – 2012. – 26.04).

Київ

На наступній сесії Київради фракція партії «УДАР»  вимагатиме від депутатів
Київради зменшити орендну плату за землю та майно для комунальних та громадських
спортивних закладів столиці. Про це заявив лідер «УДАРу» Віталій Кличко.

«До мене, як до члена Національного олімпійського комітету та депутата Київради
звернулися представники комунальних та громадських спортивних закладів, які
скаржаться на непосильний тягар орендної плати, встановленої Київрадою», – заявив
Кличко. – У подальшому це позначається на розмірі плати за навчання, яку заклади беруть
з дітей та їх батьків».

Політик зауважив, що депутатський корпус має усі повноваження зняти цей тягар зі
спортивних шкіл та секцій. На думку Кличка, саме через неспроможність сплачувати
щомісячну орендну плату чимало комунальних та громадських закладів вже закрили свої
двері перед бажаючими займатися спортом.

Тому політик закликав представників цих спортивних закладів приєднатися до акції
«Київське Віче» під стінами Київради, яка пройде у цей четвер. «Наша партія збирається
долучитися до цієї акції та домогтися прийняття ряду важливих рішень.  Я переконаний,
що тренери та вихованці спортшкіл мають усі підстави прийти під стіни мерії та вимагати
від влади вирішити свої питання», – зазначив Кличко («УДАР» вимагає зняти
фінансовий тягар зі спортивних комунальних закладів столиці // Партія «Удар»
Віталія Кличка (http://klichko.org/ua/news/news/udar-vimagaye-znyati-finansoviy-tyagar-zi-
sportivnih-komunalnih-zakladiv-stolitsi). – 2012. – 24.04).

***

Партія «УДАР» виступає категорично проти того, аби Музей історії Києва
«заселяли»  у скандальний будинок біля метро Театральна.  Про це заявив депутат від
фракції «УДАР» у Київраді Андрій Странніков.

За словами Страннікова, на засіданні Київради 26 квітня депутатський корпус планує
виділити майже 26  млн грн на ремонт і реконструкцію будинку,  частину якого КМДА
планує віддати під розміщення фондів Музею історії Києва.

«При цьому уся площа цієї будівлі становить приблизно 1800 кв. м., а під
розміщення Музею віддають менше половини. Однак, по-перше, для експонування всіх
фондів музею потрібно вдесятеро більше площі. А по-друге, виділяючи з бюджету чималі
кошти начебто під розміщення Музею, Київрада тим самим робить величезну послугу
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якомусь приватному підприємству, яке орендуватиме решту цієї будівлі», – наголошує
депутат.

В партії «УДАР» переконані, що розміщувати Музей історії Києва у скандальному
новобуді є аморальним вчинком по відношенню до київської громади,  адже кияни
послідовно виступали проти зведення цього будинку.

«Тому якщо у міста сьогодні є зайві 26 млн бюджетних коштів, чи не краще було б
демонтувати цю будівлю та облаштувати на її місці сквер, як цього вимагають люди? А
для Музею історії Києва нарешті знайти гідне приміщення, бо КМДА вже давно годує
киян обіцянками про швидке розв’язання цієї проблеми», – вважає депутат Странніков.

Політик зазначає, що КМДА вкотре використовує проблеми Музею для узаконення
скандального будівництва на вулиці Богдана Хмельницького: «Раніше чиновники
говорили про те,  що Музею віддадуть усю площу цього будинку –  й не змогли
дотриматися навіть цієї обіцянки. Очевидно, через те, що нагальна потреба легалізувати
черговий бізнес-проект для них важливіша за вирішення довготривалої проблеми Музею
історії Києва» («УДАР» вважає аморальним розміщення Музею історії Києва у
скандальному будинку на Театральній // Партія «Удар» Віталія Кличка
(http://klichko.org/ua/news/news/udar-vvazhaye-amoralnim-rozmishchennya-muzeyu-istoriyi-
kiyeva-u-skandalnomu-budinku-na-teatralniy). – 2012. – 25.04).

***

В работе пленума принял участие инспектор Центрального Комитета Компартии
Украины Игорь Ростовцев.

Главный вопрос, который обсуждался на пленуме, – активизация работы первичных
партийных организаций в городе Киеве.

В настоящих условиях первостепенная роль Киевской городской партийной
организации – донести до как можно большего числа киевлян позицию Компартии. В
решении этой задачи решающую роль играют первичные партийные организации – от их
активности, от их работы с молодыми членами партии, сторонниками и простыми
жителями города во многом зависит будущее столицы.

«Я хочу донести до вас простую мысль –  каждый киевлянин должен иметь у себя
Антикризисную программу Компартии Украины, чтобы знать позицию КПУ. Для этого
необходимо работать на упреждение, идти в ногу со временем. Не надо ждать, пока на нас
обратят свой гнев профашистские и подобные им организации и горлопаны,  а самим
наступать, точнее, определять место и направление главного удара, быстрее
перестраиваться для решения текущих задач. Разъяснить позицию Компартии киевлянам –
значит победить, – подчеркнул первый секретарь Киевского горкома КПУ Александр
Комнацкий

После доклада секретари обсудили ряд организационных вопросов по укреплению
партийных рядов, повышению идеологической подготовки коммунистов, усилению
содержания протестных акций, обновлению методов работы с населением,
информированности его о деятельности партии.

По итогам пленума было принято постановление, в котором были поставлены задачи
по модернизации работы первичных партийных организаций (Состоялся 4-й пленум
Киевского горкома КПУ // Компартія України (http://www.kpu.ua/sostoyalsya-4-j-plenum-
kievskogo-gorkoma-kpu/). – 2012. – 26.04).

***

У місті Славутич Київської області за підтримки місцевого осередку партії «УДАР
Віталія Кличка» відбулися змагання з міні-футболу серед аматорських команд.
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За звання найкращої футбольної команди міста змагалися команди «Молодь
Славутича», «УДАР», «Молодь Чорнобиля», «АтомРемонтСервіс» та інші. За
результатами стикових ігор перше місце у напруженій боротьбі здобула команда «УДАР»,
перемігши у фіналі суперників із рахунком 5:2.

Від імені партії «УДАР» переможців змагань нагородив голова Славутицької міської
організації Анатолій Гладченко та Заслужений тренер України з боксу Ігор Глущенко,
вручивши їм кубок, медалі та грошові премії.

Також призами були відзначені найкращий бомбардир турніру, який одночасно став і
кращим гравцем змагань – Олег Копич (команда «УДАР») і найкращий воротар – Євген
Корніяка (команда «Молодь Славутича») (Славутицький «УДАР» організував у місті
змагання з міні-футболу // Партія «Удар» Віталія Кличка
(http://klichko.org/ua/news/news/slavutitskiy-udar-organizuvav-u-misti-zmagannya-z-mini-
futbolu). – 2012. – 26.04).

***

Депутатська фракція «УДАР» не підтримує передачу у державну власність лікарні
«Київський міський центр серця»  та вимагає від КМДА знайти кошти на гідне
фінансування цього міського лікувального закладу. Про це заявила заступник голови
фракції Наталія Новак.

За словами Новак, проблема фінансування Центру серця є результатом
безгосподарської діяльності міської влади. «Ми прекрасно розуміємо, що коли з 150 млн
грн, необхідних для діяльності такої потужної лікувальної установи, з бюджету
виділяється тільки 38 млн грн, сервісне обслуговування дорого медичного обладнання не
проводилося жодного разу за три роки, а медикаменти фінансуються лише на 11 %, її
повноцінне функціонування є під загрозою. Але це не привід для того, щоб повністю
віддавати міський Центр серця, у створення якого Київ вклав сотні мільйонів бюджетних
гривень, Міністерству охорони здоров’я», – зазначає Наталія Новак.

Депутат наголошує: для вирішення проблем Центру серця й інших подібних закладів
необхідно, аби голова КМДА не витрачав 100 млн грн на будівництво міфічних та
непотрібних місту амбулаторій, а фінансував міські медичні центри, аби держава не
вилучала 7 млрд з бюджету міста, аби не викидали кошти на підписку непотрібного
людям «Вечірнього Києва»  з суцільною рекламою Попова.  «Якби усі ці кошти було
спрямовано на соціальний захист населення, місту вистачило би грошей на фінансування
не одного такого медичного центру», – вважає Наталія Новак (КМДА повинно
забезпечити гідне фінансування Центру серця // Партія «Удар» Віталія Кличка
(http://klichko.org/ua/news/news/kmda-povinno-zabezpechiti-gidne-finansuvannya-tsentru-
sertsya). – 2012. – 26.04).

***

Депутатська фракція «УДАР» Віталія Кличка у Київській міській раді вимагає
скасувати рішення Київради, яким було надано дозвіл на незаконне будівництво паркінгу
на місці колишнього дитячого майданчика.

Так, з ініціативи депутата Київради, секретаря фракції «УДАР» Валерія Карпунцова
на розгляд профільних комісій Київради було подано проект рішення Про відміну
рішення Київської міської ради від 27.05.2010 № 872/4310 «Про передачу закритому
акціонерному товариству «Променергоавтоматика» земельної ділянки для будівництва,
обслуговування та експлуатації об’єктів транспортної інфраструктури на бульв. Дружби
Народів, 19-а у Печерському районі Києва».

«Нахабність чиновників і відчуття беззаконності забудовників викликає шквал
емоцій, – обурюється Карпунцов. – Крім того, з даного питання не відбулися громадські
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слухання, а сама забудова суперечить будівельним нормам. Зведення автостоянки на цій
території залишить мешканців будинків без дитячого майданчика та скверу. Нині цей
житловий будинок не має своєї прибудинкової території і діти вимушені гуляти на
дитячих майданчиках сусідніх будинків».

«Прикро, що на сьогодні чиновники ставлять на перше місце виключно свої інтереси
і жодним чином не враховують думки киян.  Керівники міста лише декларують свою
відкритість та готовність вирішувати проблеми населення, проте на практиці вирішують
тільки власні проблеми», – зазначив Валерій Карпунцов (УДАР опротестує чергове
незаконне будівництво в столиці // Партія «Удар» Віталія Кличка
(http://klichko.org/ua/news/news/udar-oprotestuye-chergove-nezakonne-budivnitstvo-v-
stolitsi). – 2012. – 27.04).

Київська область

У Києво-Святошинському районі Київської області відбулися партійні збори
місцевих осередків партії «УДАР Віталія Кличка». Партійці зібралися для обговорення
поточної політичної ситуації в країні та регіоні, а також для вирішення деяких кадрових та
організаційних питань.

Зокрема на Зборах Києво-Святошинської районної організації партії «УДАР»
присутні партійці одностайним голосуванням обрали на посаду голови місцевого осередку
Костянтина Бєдового, депутата Києво-Святошинської районної ради, а також обрали
новий склад Політичної Ради районної організації.

Окрім цього члени Києво-Святошинського осередку партії «УДАР» висунули
кандидатів у депутати на позачергових виборах депутатів Софіївсько-Борщагівської
сільської ради, які пройдуть 27 травня 2012 р.

Також цього дня відбулися Збори Боярської міської організації партії «УДАР». На
них партійці переобрали на новий термін голову місцевого партійного осередку
Володимира Сафонова (На Київщині пройшли збори місцевих осередків партії «УДАР»
// Партія «Удар» Віталія Кличка (http://klichko.org/ua/news/news/na-kiyivshchini-
proyshli-zbori-mistsevih-oseredkiv-partiyi-udar). – 2012. – 25.04).

***

В Киевскую областную группу проекта КПУ «Работа. Зарплата. Защита» обратились
рабочие броварского ЗАО «Будсоцсервис» с просьбой защитить их трудовые права.

Предприятие умышленно доведено до банкротства и продано по заниженной цене.
При этом рабочим, которые остались на улице, не выплачена зарплата за два года. Сумма
задолженности составляет 1241793 грн.

«Мы обратились по поводу этой ситуации к лидеру фракции КПУ в парламенте
П.Н.Симоненко. В ближайшее время с работодателями, грубо нарушающими закон,
разберется Генеральная прокуратура», – заявил руководитель областного проекта «Работа.
Зарплата. Защита», второй секретарь Киевского обкома КПУ Владимир Галицкий
(Коммунисты защищают права броварских рабочих // Компартія України
(http://www.kpu.ua/kommunisty-zashhishhayut-prava-brovarskix-rabochix/). – 2012. – 26.04).

Кіровоградська область

Активісти кіровоградського осередку «УДАРу» разом з працівниками місцевого
Кібернетико-технічного коледжу вийшли на пікет під стіни міської ради. Учасники акції
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протесту вимагали від влади звернути увагу на постійні затримки заробітної плати
співробітникам навчального закладу.

Доведені до відчаю, працівники коледжу звернулись за допомогою до партії
«УДАР», після чого однопартійці Кличка підготували відповідне звернення до міського
голови. Однак міська влада не бажає іти на контакт, тож активістам і освітянам довелося
нагадати про себе акцією протесту.

Утім, кіровоградська влада і тут залишилась вірною собі – у відповідь на мирну
акцію ще більше відгородилася від власної громади. Голову профспілки коледжу не
пустили у сесійну залу, мотивуючи це тим, що він має отримати дозвіл у міського голови.
На аргументи пікетників, що за законом будь-яка людина може відвідати заходи органів
місцевого самоврядування, помічник міського голови Олександр Шишко визнав, що
пікетники праві. Однак пробитися крізь загородження представник колективу все одно не
зміг.

Єдина надія освітян – свідома позиція депутатів міської ради. Питання про ситуацію
в коледжі буде розглядати депутатська комісія по освіті.  Інтереси працівників коледжу
представлятиме член партії «УДАР»,  депутат міської ради Дмитро Хох.  Щоправда,  є
побоювання, що депутатський корпус не наважиться конфліктувати з міським головою
(«УДАР» підтримав працівників кіровоградського Кібернетико-технічного коледжу //
Партія «Удар» Віталія Кличка (http://klichko.org/ua/news/news/udar-pidtrimav-
pratsivnikiv-kirovogradskogo-kibernetiko-tehnichnogo-koledzhu). – 2012. – 24.04).

***

24 апреля перед началом работы сессии Кировоградского городского совета под ее
стенами состоялся митинг коммунистов и их сторонников, выступающих против реформы
ЖКХ.

Кировоградцы не согласны с инициативой городской власти ликвидировать все
городские ЖЭКи и создать на их базе только одно коммунальное предприятие, что будет
обслуживать весь город. Но как можно провести такую реорганизацию без ущерба для
горожан никто в мэрии сегодня сказать не может.

Стремление заменить коммунальные ЖЭКи, на так называемые «управляющие
компании», является наиболее противоречивым и скандальным пунктом предлагаемой
властью программы реформирования жилищно-коммунального хозяйства.

В ходе реформы в городе будут ликвидированы десять ЖЭКов,  под сокращение
попадут 848 человек.

Проведенный коммунистами опрос горожан относительно реформирования ЖКХ
показал, что подавляющее большинство недовольно работой ЖЭКов и КРЭПов, при этом
выступают против создания новых коммунальных структур и,  тем более,  объединения
совладельцев многоквартирных домов.

Среди противников реформы, принявших участие в митинге, работники ЖЭКов,
простые кировоградцы и ветераны.

На митинге присутствовала народный депутат Украины, первый секретарь
Кировоградского обкома Компартии Украины Виктория Демьянчук, которой участники
митинга поручили зайти в сессионный зал и озвучить их позицию.

Выступая с трибуны городского совета Виктория Александровна отметила, что при
всех недостатках коммунальных ЖЭКов, они всё же представляют собой подобранные и
«притёртые» коллективы специалистов разного профиля, которые знают своё «хозяйство»
и способны обслуживать свои дома комплексно. Она внесла предложение отложить
принятие данной программы.

Но, не смотря на множественную критику в адрес предложенной властями
программы по реформе ЖКХ, она все-таки была принята (Коммунисты против
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коммунальной реформы // Компартія України (http://www.kpu.ua/kommunisty-protiv-
kommunalnoj-reformy/). – 2012. – 26.04).

***

Жителям Светловодска Кировоградской области удалось остановить проведение
медицинской реформы, что должно стать примером для других городов и населенных
пунктов.  Об этом сообщила народный депутат Украины,  первый секретарь
Кировоградского обкома Компартии Виктория Демьянчук.

Как известно, в 2012 г. медицинская реформа в Украине перешла в фазу конкретных
изменений в четырех пилотных регионах – Винницкой, Донецкой и Днепропетровской
областях, а также в городе Киеве. Идет подготовка к старту реформы и в других регионах.

Виктория Демьянчук рассказала, что благодаря широкому освещению готовящейся
реформы в СМИ и активной кампании коммунистов, у населения сложилось адекватное
понимание сути инициативы правительства.

«Широкое освещение в средствах массовой информации о планируемом создании
госпитальных округов вызвало бурную негативную реакцию населения области и
медработников. Во многих медучреждениях в районах уже были озвучены
предупреждения о будущем сокращении (в частности в Петровском, Ольшанском
районах). Эта новость подняла местное население на защиту местных амбулаторий и
ФАПов», – сообщила народный депутат Украины.

Виктория Демьянчук подчеркнула, что против предлагаемых изменений выступили
не только жители области, но и большая часть медработников. «Не поддержали эту идею
и сами медики. Они разделились на две группы, и тех, кто согласился на реформирование,
оказалось меньше. Большинство же медиков вместе с гражданами вышли на митинги», –
добавила она.

Кроме того, по словам парламентария, в Кировоградской области несколько раз
проводились рабочие заседания представителей власти и главных врачей основных
лечебных учреждений, на которых врачи аргументировано доказывали, что эта реформа
невозможна, область к ней не готова, обслуживание населения в таком случае только
ухудшится. «В частности, в результате таких заседаний, которые проводились в
Светловодске, действие реформы было приостановлено. Очень радостно, что нам удалось
добиться внимания власти, удалось отстоять свою позицию хотя бы в Светловодске перед
лицом безликой государственной машины, которая перемалывает все на своем пути, не
задумываясь о людях, если это вредит их целям», – резюмировала первый секретарь
Кировоградского обкома Компартии Украины (Виктория Демьянчук: Жителям
Светловодска удалось остановить проведение медреформы // Компартія України
(http://www.kpu.ua/viktoriya-demyanchuk-zhitelyam-svetlovodska-udalos-ostanovit-
provedenie-medreformy/). – 2012. – 27.04).

Луганська область

Новую общественную приемную открыли коммунисты города Кировск (Луганская
область)  в день рождения Владимира Ленина.  Об этом сообщил первый секретарь
Кировского горкома Компартии Украины Николай Красняков.

«Наша общественная приемная переехала в новое помещение с лучшими условиями
для работы.  Это позволит нам трудиться с еще большей отдачей,  помогать горожанам в
решении наиболее насущных вопросов», – рассказал Николай Красняков.

По его словам, в общественную приемную обращается немало жителей, отчаявшихся
получить помощь от власти.
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«Основные проблемы людей, связанные с водоснабжением и газификацией. В наших
планах – добиться отмены незаконного решения Кировского горсовета о повышении
тарифов на услуги ЖКХ сразу на 49 %. Мы провели многочисленный митинг наших
сторонников, собрали более 900 подписей кировчан, теперь ждем реакции и конкретных
действий со стороны прокурора», – рассказал Николай Красняков (В день рождения
Ленина коммунисты Кировска обновили общественную приемную // Ирта-fax
(http://irtafax.com.ua/news/2012/04/2012-04-23-61.html). – 2012. – 23.04).

***

Модернізацію житлово-комунального господарства необхідно почати зі споживача –
провести ремонт та утеплення житлового фонду для того, щоб люди отримали можливість
платити гроші за реально отримане тепло. Про це заявив голова Луганського «Фронту
Змiн» Ігор Ліскі, коментуючи програму термомодернізації міського житлового фонду
«Комфорт = Економія + Енергоефективність».

«Ми домагаємось зміни самого підходу до житлово-комунального господарства, –
зауважив Ігор Ліскі. – Ми пропонуємо не фокусувати увагу на проблемах комунальних
підприємств, теплотрас, а враховувати інтереси конкретних людей. Саме жителі повинні
відчути, що в їхньому будинку стало тепліше, що вони платять за реальне тепло, а не
викидають, в прямому сенсі, гроші на вітер».

За словами представника «Фронту Змін», українське ЖКГ сьогодні одне з найбільш
енерговитратних в Європі. В процесі спалювання газу в котельнях втрачається 15–30 %
його обсягу, тепломережі зношені і в процесі пересилки втрачається ще від 20 до 40 %.
Програма термомодернізації, на його думку, перш за все, дозволить істотно заощадити
газ, що спалюється, і скоротити витрати сімейних бюджетів.

«Впровадження енергоефективних заходів може проводитись поетапно: утеплення
будівлі, встановлення автоматизованого теплового пункту з регулюванням за погодними
умовами, встановлення в системі опалення терморегуляторів на радіаторах і автоматичних
балансувальних клапанів на стояках, встановлення автоматичних циркуляційних клапанів
на стояках системи гарячого водопостачання, – сказав Ігор Ліски. – Так ми отримаємо
відчутну економію теплової енергії. Багато європейських країн, в результаті таких заходів,
домоглися значного зниження енергоспоживання в житловому господарстві».

Голова Луганського «Фронту Змін» зазначив, що концепція міської цільової
програми термомодернізації багатоквартирних будинків передбачає виділення з міського
бюджету коштів співвласникам багатоквартирних будинків для проведення
термомодернізаційних енергоефективних заходів. Співфінансування за рахунок коштів
міського бюджету може досягати 30 % загального кошторису капітального ремонту
багатоквартирного будинку в залежності від запланованого мешканцями
заощаджувального ефекту. Решту витрат покривають співвласники будинку.

«Виконати всі ці перетворення тільки за бюджетні гроші неможливо, необхідне
залучення приватного інвестора. А у нас, на жаль, до сьогодні немає жодних механізмів
для входу інвестора на ринок житлово-комунального господарства. І, схоже на те, що наш
уряд анітрохи не прагне якнайшвидшого вирішення цього питання», – заявив Ігор Ліски

«Тому сьогодні ми розробляємо програму на перспективу,  в надії на те,  що
парламент наступного скликання більш відповідально підійде до вирішення наболілої
проблеми», – додав він («Реформу ЖКГ потрібно починати з термомодернізації
житла», – Ігор Ліскі // Фронт Змін. Ініціатива Арсенія Яценюка
(http://frontzmin.ua/ua/media/region-news/9885-reformu-zhkg-potribno-pochinati-z-
termomodernizatsiyi-zhitla-igor-liski.html). – 2012. – 23.04).
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***

Парк в поселке Большая Вергунка в г. Луганске местные жители назвали
коммунистическим. Об этом заявил 1-й секретарь Луганского горкома Коммунистической
партии Украины Максим Чаленко.

По его словам, парк в центре луганского поселка не имеет официального названия,
поэтому в качестве ориентира стали говорить о нем, как о коммунистическом.

«Это связано с тем, что к 22 апреля – Дню рождения Владимира Ленина коммунисты
провели серьезную работу в этом парке. Они отреставрировали памятник вождю
пролетариата, привели окружающую территорию в нормальный вид, установили лавочки
и детскую площадку», – рассказал коммунист.

Он отметил,  что городская власть не уделяла внимания этому парку все 20  лет
независимости Украины. Последние 10 лет постепенно разрушался памятник Владимиру
Ленину, установленный в центре поселка.

«Нам пришлось его демонтировать и реставрировать. Открыли в торжественной
обстановке в месте с жителями Большой Вергунки», – добавил Максим Чаленко (В
Луганске появился коммунистический парк // Наша газета
(http://nashagazeta.com.ua/4990-v-luganske-poyavilsya-kommunisticheskiy-park-
luganskcommentsua.html). – 2012. – 23.04).

***

Председатель Луганской «Сильной Украины» Сергей Давыдов перешел в «Украина
– Вперед!». По словам главы фракции «Сильная Украина» в Луганском городском совете,
руководителя городской организации этой партии Сергея Давыдова, его переход в
Партию Наталии Королевской связан с неприятием решения руководства партии о
слиянии с Партией Регионов.

«Мы пошли за Сергеем Леонидовичем,  потому что тогда он представлял
политическую альтернативу. Я искренне верил, что «Сильная Украина» оправдает своё
название и выполнит обещание, данное людям: построить новую и сильную страну. К
сожалению, эти ожидания не оправдались», – заявил Сергей Давыдов.

Он отметил, что Партия Регионов представлена политиками, которые ведут страну в
прошлое и не способны осуществить реальные изменения в Украине. «Таким решением
дискредитировано само понятие политической альтернативы. Меня и моих однопартийцев
просто обманули, – считает бывший лидер Луганской «Сильной Украины». – Нас никто
не спрашивал, хотим ли мы в Партию Регионов. Могу сказать, что как минимум половина
людей не согласны с таким решением, и не хотят быть использованными в качестве
статистов для укрепления политической монополии партии власти».

Сергей Давыдов считает, что единственная возможная альтернатива для тех, кто
небезразличен к будущему страны, кто хочет реальных изменений – это партия Наталии
Королевской. «Украина – Вперед!» предоставляет людям реальный выбор и дает надежду
на обновление страны. Надежду на то, что в Украине наконец будет построена новая,
сильная экономика, конкурентоспособная в мире. Что мы сможем построить страну,
которой сможет гордиться каждый ее гражданин. Поэтому я написал заявление о
вступлении в партию Наталии Королевской», – сказал он.

Сергей Давыдов не исключает, что отток бывших сторонников партии «Сильная
Украина» продолжится, поскольку люди, которые знают, как изменить ситуацию в стране,
будут уходить в альтернативную политическую силу (Депутат Тигипка перешел в
«Украина – Вперед!» // Главком: Новости политики и экономики
(http://glavcom.ua/news/77731.html). – 2012. – 25.04).

http://glavcom.ua/news/77731.html
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Львівська область

Три партії, які входять до Комітету опору диктатурі (КОД) – БЮТ, ВО «Свобода» та
«Фронт Змін», ухвалили рішення про розподіл виборчих округів на Львівщині та
висунення в них узгоджених кандидатів-мажоритарників. Кожна з партій отримає по
чотири округи в області.

Зокрема,  «свободівцям»  дістались два округи у Львові та два в області.  По
Шевченківському окрузі у Львові висуватиметься депутат міськради Юрій Михальчишин,
по Франківському – депутат Львівської облради Ірина Фаріон. У Бродівському окрузі
узгодженою кандидатурою буде депутат облради Ірина Сех, а по Турківському молодший
брат лідера ВО «Свобода», депутат облради Андрій Тягнибок.

«Фронту Змін» вирішили віддати Сихівський округ у Львові під депутата міськради,
керівника Львівського обласного Фонду зайнятості Михайла Хміля. Пустомитівський
округ для «Фронту Змін» та КОДу виборюватиме молодший брат екс-віце-прем’єра Івана
Васюника керівник благодійного фонду «Гуманітарні ініціативи» Ігор Васюник. Ігор
Васюник більш відомий у Львові як неофіційний власник ТзОВ «Дойче братвурст»,  що
має понад десяток торгових точок у місті з продажу смажених ковбасок. У Жовківському
окрузі КОД підтримає нардепа Андрія Парубія, який нещодавно поміняв «Нашу Україну»
на «Фронт Змін».  Золочівський округ також відійде «Фронту Змін»,  однак кандидатура,
яку висуватиме там партія Арсенія Яценюка, наразі невідома.

БЮТ отримає підтримку від КОДу у Городоцькому окрузі – висуванкою БЮТу тут
стане журналіст газети «Лівий берег» Тетяна Чорновіл. На Червоноградщині БЮТ
представлятиме нардеп та співвласник газети «Високий замок» Степан Курпіль. На
Стрийщині – екс-головнокомандувач Військово-морських сил України (2006-2010 рр.)
Ігор Тенюх. В Дрогобицьому окрузі КОД підтримає голову Львівської обласної
організації БЮТ Романа Ілика (КОД розподілив округи на Львівщині, – джерело //
Zaxid.net
(http://zaxid.net/home/showSingleNews.do?kod_rozpodiliv_okrugi_na_lvivshhini__dzherelo&
objectId=1253346). – 2012. – 24.04).

***

Партийцы будут протестовать против нечеловеческого и жестокого обращения с
Тимошенко.

Активисты Львовской «Батьківщини» объявляют голодовку в знак солидарности со
своим лидером Юлией Тимошенко.

Бессрочная акция голодовки начнется 25 апреля, в центре Львова, где планируется
разместить палатки.

«Сейчас решаем все организационные вопросы, чтобы уже завтра начать голодовку,
–  сказал лидер Львовской «Батьківщини»  Роман Илык,  который возглавляет акцию
протеста.

Таким образом партийцы «Батьківщини» будут протестовать против бесчеловечного
и жестокого обращения с Юлией Тимошенко.

По мнению Илыка, чтобы отвлечь внимание от того, что в действительности
происходит в Качановской колонии, власти распространили фальшивое видео.

«Если режим хочет опровергнуть факты физического насилия над Юлией
Тимошенко, то пусть обнародует видео, как ее доставляли из колонии в больницу. Это
ничто иное как циничная и примитивная месть в стиле нынешней правящей верхушки», –
подчеркнул лидер Львовской «Батьківщини» (Львовская «Батькивщина» собралась
голодать // Левый берег
(http://lb.ua/news/2012/04/24/147889_lvovskaya_batkivshchinv_sobralas.html). – 2012. –
24.04).

http://zaxid.net/home/showSingleNews.do?kod_rozpodiliv_okrugi_na_lvivshhini__dzherelo&objectId=1253346
http://zaxid.net/home/showSingleNews.do?kod_rozpodiliv_okrugi_na_lvivshhini__dzherelo&objectId=1253346
http://lb.ua/news/2012/04/24/147889_lvovskaya_batkivshchinv_sobralas.html
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***

Львівська облрада підтримала звернення до мешканців Львова та області щодо
підтримки об’єднаної опозиції на виборах до Верховної Ради. Це рішення було прийнято
на сесії 26 квітня.

У зверненні зазначається, що «режим Януковича загнав Україну в глухий кут».
«Ми ж бачимо Україну сильною і демократичною, шанованою в усьому

цивілізованому світі, де вільна людина своєю працею забезпечує себе і свою родину,
творить національне багатство і гордиться своєю країною. Ми бачимо Україну державою
права і закону, де над людиною лише Господь, а не зграя паханів», – запевняють
опозиціонери.

У зверненні до мешканці також вказано, що 6 політичних партій – «За Україну!»,
НРУ,  «Реформи і порядок»,  Народна самооборона,  «Батьківщина»,  Фронт Змін –
«об’єдналися і формують спільний план дій для перемоги об’єднаної опозиції».

«Ми вітаємо «Декларацію єдності», підписану лідерами найбільших опозиційних сил
і закликаємо усіх, кому вже досить наруги і цинізму: виберіть Україну, підтримайте
об’єднану опозицію на виборах!», – закликають опозиціонери Львівщини (Вибори:
Львівська облрада вже закликає підтримати опозиціонерів // Західна інформаційна
корпорація (http://zik.ua/ua/news/2012/04/27/346103). – 2012. – 26.04).

***

26 квітня 2012 р. на сесії Львівської обласної ради депутати за пропозицією голови
фракції ВО «Свобода» Ірини Сех визнали незадовільною роботу Львівської обласної
державної адміністрації з організації виконання заходів Угоди між Кабінетом Міністрів
України і Львівською обласною радою щодо соціально-економічного розвитку Львівської
області у 2011 р. За це рішення проголосували 82 депутати.

Як зазначили депутати,  Угода між Кабінетом Міністрів України і Львівською
обласною радою щодо соціально-економічного розвитку Львівської області у 2011  р.  не
виконується. 2010-го її було профінансовано на 33 %, торік – на 28 %.

Також депутати вирішили зобов’язати Львівську обласну державну адміністрацію до
10 травня 2012 р. надати Львівській обласній раді пропозиції щодо формування переліку
заходів і об’єктів, фінансування яких буде здійснюватися в рамках Угоди 2012 р., та
забезпечити їх погодження із Львівською обласною радою (Депутати Львівщини
визнали незадовільною роботу облдержадміністрації з виконання Угоди між
Кабміном і Львівською обласною радою // Сайт ВО «СВОБОДА»
(http://www.svoboda.org.ua/diyalnist/novyny/029498/). – 2012. – 26.04).

Миколаївська область

21 апреля в Николаеве состоялся областной съезд политической партий «УДАР». На
съезд были приглашены активисты, члены партий. В ходе заседания собравшимися
рассмотрен ряд вопросов, связанных с деятельностью партии, в частности один из членов
партии Сергей Пилипчук отчитался о проделанной работе за последнее полугодие.

Как сообщает пресс-служба партии, за вышеупомянутый период в Николаевской
области был собран актив партии. Всего же более 100 единомышленников на данный
момент объединились для того,  чтобы под флагами партии «УДАР»  бороться за
улучшение жизни людей в регионе. В кратчайшие сроки было создано 9 районных
партийных организаций в Николаевской области.

http://zik.ua/ua/news/2012/04/27/346103
http://www.svoboda.org.ua/diyalnist/novyny/029498/
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Кроме этого на съезде было назначено новое руководство Николаевской областной
партийной организации «УДАР». Делегаты съезда единогласным голосованием избрали
руководителем областной партий «УДАР» Павла Борисовича Рябикина. Его замами были
выбраны В.Макарян и С. Пилипчук. Они же, вместе с М. Несмияновым и Е. Баланчуком,
вошли в члены областного совета партии.

Была избрана и контрольно-ревизионная комиссия в составе С. Дорошенко, Г.
Сергеева и В. Ташка. В этот же день партийцы избрали делегатов для представления
Николаева на Всеукраинском съезде,  который состоится 28  апреля 2012  г.  в Запорожье
(Николаевский «УДАР» активизирует свою работу // «Николаевские Вести»
(http://nikvesti.com/news/politics/30204). – 2012. – 23.04).

***

Минулого тижня голова Миколаївської обласної організації Всеукраїнського
об’єднання «Свобода» Павло Юрлов та агітатори організації відвідали з робочим візитом
найбільші промислові центри області – Південноукраїнськ, Вознесенськ, Первомайськ.

У рамках поїздок відбулися зустрічі з районними керівниками ВО «Свобода»,
членами та прихильниками партії. Основна мета цих поїздок – підбиття підсумків роботи
районних організацій за перший квартал 2012  р.  та підготовка до виборів до Верховної
Ради.

Зустрічі також мали на меті встановлення тісніших зв’язків і мобілізації перед
виборами, формування ДВК на місцях.

Під час спілкування побратими поділились своїми думками, планами і проблемами у
зв’язку з нинішньою політичною ситуацією в державі. Зокрема у Південноукраїнську
найбільш гостро відчуваються наслідки діяльності антиукраїнської влади, яка чинить
шалений тиск на тих, хто підтримує опозицію – звільняють з роботи, шантажують,
тиснуть на бізнес жорсткими невмотивованими перевірками. Опозицію практично загнано
в підпілля. Також ускладнює ситуацію специфічний склад населення – місто у певному
сенсі штучне, створене совєцькою тоталітарною системою серед вільних українських
степів задля обслуговування Південноукраїнської атомної станції, яка катастрофічно
погіршує екологію і фактично знищує населення міста та околиць. Незважаючи на
специфічні складнощі, українці міста намагаються зберегти свою національну і культурну
ідентичність, самі говорять українською і вчать своїх дітей. Регулярно отримують газети
та інші агітаційні матеріали з Миколаєва, гуртуються навколо місцевих активістів
«Свободи», готуються до виборів і подальшої боротьби з антиукраїнською владою.

За результатами цієї зустрічі та візитів до Вознесенська та Первомайська перед
українською громадою, активістами та партійцями було сформульовано і поставлено такі
задачі: активізувати агітаційну роботу за допомогою газет, листівок та інших матеріалів,
пропаганду української ідеї – української Нації і української Держави, тобто, ідеологію
ВО «Свобода»; активізувати передвиборчу агітацію і формування ДВК в місті.

Такі поїздки обласного активу в райони і міста обласного значення неможливо
переоцінити. Вони підтримують, надихають, дають безцінне відчуття побратимства та
єдности української нації. Тільки націоналісти зможуть врятувати націю від загибелі, не
дати їй розчинитись у різноманітних спецпроектах антиукраїнської влади Партії регіонів
на кшталт «громадянин України – «человєк міра», «моя адреса – весь світ» і т.п.

Учасники зустрічей дійшли спільного висновку: боротьба за «Свободу» на виборах –
це боротьба за українську Націю та українську Державу (Павло Юрлов провів зустрічі зі
свободівцями найбільших промислових центрів Миколаївщини // Сайт ВО
«СВОБОДА» (http://www.svoboda.org.ua/diyalnist/novyny/029440/). – 2012. – 24.04).

http://nikvesti.com/news/politics/30204
http://www.svoboda.org.ua/diyalnist/novyny/029440/
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***

Заявления о выходе «Свободы» из КСД – это, возможно, провокации власти. Об этом
сообщил глава НОО ВО «Свобода» Павел Юрлов. По его словам, на местном уровне
«свободовцы» и сейчас тесно сотрудничают с другими оппозиционерами, входящими в
Комитет сопротивления диктатуре (КСД).

Однако прокомментировать распространенное в СМИ информацию о том, что
«Свобода» подумывает о выходе из КСД он не смог, сославшись на то, что в ближайшую
субботу будет внеочередное заседание Политсовета, на котором и будет принято
окончательно решение.

«Я пока не могу ничего комментировать. Есть заявление Политисполкома партии. В
эту субботу будет внеочередное заседание Политсовета,  и до его резолюции я не могу
ничего утверждать или говорить конкретного», – заявил Павел Юрлов.

Вместе с тем,  он не исключил возможность того,  что информация и выходе
«Свободы» из КСД может быть провокацией от власти, с целью разрушить формирование
единой оппозиции («Заявления о выходе «Свободы» из КСД – это, возможно,
провокации власти», – главный «свободовец» Николаевской области // «Николаевские
Вести» (http://nikvesti.com/news/politics/30230). – 2012. – 24.04).

***

Пресс-служба Партии регионов разместила официальное заявление Николаевской
городской организации относительно строительства спортивного городка в Парке
Победы:

Партия регионов осуждает тех, кто на протяжении последних лет, с 2004 г., разрушал
николаевские парки и скверы, ничего не сделал ни для спортсменов, ни для жителей
города, а сегодня, когда за их возрождение взялась команда реформаторов, выступает
против строительства спортивного городка в Парке Победы.

Обращаемся к вам –  представителям бывшей власти,  которые за столько лет не
смогли найти помещение для наших батутистов, которые запустили и довели до руин
нашу школу по фехтованию, которые раздали лучшие зеленые уголки города в частные
руки,  разграбили и разрушили то,  что принадлежит николаевцам,  а после всего этого из
всех сил ругают наши наработки. Тому, как вы разворовывали Николаев столько лет,
люди дали оценку – на местных выборах 2010 г. вас отправили на свалку политической
истории. Николаевцы высказали вам жесткое «нет».

Мы, Партия регионов, начали возрождать достояние горожан. Мы вместе со
спортсменами и общественностью разработали масштабный проект строительства
студенческого городка в Парке Победы. Там будут построены площадки для легкоатлетов,
крытые манежи для школы по фехтованию, беговые дорожки, волейбольные и
баскетбольные площадки, поля для игры в мини-футбол, вместе с молодежной
организацией «Альтер-Спорт» мы поставим там скейт-парк для экстремальных видов
спорта, стадион на 5 тыс. мест.

Мы,  Партия регионов,  реализуем социальный проект «Сердце города».  Уже к 75-
летию области люди увидят первые результаты того, как преобразится историческая часть
Николаева. Сегодня общественность говорит «да» проекту «Сердце города». Сегодня
наши спортсмены сказали «да» проекту «Студенческий городок» в Парке Победы.

Жители города поддерживают нас. С нами – спортсмены, вузы, общественность,
крупные предприятия-инвесторы. С нами – горожане, которые хотят перемен. С нами –
правда. С нами – единство и сила. С нами – победа. Победа над многолетним
разрушением. Мы знаем, как возродить парки и скверы Николаева. Мы не обещаем – мы
делаем. Люди уже видят результаты нашей работы.

http://nikvesti.com/news/politics/30230
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Вам не нравятся наши проекты??? В Николаеве достаточно разрушенных и
заброшенных скверов, попробуйте, реализуйте хоть один проект по их возрождению.
Попробуйте сделать хоть что-то созидательное. Хватит мешать нам возрождать то, что
разрушили вы!

Если для вас Парк Победы – это место для пивных палаток, то для нас Парк Победы
–  это место,  где наши дети должны заниматься спортом.  Мы им такую возможность
дадим.  Именно для этого мы пришли во власть.  И мы не отступим до тех пор,  пока
Николаев не преобразится в прекрасный и цветущий город. Ни один демагог-
оппозиционер, сколько бы грязи и лжи не вываливал на нас и наш город, не остановит нас.
Обещаем» («Реформаторы-регионалы» просят не мешать им «возрождать город» //
«Николаевские Вести» (http://nikvesti.com/news/politics/30251). – 2012. – 24.04).

***

У смт. Доманівка напроти районної державної адміністрації відбувся пікет Комітету
опору диктатурі, на який з’їхалися з різних куточків Миколаївщини представники партій
«Батьківщина», «Реформи і порядок», Народного Руху України, ВО «Свобода».

Учасники пікету розгорнули плакати з гаслами: «Режиму Януковича ганьба!»,
«Янукович, припини репресії проти власного народу!», «Україні – Волю! Свободу – Юлії
Тимошенко!», «Ганьба зрадникам Рибакову і Королевській!», «Ні підняттю цін на
пальне!».

Голова Центральної районної організації партії «Батьківщина» Вадим Шелякін
зачитав Резолюцію пікету Комітету опору диктатурі, яка була розміщена на шпальтах
газети «Український Південь»  № 11  від 29  березня цього року.  Потім виступили голова
асоціації фермерів Миколаївської області Петро Шелех, заступник голови Миколаївської
обласної організації ВО «Свобода» Наталя Грудініна, заступник Миколаївської обласної
організації партії «Реформа і порядок» Анатолій Кірток, член бюро Центральної районної
організації партії «Батьківщина» Людмила Ринденко, перший заступник голови цієї партії,
депутат обласної ради Анатолій Катрич, голова Новобузької районної організації
Народного Руху Вячеслав Цибулько.

І кожен у своєму виступі зазначив, що ми маємо злочинну владу і якщо вона не
спроможна забезпечити гідний рівень життя громадян, то має піти геть. А до народу
звернулися із закликом не зламатися і об’єднуватися навколо опозиції. Адже тільки таким
чином після парламентських виборів зможе прийти в Україну демократична влада (У
Доманівці на Миколаївщині КОД провів пікетування // Oфіційний сайт Народного
Руху України (http://www.nru.org.ua/news/single/article/u-domanivci-na-mikolajivshchini-
kod-proviv-piketuvannja.html). – 2012. – 26.04).

Одеська область

У Одесі відбулася конференція обласної організації політичної партії «УДАР Віталія
Кличка».  На форум прибули представники 26  районів Одеської області,  а також голови
обласної та міської організації партії.

Керівник обласної організації партії «УДАР» Сергій Рахубенко прозвітував
присутнім про діяльність партії та плани на майбутнє. «Рейтинг партії «УДАР» в Одесі
значно зріс, і це – наша спільна заслуга. Я вдячний всім за вашу роботу, тільки разом ми
зможемо досягти більшого», – зазначив керівник обласного осередку.

Після цього представники партії обрали делегатів, які представлятимуть Одещину на
ІХ з’їзді політичної партії «УДАР Віталія Кличка». Загалом учасники конференції
визначили 25 делегатів, які представлять за всеукраїнському з’їзді майже усі райони
області (Одеський «УДАР» визначився з кандидатами на всеукраїнський з’їзд // Партія

http://nikvesti.com/news/politics/30251
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«Удар» Віталія Кличка (http://klichko.org/ua/news/news/odeskiy-udar-viznachivsya-z-
kandidatami-na-vseukrayinskiy-zyizd). – 2012. – 23.04).

Полтавська область

У Полтаві відбулася третя конференція обласної організації «УДАРу Віталія
Кличка».  На збори прибули майже 200  делегатів з усіх районів Полтавщини.  Активісти
обговорили стратегію розбудови обласної організації «УДАРу» напередодні виборів до
Верховної Ради, дообрали членів Ради осередку, а також обрали делегатів на
всеукраїнський з’їзд у Запоріжжі.

Голова обласної організації Петро Ворона наголосив на необхідності активно
популяризувати партійні ідеї, щоб мати змогу створити потужну фракцію у Верховній
Раді і збільшити рейтинг довіри українців до 15–18 %. Крім того, голова обласної
організації ознайомив партійців з електоральними перспективами «УДАРу»,
демографічною, соціальною складовою рейтингів, регіональними відмінностями,
наголосив на основних перевагах і недоліках передвиборчої ситуації.

«Ми позиціонуємо себе як партія нових людей, нових облич, які не були при владі і
які зможуть вивести Україну на якісно новий рівень розвитку», – так окреслив основні
завдання перед присутніми Петро Ворона. Він наголосив, що в партії, як і в списках,
мають бути перевірені люди, фахівці в конкретних галузях, лідери громадської думки.
Також голова обласного осередку вказав на необхідність активнішого залучення молоді,
чому сприятиме створення в партії молодіжного крила.

Аналізуючи результати діяльності осередку протягом останніх кількох місяців,
Петро Ворона повідомив, що кількість членів партії на Полтавщині вже перевищила
тисячу осіб. Найбільша підтримка «УДАРу» в регіоні спостерігається в Кременчуці, де
партія Кличка має до 15 % підтримки.
На завершення учасники зборів затвердили список делегатів на всеукраїнський з’їзд в
Запоріжжі, а також дообрали в Раду обласної організації двох партійців та переобрали
склад ревізійної комісії (На Полтавщині відбулася конференція «УДАРу» // Партія
«Удар» Віталія Кличка (http://klichko.org/ua/news/news/na-poltavshchini-vidbulasya-
konferentsiya-udaru). – 2012. – 25.04).

Рівненська область

27 квітня 2012 р. Рівненська організація ВО «Свобода» провела пікетування
Рівненського кінотеатру «Ера» з вимогою заборонити прокат в Рівному російського
пропагандистського фільму «Матч» у зв’язку з його антиукраїнською спрямованістю.
Свободівці стали перед входом у кінотеатр із плакатами: «Ні! Московській брехливій
пропаганді», «До яких пір московські імперіалісти будуть нівечити нашу історію???»,
«Матч смерті чи брехні?»

Присутні на акції вимагали припинити трансляцію фільму у Рівному. Попри те, що
була запланована мирна акція, біля кінотеатру зібралося біля 30 представників
правоохоронних органів, на чолі із головним міліціонером Рівного Петром Єзгором.

Голова Рівненської міської організації ВО «Свобода» Олексій Бучинський під час
виступу зауважив:

«Ми зібралися тут, аби висловити свій протест проти показу антиукраїнського,
українофобського та україноненависницького фільму «Матч смерті». Він створений
російськими режисерами з метою пропаганди «вєлікой расії» і «вєлікіх расійськіх
асвобадітєлєй». ВО «Свобода» вже зверталося в національну комісію з питань кіно, щоб

http://klichko.org/ua/news/news/odeskiy-udar-viznachivsya-z-kandidatami-na-vseukrayinskiy-zyizd
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заборонити прокат цього фільму.  Але зрозуміло,  що той режим,  який панує в Україні і
якому підпорядкована дана комісія дозволив трансляцію фільму. Ми будемо всіма
законними методами намагатися не допустити показу імперіалістичної московської
пропаганди у Рівному».

Варто зауважити, що сьогодні перший день трансляції у Рівному цього фільму,
проте, завдяки роботі місцевий націоналістів, ні один квиток проданий не був.
Представники місцевої влади, котрі приїхали на пікет, запевняють, що зроблять все, аби
фільм у місті не показували (Націоналісти домоглися того, що антиукраїнський фільм
«Матч» показувати у Рівному не будуть // Сайт ВО «СВОБОДА»
(http://www.svoboda.org.ua/diyalnist/novyny/029568/). – 2012. – 27.04).

Сумська область

Директор КП «Сумыжилье» Евгений Степаненко был переизбран главой Заречной
районной организации Партии регионов.

По данным партии, произошло это 19 апреля на отчетно-выборной конференции.
Члены конференции заслушали отчет г-на Степаненко и переизбрали его на следующие
4 года. Также состоялась церемония вручения партбилетов новым членам (Ивченко В.
Глава «Сумыжилья» сохранил руководящую должность в Партии регионов // «Данкор
онлайн» (http://www.dancor.sumy.ua/news/newsline/77906). – 2012. – 23.04).

***

Депутати від партії «Фронт Змін»  разом із депутатами від ВО «Батьківщина»
виступають за відновлення діяльності туберкульозно-легеневого стаціонару у місті
Охтирка, закритого кілька місяців тому рішенням місцевої ради.

На переконання голови Сумської обласної організації партії «Фронт Змін»  Миколи
Клочка, дане рішення суперечить інтересам громади і наражає місцеве населення на
невиправданий ризик.

«Закриття закладу, ініційоване «регіоналами», викликало значний суспільний
резонанс. Смертність від туберкульозу на Сумщині вища, ніж в цілому по Україні. Тільки
за два минулих місяці захворюваність на туберкульоз в Охтирці зросла на 120  %,  –
говорить Микола Клочко. – Усіх хворих вирішили направляти в обласний
протитуберкульозний диспансер, хоча його головний лікар відразу попередив, що
прийняти зможуть лише частину пацієнтів».

За словами депутата від «Фронту Змін»,  тепер хворі з відкритою формою
туберкульозу змушені отримувати необхідні медикаменти в амбулаторії Охтирки. Деяким
з них для цього доводиться їхати через усе місто у громадському транспорті, поряд зі
здоровими людьми.

«Навіть заборона суду не змінила ситуації: питання про остаточне закриття
тубдиспансеру буде винесене на розгляд найближчої сесії Сумської обласної ради, –
зазначив Микола Клочко. – Фракція «Фронту Змін» буде виступати проти рішення,
суперечить інтересам громади, і голосуватиме проти його прийняття» («Фронт Змін»
Сумщини став на захист тубдиспансеру у місті Охтирка // Фронт Змін. Ініціатива
Арсенія Яценюка (http://frontzmin.ua/ua/media/region-news/9918-front-zmin-sumschini-
stav-na-zahist-tubdispanseru-u-misti-ohtirka.html)). – 2012. – 24.04).
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***

24 апреля коммунисты г. Сумы провели акцию протеста по защите законных прав
пенсионеров, в том числе пенсионеров силовых структур, «детей войны», а также против
дискриминации в пенсионном обеспечении.

Причиной пикетирования госадминистрации стало принятие Верховной Радой
закона о гарантиях выполнения судебных решений, который позволяет Кабинету
Министров в ручном режиме регулировать выплаты «детям войны». Нормы закона
Украины пытаются заменить «подачками» в виде добавок к пенсиям в размере 160–
185 грн, отмечают участники пикетирования.

«Кроме того, Пенсионный фонд Украины и политика Тигипко ухудшают социальное
обеспечение военных пенсионеров. Им отказываются сделать перерасчет пенсий, не
выполняются решения судов, принятых в их пользу, и дискриминируют по принципу
увольнения с военной службы», – сказал Владимир Яковлевич Солобаев, первый
секретарь Сумского горкома КПУ.

Геннадий Витальевич Бородулин, полковник в отставке, привел пример:
«Подполковник, отслуживший на Байконуре 28 лет в тяжелых условиях, получает 2,5 тыс.
грн, а майор-пенсионер украинской армии – 3,7 тыс. грн. Где справедливость?»

Участники акции приняли соответствующую резолюцию, которая будет направлена
премьер-министру Николаю Азарову и министру социальной политики Сергею Тигипко
(Сумские коммунисты: НЕТ дискриминации в пенсионном обеспечении! // Компартія
України (http://www.kpu.ua/sumskie-kommunisty-net-diskriminacii-v-pensionnom-
obespechenii/). – 2012. – 24.04).

Тернопільська область

Голова Тернопільської обласної ради свободівець Олексій Кайда та депутати від
Всеукраїнського об’єднання «Свобода» підтримали чорнобильців Чортківщини у їх
вимогах щодо збереження пільг для осіб, постраждалих від аварії на Чорнобильській АЕС.
23 квітня 2012 р. люди зібралися під стінами райдержадміністрації, щоб висловити своє
обурення діями центральної влади,  котра відбирає кошти,  а тим самим –  шанс на життя
хворим та немічним.

Особливо обурює чорнобильців Тернопільщини те, що виплату пільгових пенсій за
рішенням судів в області припинили на три місяці раніше, ніж в усій державі. Учасників
мітингу надзвичайно цікавило те, чому Тернопільщина, у мешканців якої й так найнижчий
рівень заробітної плати, «зазнає такої дискримінації».

Виступаючи перед мітингувальниками, Олексій Кайда зазначив, що цілком розділяє
та підтримує вимоги чорнобильців: «Тими жалюгідними коштами держава «відкупилася»
від постраждалих за втрачене здоров’я, понівечене життя, а часто і смерть рідних та
близьких. Тож злочином є те, що і ці пільгові пенсії – власне свої зобов’язання –
високопосадовці відмовляються виплачувати, мотивуючи такі злочинні дії відсутністю
грошей.  Разом із тим гроші на аморальну розкіш –  вертолітні майданчики,  мармур,
дорогоцінний кришталь, килими та золоту сантехніку для своїх палаців керівництво
держави завжди знаходить. Безперечно, це є тяжким злочином, і не лише моральним.
Владу, що здійснює це, чекає ганьба та народний осуд».

Очільник обласної ради повідомив чортківчан, що від свого імені надіслав до
керівництва держави звернення про недопустимість скорочень соціальних виплат
чорнобильцям. Натомість за аналогічне звернення до перших осіб держави від обласної
ради депутати деяких фракцій не проголосували.

«Доведені до відчаю люди змушені протестувати, бо це – єдиний варіант добитися
справедливості та відстояти те, що по праву їхнє. Злочинний режим переконував, що
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почує кожного. Натомість вони відбирають в людей останні можливості вижити у
теперішніх складних економічних умовах», – зазначив керівник фракції ВО «Свобода» в
Тернопільській обласній раді Олег Сиротюк.

Учасники мітингу закликали краян підтримати їх та 26 квітня – у 26 річницю аварії
на ЧАЕС –  спільно висловити свої вимоги (Олексій Кайда та депутати-свободівці
підтримали чорнобильців Чортківщини // Сайт ВО «СВОБОДА»
(http://www.svoboda.org.ua/diyalnist/novyny/029429/). – 2012. – 23.04).

***

26 квітня 2012 р. сесія Тернопільської обласної ради ухвалила рішення «Про
підтримку звернення депутатів Львівської обласної ради «Про звернення до Президента
України, Прем’єр-міністра України щодо законодавчого врегулювання діяльності з
перевезення пасажирів на таксі та автомобілями на замовлення», «Про звернення
депутатів Тернопільської обласної ради до міських,  селищних,  сільських рад щодо
недопущення закриття дошкільних та загальноосвітніх навчальних закладів в
Тернопільській області» та «Про звернення депутатів Тернопільської обласної ради до
Президента України, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України щодо
збільшення фінансування агропромислового комплексу області».

Депутати від Партії регіонів, Блоку Литвина та Єдиного Центру не підтримали
звернення до Президента України та Прем’єр-міністра щодо звільнення одіозного міністра
освіти і науки,  молоді та спорту України Табачніка та звернення до Верховної Ради
України, обласних рад з приводу заяви Президента України В. Януковича щодо визнання
російської мови другою державною в Україні. Тож, ці звернення не було ухвалено
(Депутати Тернопільської облради від Партії регіонів, Блоку Литвина та Єдиного
Центру не підтримали звернення з вимогою звільнення Табачніка // Сайт ВО
«СВОБОДА» (http://www.svoboda.org.ua/diyalnist/novyny/029500/). – 2012. – 26.04).

Харківська область

В Харькове прошла отчетно-выборная конференция Харьковской областной
организации политической партии «УДАР Виталия Кличко». В конференции приняло
участие 42 делегата. Председателем облогранизации партии был вновь избран Юрий
Литвиненко. За него все участники конференции проголосовали единогласно.

Также на конференции был утвержден новый устав облорганизации и избраны
делегаты на съезд партии, который пройдет в Запорожье (Ксенз В. Ю. Литвиненко вновь
избран председателем оборганизации партии «УДАР» // Status quo
(http://www.sq.com.ua/rus/news/politika/24.04.2012/yu_litvinenko_vnov_izbran_predsedatele
m_oborganizacii_partii_udar/). – 2012. – 24.04).

***

21 апреля харьковские коммунисты и жители ближайших районов, которым
небезразлична судьба родного города, провели субботник в излюбленном месте отдыха
многих харьковчан – Салтовском лесу (на т.н. «Песках»).

Харьковские коммунисты и общественные активисты очистили значительную
территорию и собрали около 4-х тонн мусора. После уборки территории была
организована «полевая каша» – подкрепить силы, отдохнуть после труда на благо родного
города.
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Весенний субботник уже стал для харьковских коммунистов хорошей традицией.
Каждый год мы стараемся облагородить тот или иной уголок нашего города – сделать его
более чистым, уютным, приятным для отдыха детей и взрослых.

В этом году в субботнике приняли участие депутаты-коммунисты городского и
областного советов Завгородний В.Л., Перепелица А.Б., Стрижко Л.П. и Давиденко В.Н.,
депутат Верховной Рады Украины, первый секретарь Харьковского областного комитета
партии Александровская А.А. (Харьковские коммунисты провели субботник в
Салтовском лесу // Компартія України (http://www.kpu.ua/xarkovskie-kommunisty-
proveli-subbotnik-v-saltovskom-lesu/). – 2012. – 24.04).

***

Три депутати,  обрані до Харківської міської ради від партії «Сильна Україна»,
увійшли до складу фракції Партії регіонів. Про це 25 квітня на сесії міськради повідомив
Харківський міський голова Геннадій Кернес.

«Інформую вас про входження до складу фракції Партії регіонів Харківської міської
ради депутатів, обраних від політичної партії «Сильна Україна» – Євгена Гуткова, Єгора
Доровського і Романа Ярового», – заявив міський голова (Три позафракційних депутати
увійшли до фракції Партії регіонів // Харківська міська рада
(http://www.city.kharkov.ua/uk/news/tri-pozafraktsiynih-deputati-uviyshli-do-fraktsiyi-partiyi-
regioniv-13369.html). – 2012. – 25.04).

***

Фракція Комуністичної партії України Харківської міськради звинуватила
Президента України Віктора Януковича, а також Партію регіонів у невиконанні своїх
передвиборчих обіцянок. Текст заяви від фракції КПУ зачитав на сесії Харківської міської
ради Володимир Лушницький.

«Распространение фашистской идеологии, циничная публичная агрессивная
деятельность неофашистских организаций, – йдеться у заяві, – давно уже вызывают
тревогу и обеспокоенность у харьковчан».

На думку депутатів-комуністів, «политика попустительства и невмешательства со
стороны местных властей и правоохранных органов способствует дальнейшему
распространению этой заразы, несет в себе угрозу для всего общества».

«Партя регионов и Президент Янукович,  –  вважають комуністи,  –  не исполняют
свои же предвыборные антифашистские обещания».

Коментуючи заяву, головуючий на сесії міський голова Геннадій Кернес зазначив,
що він проти використання трибуни міської ради для політичної пропаганди.

«Уважаемые депутаты, я уже который раз говорю вам, что эта трибуна
Харьковского городского совета не будет использована как политическая трибуна.
Поэтому, когда начнется предвыборная компания, будьте добры, пожалуйста, на встречах
с людьми в мегафон будете им объяснять, что выполняете вы и что выполняем мы».

«Мы не позволим вам, – звернувся Г. Кернес до представників різних політичних
сил, – использовать трибуну Харьковского городского совета, где мы должны решать
вопросы городские, для громких политических ваших заявлений. Тем более, что эти
заявления не имеют под собой никакой основы с точки зрения отношения к власти города
Харькова» (Комунякам запропонували не геройствувати на трибуні, а поїхати до
Львова // Експрес (http://www.expres.ua/news/2012/04/26/65097). – 2012. – 26.04).
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Херсонська область

В Скадовске (Херсонская область) прошел конкурс «Поверь в себя – и в тебя поверят
другие». Свои работы представляли жителям района дети с ограниченными физическими
возможностями.  Если посмотреть на этих ребятишек,  то каждую поделку можно
рассматривать как шедевр. Рисунки, лепка из гипса, поделки из бисера и теста, работы из
бумаги. Юные поэты также представляли свои творческие работы.

Конкурс проходил в детской районной библиотеке. Коммунисты Скадовского района
не остались в стороне от замечательного события. Кстати, одним из организаторов
конкурса выступил благотворительный фонд «Ангел Милосердия», который возглавляет
коммунист М. Кравцов. Первый секретарь райкома Владимир Носков и второй секретарь
Максим Кравцов пришли к ребятишкам с подарками (Коммунисты поддерживают
юные таланты // Компартія України (http://www.kpu.ua/kommunisty-podderzhivayut-
yunye-talanty/). – 2012. – 24.04).

***

Во время последнего своего визита в Херсонскую область народный депутат
Украины от КПУ Екатерина Самойлик посетила несколько районов.

В Аскании Нова Чаплынского района она встретилась с медицинским персоналом
участковой больницы, учителями поселковой школы, избирателями района.

Поселковый голова, молодой коммунист Вадим Полищук рассказал о проблемах
громады, попросил депутата помочь с ремонтом общежития для учителей, с выделением
автобуса для местной школы. Людей волнуют самые разные проблемы: под угрозой
закрытия находится научно-исследовательский институт, несправедливо, по мнению
жителей, распаевана земля, всех волнует вопрос сохранности уникальной асканийской
степи.

Жители Аскании Нова высказали слова благодарности Екатерине Семеновне за то,
что она помогла, вопреки мнению руководства района, сохранить участковую больницу.
Кстати, этой больнице депутат постоянно оказывает помощь в приобретении
медпрепаратов, расходных материалов, медицинской техники. Увидев поддержку
коммунистов, их принципиальность в отстаивании прав медработников, главный врач
больницы поступил в партию. Ему и еще семи жителям Аскании Екатерина Самойлик
вручила партийные билеты.

Также Екатерина Самойлик встретилась с жителями сел Казачьи Лагери и
Пролетарка Цюрупинского района, здесь также накопилось множество проблем. Как
всегда, после таких встреч предстоит не менее ответственная работа по решению
обращений, проблем, маленьких и более важных вопросов жителей Херсонщины. Одни
можно решить быстро,  над другими надо долго работать.  Так,  в селе Пролетарка
руководитель Дома культуры попросил музыкальный центр для проведения молодежных
вечеров. Депутат тут же приобрела его и вручит ребятам села уже на этой неделе
(Екатерина Самойлик посетила ряд районов Херсонщины // Компартія України
(http://www.kpu.ua/ekaterina-samojlik-posetila-ryad-rajonov-xersonshhiny/). – 2012. – 24.04).

***

На официальном сайте горсовета опубликованы титульные списки капитального
ремонта жилищного фонда и лифтового оборудования на 2012 г. Нужно отметить, что в
эти титульные списки в основном попали дома, которые находятся в границах
избирательных округов депутатов-мажоритарщиков от ПР.

Подробнее с информацией можно познакомиться на официальном сайте горсовета (В
титульные списки в основном попали дома из округов депутатов от ПР // Херсонская
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правда (http://pravda.ks.ua/kherson_ks/important/15450-v-titulnye-spiski-v-osnovnom-popali-
doma-iz.html). – 2012. – 24.04).

***

Антоновский поссовет на ближайшей сессии поссовета примет решение о
проведении местного референдума по вопросу строительства на территории поселкового
совета речного терминала. Об этом заявил Антоновский поселковый голова И. Семенчев.

«Это моя официальная позиция», – заявил И. Семенчев. Руководитель областной
организации партии УДАР М. Фабрин подчеркнул, что нужно поддержать мнение людей
в отношении проведения референдума. «Референдум нужен», – заявил М. Фабрин.

Во время пресс-конференции представители общественности высказали ряд
серьезных замечаний относительно возможного строительства речного терминала в
указанном месте.

На вопрос журналистов о том, не является ли для руководства поссовета вопрос
строительства терминала политическим? Игорь Семенчев ответил следующим образом:
«Это вопрос громады и людей,  которые здесь живут».  М.  Фабрин отметил,  что это не
политический вопрос. «Причем здесь партии», – заявил М. Фабрин.

После долгих споров и обсуждений в завершении пресс-конференции М. Фабрин
отметил, что он уже изменил свою точку зрения и стал против проведения референдума.

Таким образом, вопрос проведения референдума в Антоновке остается открыты (В
Антоновке в ближайшее время состоится референдум // Херсонская правда
(http://pravda.ks.ua/kherson_ks/important/15460-v-antonovke-v-blizhajshee-vremya-
sostoitsya.html). – 2012. – 25.04).

***

Светлана Корнилова, депутат Херсонского горсовета от Партии регионов считает,
что в горсовете не учитывается мнение депутатов, принимается заведомо принятое
решение, часто решения постоянных комиссий на сессиях просто не учитывается.

«На данный момент нам, депутатам, с большим трудом удается добиться от
работников исполнительных органов должного отношения к нам, и к городской общине,
которую мы представляем. Допустим, уже не первый месяц я лично бьюсь над тем, чтобы
объекты коммунальной собственности отчуждались или передавались в аренду прозрачно,
а не при помощи каких-то «обходных маневров», – рассказывает С. Корнилова.

Депутат горсовета привела несколько примеров, которые по ее мнению, позорят
любого депутата, который принимает неправомерное решение. Кроме того, С.Корнилова
заявила, что в некоторых случаях не поддерживает общую позицию фракции по
отдельным вопросам…(В городской фракции ПР идут противостояния между
однопартийцами // «Херсонщина За» (http://ksza.ks.ua/?p=4652). – 2012. – 26.04).

***

26 апреля активисты Херсонской городской организации «ВО «Батьківщина»,
депутаты всех уровней от этой политической силы вместе с активистами других партий –
участников херсонського КОДа (комитета сопротивления диктатуре) почтили память
ликвидаторов Чернобыльской аварии.

Одновременно с началом Всеукраинской акции протеста чернобыльцев-
ликвидаторов и афганцев против действий власти в городе Киеве, херсонские КОДовцы
возложили цветы к памятнику ликвидаторам аварии, почтили их память минутой
молчания.

http://ksza.ks.ua/?p=4652
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Большинство выступлений касалось необходимости возвращения социальных льгот
чернобыльцам, которые бессовестно отменила действующая власть, полностью
сконцентрированая в руках Партии Регионов.

Активисты организаций афганцев и чернобыльцев сообщили, что их делегации уже
прибыли в Киев для участия в общенациональной акции (Херсонские оппозиционеры
почтили память ликвидаторов аварии на ЧАЭС // «ХЕРСОН Онлайн»
(http://khersonline.net/2012/04/26/hersonsik-oppozicionery-pochtili-pamyat-likvidatorov-
avarii-na-chaes.html). – 2012. – 26.04).

***

Народный депутат Украины от КПУ Екатерина Самойлик посетила село Пролетарка
Цюрупинского района Херсонской области, где встретилась с избирателями.

Встреча проходила в сельском клубе, который восстанавливала местная первичная
организация коммунистов. Люди обратились к депутату с просьбой приобрести для клуба
музыкальный центр для проведения полноценных детских утренников, молодежных
вечеров, встреч с ветеранами, праздников.

«Люди не раз обращались с этой просьбой к разным депутатам, представителям
власти, – говорит первый секретарь Цюрупинского РК КПУ Анатолий Царапора, – все
обещали, но никто так и ничего так и не сделал».

Екатерина Самойлик пообещала помочь и уже через несколько дней ее помощники
вручили жителям Пролетарки, руководителю клуба от Компартии Украины современный
музыкальный центр (Екатерина Самойлик оказала помощь сельскому клубу на
Херсонщине // Компартія України (http://www.kpu.ua/ekaterina-samojlik-okazala-
pomoshh-selskomu-klubu-na-xersonshhine/). – 2012. – 26.04).

Черкаська область

На Черкащині об’єднана опозиція завершила процес висунення єдиних кандидатів. І
якщо Черкаси таки входитимуть до складу трьох виборчих округів,  то по одному з них
може балотуватися координатор об’єднаної опозиції Леонід Даценко. Про це повідомив
очільник черкаської «Батьківщини» Анатолій Бондаренко.

«Обговоривши одні з останніх округів, я повинен сказати, що напевне одним з
кандидатів від об’єднаної опозиції на виборах до парламенту буде також Леонід Даценко
по округу в місті Черкаси», – сказав Анатолій Бондаренко.

Він охарактеризував Леоніда Даценка як мужню людину, що може сьогодні відкрито
виступити проти влади.

«Я вважаю його ефективним кандидатом. Бо інші, та навіть в нашій партії були такі,
що три роки сиділи в кущах,  боячись виступити проти діючої влади.  То опозиції таких
кандидатів непотрібно», – зауважив Анатолій Бондаренко.

Очільник Народного руху в області Ігор Волошин зазначив, що висуваючи Даценка,
опозиція робить правильно, бо висуває найдостойнішого і найповажнішого кандидата.

«І добре,  що опозиція нині об’єдналася.  І всі ті голоси,  які могли б піти декільком
кандидатам, будуть направлені Даценку і сподіваюся, що він переможе», – сказав Ігор
Волошин.

Як зазначив у коментарі виданню Анатолій Бондаренко, Леонід Даценко може
балотуватися по округу у Черкасах за квотою «Фронту Змін» (У Черкасах опозиція може
висунути в нардепи Даценка // ПРОЧЕРК (http://procherk.info/news/7-cherkassy/7555-u-
cherkasah-opozitsija-mozhe-visunuti-v-nardepi-datsenka). – 2012. – 23.04).

http://khersonline.net/2012/04/26/hersonsik-oppozicionery-pochtili-pamyat-likvidatorov-avarii-na-chaes.html
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***

Загальні збори Черкаського обласного осередку партії «Удар» (Український
Демократичний Альянс за Реформи) Віталія Кличка відбулися 23 квітня, що ознаменувало
відродження осередку партії на обласному рівні. До зборів долучились представники
Уманської районної організації.

На порядку денному було поставлено питання щодо обрання голови ЧОО ПП УДАР
та його заступника, обрання членів Ради та Ревізійної комісії, яку представлятиме 3 особи,
також було обрано делегатів на IX Всеукраїнський з’їзд партії «Удар», який відбудеться
28 квітня в місті Запоріжжя.

За рішенням членів партії на посаду голови Черкаського обласного осередку
одностайно було обрано 27-річного Віталія Іляшенка. Заступником голови, за поданням
члена партії Тетяни Кисіль, було обрано Кондратенка Андрія.

На початку засідання Віталій Іляшенко зробив коротку доповідь про існуючу
ситуацію в осередку та визначився з основними напрямками роботи та повідомив, що
Черкаська обласна організація налічує у своїх рядах 79 членів, 41 особа із яких лише
нещодавно поповнили ряди партії.

Значна частина нових членів партії складає молодь, яка має досвід діяльності у сфері
молодіжної політики Черкащини, тож нове керівництво Черкаської обласної організації
партії «УДАР» сподіється на подальший інтенсивний розвиток та розбудову її структури.

«Наразі я паралельно очолюю Всеукраїнську молодіжну громадську організацію
«Європейська молодь України». Якщо пам’ятаєте, торік до Дня Європи ми проводили
Європейський парад у Черкасах. Також я займаю посаду асистента депутата
Європарламенту Павла Залевського. Поки що моя мета це налагодження роботи районних
осередків партії. А вже після нашого Всеукраїнського з’їзду, що відбудеться в Запоріжжі,
зможу надати коментар чи будемо ми висувати кандидатів у нардепи по округам
Черкащини», – зазначив Віталій Ляшенко (Асистент депутата Європарламенту
очолив політсилу Кличка на Черкащині // ПРОЧЕРК (http://procherk.info/news/7-
cherkassy/7593-asistent-deputata-evroparlamentu-ocholiv-politsilu-klichka-na-cherkaschini).
– 2012. – 25.04).

Чернівецька область

Чернівецька міська рад сьогодні на сесії ділила гроші – МТК «Калинівський ринок»
отримав з початку року близько 3 млн грн додаткових надходжень. Ці кошти зарахували
до соціально-економічного фонду міста та одразу розподілили.

Так 500 тис. грн піде на охорону здоров’я і зубопротезування малозабезпечених,
200 тис. грн – парку «Жовтневий, 100 тис. грн – футзальному клубу «Меркурій» на
завершення фінальної частини першості України.

Також більшістю голосів депутати виділили 350 тис. грн на безкоштовну передплату
газети «Чернівці» малозабезпеченим чернівчанам. Пропозицію депутатів створити на цю
суму депутатськмий фонд, кошти з якого кожен депутат міг би спрямувати на конкретну
допомогу чернівчанам, не підтримали.

Таким чином 350  тис.  грн піде на рекламу секретаря міської ради Віталія
Михайлішина перед виборами, вважають у фракції «Фронту Змін». Це близько 15 тис.
примірників, тоді як тираж газети «Чернівці» нині становить 1400 примірників.

«Коштів на відкриття кабінету лікаря на Роші немає, на ремонт дитячих садків теж,
зате 15 тис. чернівчан будуть безкоштовно отримувати газету з потретом Михайлішина на
кожній сторінці, – зауважив керівник фракції «Фронт змін» Олексій Каспрук. – Тобто за
гроші бюджету рекламуватиметься один кандидат на міського голову» (Фракція
«фронтовиків»: передплата малозабезпеченим за кошти міста газети «Чернівці» – це

http://procherk.info/news/7-cherkassy/7593-asistent-deputata-evroparlamentu-ocholiv-politsilu-klichka-na-cherkaschini
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прихована реклама Михайлішина // Bukinfo
(http://www.bukinfo.com.ua/show/news?lid=24564). – 2012. – 26.04).

***

Депутат Чернівецької обласної ради від Всеукраїнського об’єднання «Свобода»
Степан Спіжавка спрямував депутатський запит до керівника обласної виконавчої влади з
вимогою створення наглядової ради з питань реорганізації «Обласної лікарні відновного
лікування».

«Пропоную створити наглядову раду з питань реорганізації «Обласної лікарні
відновного лікування» шляхом перетворення в Чернівецьке ОКП «Бальнеологічний
санаторій «Брусниця» у складі відповідних фахівців із залученням депутатів обласної
ради з метою розробки статуту і попередження можливих негативних наслідків для
громади Чернівецької області», – йдеться у запиті депутата-свободівця.

Як зазначив Степан Спіжавка, після того як владою була проігнорована позиція
працівників лікувального закладу та громадськості щодо збереження попереднього
статусу санаторію, загроза передачі земель та приміщень лікарні у приватні руки зросла в
рази.  У свою чергу це може призвести до неможливості пільгового лікування для
соціально незахищених громадян та використання у лікувальних цілях цілющих джерел
санаторію.

«Наразі вкрай необхідно проконтролювати, аби санаторій не передали у чиїсь
приватні володіння та не допустити втрати ліцензії на використання природних надр. У
першу чергу наглядова рада повинна зберегти можливість лікування для соціально-
вразливих і пільгових категорій населення», – додав свободівець (Буковинська «Свобода»
вимагає проконтролювати, аби Брусницький санаторій не потрапив до чиїхось
приватних володінь // Bukinfo (http://www.bukinfo.com.ua/show/news?lid=24548). – 2012.
– 26.04).

Чернігівська область

Придбати людську прихильність вирішив депутат обласної ради, екс-голова обласної
адміністрації, багата людина Владислав Атрошенко, роздавши більше 40 тис. продуктових
наборів, які складаються з двох кілограмів борошна і пляшки олії.

До наборів додавався характерний біло-синій календарик з вітанням Владислава
Анатолійовича. Політичні експерти говорять про те, що не просто так його благодійність
обмежилася майбутнім виборчим округом, до складу якого, очікується, увійде
Новозаводський район Чернігова, Чернігівський та Ріпкинський райони. Також по цьому
округу мав балотуватися відомий «парламентський диригент» Михайло Чечетов (за
помахом його руки голосують депутати-регіонали у Верховній Раді) або відомий «володар
заводів, газет, пароходів» Едуард Прутнік, але вони, як вважають політичні експерти,
вочевидь поступилися молодому колезі з місцевих Владиславу Атрошенку.

Люди також відчули, що ця благодійність йде не зовсім від щирого серця. «За якою
схемою розподілялися пакети?  Чому люди в різних селах отримували продуктові пакети
за вибірковим принципом? Чи не є це підкупом майбутніх виборців на парламентських
виборах, які відбудуться в жовтні 2012 р. З такими запитами місцеві жителі звернулися до
депутатів Чернігівської райради Володимира Федорка та Олени Попок жителька села
Мньов Тетяна Федорова.  Депутати відреагували миттєво,  адже поширення невідомих за
якістю продуктів могло зашкодити здоров’ю людей, і запросили журналістів узяти участь
у перевірці наведених фактів.

… У телефонному режимі депутати зв’язалися з Владиславом Атрошенком, який
запевнив, що продуктові набори поширювалися саме ним, і у відсутності сертифікатів
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якості на них у сільрадах та вихідних даних на календариках з його підписом, що були
вкладені у пакети, він не вбачає нічого незаконного.

Виходить, кандидатура Атрошенка, вочевидь, узгоджена із керівництвом держави –
Партією регіонів, чільну роль у якій відіграє Михайло Чечетов, адже розповсюджували
продуктові пакети централізовано – через соціальні служби та сільських голів.

Свого часу Владислав Атрошенко був опозиціонером, керував виборчим штабом
«Нашої України», був першим «помаранчевим» губернатором, а потім змінив свої
політичні переконання, перейшовши до лав партії «Трудова Україна» (Тігіпка).
Нещодавно ця партія розпустилася,  а всі її члени,  в тому числі й колеги Атрошенка по
депутатській фракції, стали членами Партії регіонів. Не перейшов тільки наш герой, добре
знаючи, що чернігівці недолюблюють «біло-синіх».

Про свої нинішні політичні переконання не каже Владислав Атрошенко і у своїх
численних інтерв’ю на сторінках газет, телеканалу «Дитинець» (до якого він має
безпосередній стосунок) і на біг-бордах (які народ влучно назвав біг-мордами, і які
коштують шалені гроші) (Корнієнко С. Як виборців купують: Атрошенко і олія //
Сіверщина (http://siver.com.ua/news/jak_viborciv_kupujut_atroshenko_i_olija/2012-04-19-
9869). – 2012. – 19.04).

***

Одразу після великодніх свят Новгород-Сіверський район відвідав народний депутат
України, лідер фракції «Реформи заради майбутнього» Ігор Рибаков.

Лідера фракції «Реформи заради майбутнього» зустрічали голова
облдержадміністрації Володимир Хоменко, керівник секретаріату облдержадміністрації
Микола Стрілець та перші особи Новгород-Сіверська і району.

Потім Ігор Рибаков поклав квіти до пам’ятного знаку «Жертвам фашизму» біля стін
монастиря. І тільки після того, як віддав данину древнім святиням і пам’яті людей, які
загинули у Великій Вітчизняній війні, направився до райдержадміністрації. Там він провів
особистий прийом громадян.

Люди приходили з різними питаннями. У однієї жіночки згорів будинок і вона
залишилася, у буквальному розумінні, на вулиці з малолітньою дитино. Збудувати новий
дім – немає за що. Ігор Рибаков одразу назвав варіанти, як можна допомогти родині, і дав
відповідні доручення.

«Люди не можуть залишатися наодинці зі своїми проблемами. Це не по
християнські. І якщо у мене є можливість допомогти – я буду це робити. Проблему і біду
кожної людини я сприймаю серцем, а не як посадова особа. Аби так робили всі – сліз на
землі було б менше», – запевнив Ігор Рибаков.

На прийом до народного депутата приходили не тільки з проблемами, а й зі словами
вдячності.

На зустрічі з активом району Ігоря Рибакова представив голова облдержадміністрації
Володимир Хоменко. Він говорив про покращення соціально-економічної ситуації в
Новгород-Сіверському районі. «А в цьому році вдасться зробити ще більше, у тому числі
й завдяки тому, що у районі став працювати народний депутат Ігор Рибаков», – сказав
Володимир Хоменко.

На реалізацію соціально-економічних проектів району з державного бюджету почали
виділяти кошти. Те, про що і мріяти не могли раніше – тепер стало нормою. Ігор Рибаков,
в свою чергу, зазначив, що відповідальність за вирішення проблем району він бере на
себе.

«Я приїхав на Новгород-Сіверську землю з серйозними намірами працювати і
допомагати вам у вирішенні ключових питань.  Гарантую,  що жодне ваше побажання не
залишиться поза увагою. Давайте об’єднаємо зусилля і однією командою, як єдиною
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родиною,  будемо працювати далі.  Кожен на своєму місці.  Тоді ми зможемо подолати
чимало труднощів», – наголосив Ігор Рибаков.

Народний депутат України, лідер фракції «Реформи заради майбутнього» Ігор
Рибаков запевнив, що такі зустрічі стануть постійними. З будь-яких питань люди можуть
звертатися до його громадської приймальні, з якою він тримає постійний особистий
контроль (Лідер фракції «Реформи заради майбутнього» Ігор Рибаков: «Проблему і біду
кожної людини я сприймаю серцем // Чернігівський монітор
(http://monitor.cn.ua/ua/politics/4699). – 2012. – 20.04).

***

У Чернігові відбулася звітно-виборча конференція Чернігівської обласної організації
політичної партії «УДАР Віталія Кличка». На збори прибули 32 делегати, які
представляли майже усі районні центри Чернігівщини.

Учасники заслухали звіт голови Чернігівського обласного осередку Сергія
Аверченко про діяльність організації за 2011 р. Роботу обласного осередку делегати
визнали задовільною, а голову обласного осередку Сергія Аверченка переобрали на
повторний термін.

Також учасники зборів внесли зміни до складу Ради та контрольно-ревізійної комісії
Чернігівської обласної організації.

Останнім питанням порядку денного конференції було делегування представників на
ІХ з’їзд політичної партії «УДАР Віталія Кличка».  Було обрано 24  делегати,  які
представлять Чернігівську область на партійному форумі (У Чернігові відбулася звітно-
виборча конференція «УДАРу» // Партія «Удар» Віталія Кличка
(http://klichko.org/ua/news/news/u-chernigovi-vidbulasya-zvitno-viborcha-konferentsiya-
udaru). – 2012. – 23.04).

***

Перший заступник Ченгівського губернатора Станіслав Прокопенко змагається за
право бути єдиним кандидатом від влади в Чернігово-Ріпкінському окрузі (частина
м. Чернігова, Чернігівський район, Ріпкінський район)

Про це вже не перший день говорять в кулуарах чернігівської адміністрації та
місцевого осередку Партії регіонів. Тому зовсім не виглядає дивно, що Прокопенко
саджає дерева чи зустрічається з ветеранами саме Ріпкінського і Чернігівського районів

Однак про свої амбіції саме на цей округ на початку квітня публічно
продемонстрував колишній губернатор Чернігівщини та відомий бізнесмен Владислав
Атрошенко.

Пікантність ситуації в тому,  що Атрошенко вже вклав в округ немаленьку суму –
багато галасу наробили його продпакети для 40 тис. малозабезпечених виборців округу.

Відомо, що за Прокопенком стоїть впливовий регіонал-нардеп Едуард Прутнік, який,
говорять, після перемоги Януковича і поставив «донецького» Прокопенка допомагати
«помаранчевому» Хоменку.

Близькі до колишнього губернатора люди запевняють, що ситуація ще не однозначна
і вони чекають яку все ж кандидатуру затвердять в Києві.

Всі сходяться в одному, що від влади буде один кандидат – чи партієць Прокопенко
чи умовно незалежний самовисуванець Атрошенко. Одне проти одного вони не підуть.

В Атрошенка більший фінансовий ресурс, а Прокопенко буде тільки адмінресурс
виконавчої вертикалі.

Не виключено, що Прокопенко може бути умовно технічним кандидатом, який
берегтиме місце для Прутніка, в разі, якщо тей не потрапить у прохідну частину
виборчого списку (Прокопенко vs Атрошенко: на кого поставить влада? // Події і
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коментарі (http://pik.cn.ua/vybory-2010/7737-prokopenko-vs-atroshenko-na-kogo-postavyt-
vlada-). – 2012. – 25.04).

***

Черниговские активисты «Фронта Змін» выступили против объединения с
«Батьківщиной». По их мнению, Яценюк променял доверие сторонников на иллюзорное
лидерство.

Активист черниговской организации партии «Фронт Змін» Игорь Романенко, еще
недавно возглавлявший областную партячейку, выступил против объединения с
«Батьківщиной» и вышел из партии.

По словам Романенко, решение о выходе из партии написали также его бывший
заместитель Алла Ващенко и координатор предпринимательской инициативы «Фронт
Змін» в области Елена Варнакова.

Романенко рассказал, что его решение о выходе из партии связано с изменением
задекларированных «Фронтом Змін» принципов и ценностей.

«Поглощение партии «Батькивщиной» стало, по сути, рейдерским захватом
«Фронта». Сейчас представители этих партий обсуждают списки, а не цели. Основой для
объединения стало раздел мест, а не совместный проект развития страны. Я не хочу быть
в одной партии с Турчиновым, который использует методы, ничем не отличающиеся от
методов Партии регионов», – сказал он.

Также Романенко отметил, что Арсений Яценюк променял доверие сторонников на
иллюзорное лидерство, а подобное «объединение» дискредитирует оппозицию.
Романенко написал заявление о вступлении в партию «Украина – Вперед!» (Черниговские
активисты «Фронта Змін» выступили против объединения с «Батьківщиной» //
Левый берег (http://lb.ua/news/2012/04/27/148395_chernigovskie_aktivisti_fronta.html).  –
2012. – 27.04).

Партійні акції, заходи

23 квітня 2012 р. Чернівецька обласна організація Всеукраїнського об’єднання
«Свобода» разом із опозиційними політичними силами, котрі входять до Комітету опору
диктатурі,  у другу річницю Харківської змови провели акцію протесту біля обласної
державної адміністрації.

Учасники пікету наголосили, що Харківська змова є очевидним прикладом здачі
Кремлю національних інтересів України. «Кремлівські карлики отримали те, що хотіли –
продовження дислокації баз московського Чорноморського флоту на території України.
Янукович натомість «виторгував» загрозу національному суверенітету, найдорожчий у
Європі газ, чергові торговельні війни та інші конфлікти, інспіровані Росією.

Харківська змова – це зрада національних інтересів України. За такі дії Янукович та
усі, хто причетний до підписання та ратифікації «харківських угод», – мають бути
покарані як зрадники», – зазначив в. о. голови Чернівецької обласної організації ВО
«Свобода» Назар Горук (На Буковині опозиція провела акцію протесту до другої
річниці Харківської змови // Сайт ВО «СВОБОДА»
(http://www.svoboda.org.ua/diyalnist/novyny/029423/). – 2012. – 23.04).
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***

21  квітня за ініціативи місцевого «Фронту Змін»  у Керчі відбувся черговий,  уже
третій, мітинг проти рішення міської влади віддати територію Молодіжного парку під
забудову приватним власникам.

«Нами були направлені офіційні листи до представників міської та кримської влади
щодо вирубки зелених насаджень у парку та його забудови, – зазначив Олександр
Бурдонос, голова керченського «Фронту Змін». – Ми отримали відповідь, що міськрада
законно прийняла рішення про виділення у користування паркової землі, позаяк межі
парку у документах не визначені. Зрозуміло, що така відповідь навряд чи задовольнить
керчан. Ми не збираємося на цьому зупинятися, наша спільна мета – захист парку. У
найближчий час планується подача позову до суду щодо оскарження рішення сесії міської
ради».

Незважаючи на дощову погоду, участь в акції протесту взяли більше 120 осіб.
Найактивніші захисники парку, серед яких і керченський «фронтовик» Олександр
Блашко,  створили ініціативну групу,  яка буде координувати діяльність городян у
протистоянні забудовникам.

«Саме ми,  громада,  є владою,  яка має право вирішувати,  яким бути нашому місту,
району, Криму та Україні, – заявив під час мітингу голова Кримського «Фронту Змін»
Олексій Бурбак.  – Ми бачимо,  які наслідки має для громадян та країні діяльність чинної
влади. За так званими реформами та соціальними ініціативами насправді лежать
антилюдяні рішення. Але ми готові стояти на захисті наших з вами інтересів».

Лідер «Фронту Змін» Арсеній Яценюк направив депутатське звернення до
генерального прокурора України з вимогою перевірити законність рішення про забудову
Молодіжного парку в Керчі (Кримський «Фронт Змін» провів черговий мітинг проти
забудови Молодіжного парку в Керчі // Фронт Змін. Ініціатива Арсенія Яценюка
(http://frontzmin.ua/ua/media/region-news/9895-front-zmin-prodovzhue-zahischati-
molodizhnij-park-v-kerchi.html). – 2012. – 23.04).

***

В Чернігові представники міської організації Всеукраїнського об’єднання «Свобода»
провели акцію «Знайте свої права!» щодо можливості соціально незахищених верств
населення безкоштовно отримати телетюнери для перегляду українського цифрового
телебачення. Цим заходом свободівці розпочали довгострокову інформаційну кампанію.

Націоналісти взяли за мету донести до мешканів Чернігова та області інформацію
про їхнє право безкоштовного отримання телетюнерів. Свободівці встановили у центрі
Чернігова намет та інформаційний стенд. Разом з партійною пресою розповсюджували
листівки, в яких зокрема зазначено інформацію про те, які категорії населення мають
право на безкоштовне отримання телетюнерів для цифрового телебачення та
послідовність дій для громадян у разі бажання отримати необхідний телетюнер. На
звороті листівки містився зразок заяви на отримання телетюнера.

Заступник голови Чернігівської міської організації Всеукраїнського об’єднання
«Свобода» Євген Малецький прокоментував акцію, проведену свободівціями: «Це,
звичайно, позитивне явище для українскього телебачення – перехід до цифрової форми
віщання. Проте за нинішніх соціальних можливостей, рамки яких постійно обмежує
владна верхівка, українці не мають змоги скористатися хоч якимись речами. Українське
законодавство таки передбачило безктоштовне отримання телетюнерів для перегляду
українського цифрвого телебачення соціально незахищеними громадянами. А таких на
Чернігвщині є дуже багато.  Проте інформації про це на місцевих ЗМІ майже не видно.
Саме тому «Свобода» взяла на себе зобов’язання донести інформацію, яка може бути
дуже корисною за нинішніх умов, чернігівцям».
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Подібну акцію напередодні свободівці провели в місті Короп Чернігівської області
(«Свобода» зайнялася телетюнерами // Сіверщина
(http://siver.com.ua/news/svoboda_zajnjalasja_teletjunerami/2012-04-23-9890). – 2012. –
23.04).

***

Памятник Владимиру Ленину открыли 23 апреля в Красноармейске Донецкой
области. На церемонию на улице Ленина города Красноармейска, несмотря на
надвигающуюся грозу, собралось около 2000 горожан и гостей города. Приехал также
лидер Компартии Украины Петр Симоненко.

Первый секретарь Красноармейского горкома КПУ Денис Михайлов заявил, что
«несмотря на все попытки действующей власти стереть из памяти украинцев все, что
связано с именем Владимира Ильича Ленина, люди по-прежнему благодарностью
вспоминают его». Те, кто стоит за разрушением обоих памятников Ленину в городе
Красноармейске, хотят перечеркнуть все хорошее, что было в истории города и его
жителей, предать забвению подвиг советского народа, отметил коммунист.

«Сегодня, когда многочисленные завоевания советского народа попраны и
разворованы кучкой олигархов, все большее число украинцев осознает несостоятельность
капиталистического строя, обрекшего страну на нищенское существование. Пришло
время вернуть страну трудовому народу – истинному хозяину богатств нашей родины! И
в этом великом деле руководством к действию для всех нас должно стать наследие
Ленина», – заявил в своем выступлении лидер КПУ Симоненко (В Донецкой области
коммунисты открыли памятник Ленину и обвинили действующую власть в
сопротивлении этому // NEWSru.ua (http://rus.newsru.ua/ukraine/24apr2012/ninel.html).
– 2012. – 24.04).

***

За ініціативи Чернігівської міської організації «УДАР Віталія Кличка» 21 квітня
пройшов суботник.

Активісти прибрали територію біля річки Стрижень та поблизу урочища Ялівщина.
«Незабаром прийдуть травневі свята, а оскільки ця територія вважається основним місцем
відпочинку для більшості чернігівців у ці дні, хотілося подарувати людям свято», –
зазначив один з активістів заходу.

Ніжинська міська організація Політичної партії «УДАР Віталія Кличка» у свою
чергу виступила організатором посадки дерев та прибирання в Комсомольському парку
міста вздовж річки Остер. На ініціативу партійного активу відгукнулись жителі
мікрорайону, міського ліцею, ГО «Ніжинська правозахисна группа». В результаті акції
було висаджено близько 40 садженців ясенів, берізок та дубів (На День довкілля «УДАР»
організував та провів субботники // Сіверщина
(http://siver.com.ua/news/na_den_dovkillja_udar_organizuvav_ta_proviv_subotniki/2012-04-
24-9900). – 2012. – 24.04).

***

Более 30 тыс. сторонников Коммунистической партии Украины приняли участие в
Ленинских субботниках, которые прошли в городах и районах Луганской области в
апреле 2012 г. (Коммунисты вывели на Ленинские субботники более 30 тыс. жителей
Луганской области // Ракурс-плюс (http://rakurs.pl.ua/novosti-luganska-i-luganskojj-
oblasti/109012-kommunisty-vyveli-na-leninskie.html). – 2012. – 25.04).

http://rus.newsru.ua/ukraine/24apr2012/ninel.html
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***

Акции памяти жертв нацизма и коллаборационизма в рамках общественной
инициативы по проведению Международного дня борьбы с фашизмом и
коллаборационизмом 26-го апреля пройдут в 44 городах Украины.

По данным организаторов в северной части Донецкой области памятные акции
пройдут в Славянске, Краматорске и Константиновке. Большинство акции памяти
пройдут при поддержке ПСПУ.

Инициаторы усматривают в проведении 26-го апреля Международного Дня борьбы с
фашизмом и коллаборационизмом символичность исторической параллели, связанной с
этой датой: в этот день 75 лет назад, 26-го апреля 1937-го года немецкий легион "Кондор"
разбомбил испанский город Герника, открыв счёт военным преступлениям фашизма
против беззащитного мирного населения.

Инициаторы отмечают, что деятельность координационной групп не ограничится
годом скорбных юбилеев, а преследует цель дальнейшей пропаганды идеи проведения
акций памяти жертв нацизма и коллаборационизма ежегодно, каждого 26-го апреля.

Мероприятия в 2012 г. пройдут в форме памятных акции возложения цветов и
зажжения свечей скорби у мемориалов посвященным борцам с фашизмом и жертвам
нацизма и коллаборационизма (В Краматорске пройдёт акция Дня Антифашиста //
Восточный проект (http://www.vp.donetsk.ua/statya.php?vstat=14255). – 2012. – 25.04).

***

Під стінами мерії Харкова перед початком засідання сесії харківської міської ради
відбулася акція протесту. Пікетували будівлю мерії кілька десятків представників
громадських організацій та місцевих осередків партії «Свобода» та «Батьківщина».

Активісти виступають проти «байдужості»  правоохоронних органів і міської влади
до провокацій і сутичок, які виникали між прибічниками Партії регіонів і «Батьківщини»
біля Київського районного суду Харкова, де відбувався судовий процес у справі
Тимошенко.

Крім того, вони вимагають припинити використання адмінресурсу на цих мітингах.
Як стверджують активісти, минулого четверга і п’ятниці харківських вчителів і
комунальників о 7 ранку терміново викликали до будівлі суду, коли там відбувався процес
Юлії Тимошенко у справі ЄЕСУ, і змусили їх мітингувати (У Харкові прихильники
Тимошенко пікетують міську раду // Украинская служба радио «Свобода»
(http://www.radiosvoboda.org/content/article/24559451.html). – 2012. – 25.04).

***

27 квітня прихильники партій «БЮТ-Батьківщина», «Фронт Змін», Народного Руху
України зібрались на Європейській площі й розпочали пішу ходу, яка має закінчитися, за
словами організаторів акції, на вулиці Банковій, біля Адміністрації Президента.

Колона у складі близько 2  тис.  осіб рухалася вулицею Грушевського в напрямку
Верховної Ради та Будинку уряду. Вони тримали в руках партійні прапори, в тому числі
ВО «Свобода»,

Також учасники акції несли великий плакат з зображенням лідера партії
«Батьківщина» Юлії Тимошенко за гратами.  Дещо позаду в колоні рухався автомобіль з
гучномовцями, з яких лунають заклики: «Юлі – волю!», «Юля – наш Президент!»,
«Януковича –  до суду!»,  «Зека –  на нари!».  Крім того,  учасники акції несуть декілька
невеликих металевих грат.

Наразі рух транспорту з Європейської площі в напрямку будівлі парламенту та уряду
було перекрито, оскільки колона йшла проїжджою частиною (Двотисячна колона несе

http://www.vp.donetsk.ua/statya.php?vstat=14255
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Януковичу грати – просто на Банкову: У Києві прихильники опозиційних партій
розпочали акцію «За Україну без репресій» // Експрес
(http://www.expres.ua/news/2012/04/27/65191). – 2012. – 27.04).

***

Кримська «Батьківщина» провела акцію проти знущань над Юлією Тимошенко. В
ході акції активісти висловили протест проти знущань над лідером опозиції Юлії
Тимошенко, а також прийняли звернення, адресоване президенту України.

Активісти «Кримської «Батьківщини» провели акцію «Україна без репресій» в
Сімферополі під стінами представництва Президента в АРК.

«Після підтвердження фактів побиття Юлії Тимошенко не залишається ніяких
сумнівів в тому, що правлячий режим санкціонував цей цинічний злочин» – йдеться у
документі. – Очевидно, що подібні методи спрямовані на те, щоб залякати опозицію».

«Батьківщина» наголошує, що в країні, яка знаходиться в центрі Європи, в країні, де
очікується чемпіонат Євро-2012, править тоталітаризм. Будь-яка розсудлива людина,
громадянин остаточно переконався, що таке жити в країні, де править диктаторський
режим, де влада окупована олігархами і криміналітетом», – йдеться у зверненні.

«Особи, які були виконавцями і свідками жорстоких дій по відношенню до лідера
опозиції мають бути притягнуті до кримінальної відповідальності і понести покарання», -
йдеться у зверненні (Кримська «Батьківщина» провела акцію проти знущань над
Юлією Тимошенко // Сайт Політичної Партії «Всеукраїнське об’єднання
«Батьківщина» (http://byut.com.ua/news_region/10781.html). – 2012. – 27.04).

***

27 квітня 2012 р. в Києві Всеукраїнське об’єднання «Свобода» спільно з партнерами
по Комітету опору диктатурі провела акцію протесту проти сваволі режиму Януковича,
приурочену до других роковин ратифікації Харківських угод.

Колона демонстрантів пройшла від Європейської площі вулицями Грушевського,
Шовковичній та Інституцькій до Майдану Незалежності, де відбувся мітинг.

У своєму виступі заступник голови ВО «Свобода», депутат Київської обласної ради
Андрій Мохник зазначив: «Для того, щоб підкорити націю, потрібно позбавити її честі й
гідності. І тоді, як казав Рікардо, нація, яка не має честі, не матиме й хліба. Сьогодні другі
роковини ратифікації Харківських угод, якими режим Януковича розпочав процес
повернення України в московське ярмо. На жаль, два роки тому нація не відповіла
рішучим протестом на цю державну зраду, і тоді бандити, що засіли на Печерських
пагорбах зрозуміли, що можна безкарно знущатися над українцями й грабувати
українську націю. Саме тому в основі визискування підприємців, грабунку соціально
незахищених верств населення й наступу на громадянські права лежить харківська змова
Януковича й Мєдвєдєва.

Зараз це розуміє все більше людей,  й акції протесту хвилями прокочуються по
Україні. І що важливо, несприйняття режиму Януковича сьогодні найбільше зростає на
Сході Україні. Й може бути так, що чергова хвиля соціального протесту, яка підніметься
на Сході України, переросте в 9 вал української соціальної й національної революції, яка
змете антинаціональну олігархічну диктатуру.  Одним із кроків до цієї революції буде
перемога об’єднаних опозиційних сил, які входять до Комітету опору диктатурі, на
парламентських виборах у жовтні. Бо наші політичні сили йдуть до Верховної Ради для
того, щоб оголосити імпічмент Януковичу, відправити в політичне небуття уряд Азарова-
Табачніка-Тігіпка, усунути бандитський режим від влади. Ми маємо ліквідувати наслідки
правління українофобів і не допустити їхнього реваншу, для того, щоб українці стали
господарями на своїй, Богом даній, землі!» (Андрій Мохник: «В основі визискування
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підприємців, грабунку соціально незахищених верств населення й наступу на
громадянські права лежить харківська змова Януковича й Мєдвєдєва» // Сайт ВО
«СВОБОДА» (http://www.svoboda.org.ua/diyalnist/novyny/029552/). – 2012. – 27.04).

Громадські організації у підтримці партій

21 квітня в Маріуполі Донецької області, з ініціативи молодіжного крила місцевого
«Фронту Змін» відбувся пробіг за здоровий спосіб життя «Наше здоров’я в наших руках»,
в якому взяли участь більше ста молодих людей.

Учасники акції подолали маршрут у чотири кілометри, тримаючи попереду колони
плакат із написом «Наше здоров’я в наших руках», і фінішували на березі Азовського
моря. Для відновлення сил після пробігу, організатори пригостили активістів фруктами і
чаєм.

«Метою даного заходу є залучення молоді до боротьби з такими гострими
проблемами в суспільстві як алкоголізм,  куріння та наркоманія,  –  зауважив координатор
молодіжного крила Маріупольського «Фронту Змін» Максим Мороз. – Власним
прикладом, пробіжкою по місту, молодь продемонструвала здоровий спосіб життя з
метою надихнути інших дбати про своє здоров’я» (Молодіжка Маріупольського
«Фронту Змін» провела пробіг за здоровий спосіб життя // Фронт Змін. Ініціатива
Арсенія Яценюка (http://frontzmin.ua/ua/media/region-news/9893-mariupolskij-front-zmin-
propagandiruet-zozh-foto.html). – 2012. – 23.04).

***

Общественное движение «ЧЕСТНО» начинает процесс подписания меморандума
«Политические партии Луганщины за честные выборы».

«Первой приняла решение руководствоваться критериями добропорядочности при
выдвижении кандидатов по мажоритарным округам Луганская областная организация
партии «УДАР» Виталия Кличко. Также готовность поддержать меморандум высказали
областные организации партий Наша Украина, УРП СОБОР, Радикальная партия Олега
Ляшко, УНП, КУН, ПП «Возрождение», «Свобода», на следующей неделе завершатся
переговоры с ВО «Батьківщина». Мы продолжаем переговорный процесс с партиями,
проводим консультации и призываем политические силы Луганской области к диалогу
относительно подписания этого документа», – заявил координатор Гражданского
движения «ЧЕСТНО» в Луганской области Всеволод Филимоненко («ЧЕСТНО»
начинает процесс подписания меморандума «Политические партии Луганщины за
честные выборы» // Ирта-fax (http://irtafax.com.ua/news/2012/04/2012-04-23-29.html).  –
2012. – 23.04).

***

У Вінниці відбувся англомовний німецько-польсько-український молодіжний форум
«Be active for Europe». Його учасниками стали близько 150 молодих людей –
представників громадських та політичних організацій з України, Німеччини та Польщі.
Метою зібрання було обговорення питань участі молоді в політиці, європейській
інтеграції України, зміни клімату та енергетичної політики, а також переосмислення
минулого. Активну участь у роботі форуму взяли представники Молодіжного крила партії
«Фронт Змін», в тому числі й від Закарпаття.

http://www.svoboda.org.ua/diyalnist/novyny/029552/
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Форум проходив у «даоському форматі», коли між учасниками та виступаючими
немає перепон у вигляді столу чи трибун. «Фронт Змін» представили молоді активісти
партії з 5 областей України. За словами керівника Молодіжного крила Закарпатської
обласної організації партії Михайла Сакалоша, його колеги поділилися досвідом
організації акцій та заходів проти політики діючої влади. Презентація викликала жвавий
інтерес та обговорення серед учасників. Виступаючі довели, що виголошені вголос
вимоги, критика хибних чи неправомірних дій влади, дає можливість створити суспільний
резонанс, впливати на політичну ситуацію та відстоювати свої права. Представники інших
громадських і політичних організацій підняли питання можливості проведення і пошуку
фінансування подібних проектів. Як виявилося, при бажанні і активному залученні
громади, резонансні заходи можна організувати і без суттєвих фінансових затрат.
Модератором цієї панелі форуму був відомий журналіст Мустафа Наєм.

Форум став своєрідним майданчиком, де молодь змогла отримати відповіді на
запитання щодо мобільності освіти в Європі, європейської інтеграції України,
економічного співробітництва, візових питань і міжнародних стипендій. Також учасники
мали можливість поспілкуватися з науковцями - фахівцями німецько-польської та
польсько-української історії.

Голова Закарпатської обласної організації партії «Фронт Змін» Валерій Лунченко
пообіцяв надалі підтримувати можливість участі молодих партійців у подібних зібраннях.
Він зазначив: «Фронт Змін» у в політиці всерйоз і надовго, тому поінформованість, обмін
досвідом із українськими і зарубіжними колегами, спільна реалізація нових проектів
стануть в нагоді нашій політичній силі. Що стосується Закарпаття, то молодіжна команда
нашої організації готує кілька великих всеукраїнських проектів,  про які громадяни
дізнаються вже найближчим часом» (Закарпатські «фронтовики» взяли участь у
роботі міжнародного молодіжного форуму // Закарпаття online
(http://zakarpattya.net.ua/Partiji/95664-Zakarpatski-frontovyky-vzialy-uchast-u-roboti-
mizhnarodnoho-molodizhnoho-forumu). – 2012. – 24.04).

***

25 квітня у стінах медіа-дому ВОДТРК відбулася прес-конференція Волинської
обласної молодіжної громадської організації «Молоді регіони» з нагоди старту героїко-
патріотичної акції «ГЕОРГІЇВСЬКА СТРІЧКА-Волинь-2012».

Участь у прес-конференції взяли голова Волинської обласної ради ветеранів України
Микола Капітоненко, голова ВОМГО «Молоді регіони» Петро Сосницький, представники
громадських організацій міста.

Як зауважив голова ВОМГО «Молоді регіони» Петро Сосницький, сьогодні для них
георгіївська стрічка – ще одне нагадування, що історичну правду ніколи не забути. Адже
вона є сучасним символом перемоги над фашизмом. «Ми впевнені, що кожен громадянин
і патріот, який вважає 9 травня святом нашого народу, обов’язково пов’яже георгіївську
стрічку», – каже молодий активіст.

Цього року «Молоді регіони» вчергове долучаться до акції «Георгіївська стрічка -
Волинь-2012». «Ми разом із представниками молодіжних громадських організацій будемо
розповсюджувати стрічку в усіх куточках області. «Молоді регіони» запрошують всіх
взяти участь у цій акції. Вона є ознакою нашої безмежної вдячності і шани усім ветеранам
і вічної пам’яті про наше героїчне минуле»,  –  звернувся до присутніх голова ВОМГО
«Молоді регіони». Цьогоріч молоді активісти планують розповсюдити 170 тис. стрічок
(«Молоді регіони» георгіївськими стрічками нагадуватимуть про подвиг учасників
Великої Вітчизняної війни // Волынская областная организация Партии Регионов
(http://www.volynregion.org/news/1541-molodi-rehiony-heorhiyivskymy-strichkamy-
nahaduvatymut-pro-podvyh-uchasnykiv-velykoyi-vitchyznyanoyi-viyny.html). – 2012. – 25.04).

http://zakarpattya.net.ua/Partiji/95664-Zakarpatski-frontovyky-vzialy-uchast-u-roboti-mizhnarodnoho-molodizhnoho-forumu
http://zakarpattya.net.ua/Partiji/95664-Zakarpatski-frontovyky-vzialy-uchast-u-roboti-mizhnarodnoho-molodizhnoho-forumu
http://www.volynregion.org/news/1541-molodi-rehiony-heorhiyivskymy-strichkamy-nahaduvatymut-pro-podvyh-uchasnykiv-velykoyi-vitchyznyanoyi-viyny.html
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***

24 апреля 2012 г. площадка перед Одесской облгосадминистрацией была заполнена
седовласыми ветеранами Воруженных Сил, КГБ-СБУ, МВД, коммунистами и
беспартийными, представителями Всеукраинского Союза Советских офицеров (ВУССО),
«детей войны» и других общественных организаций.

Они пришли сюда,  кто с флагами,  кто без,  по призыву Одесского горкома КПУ и
ВУССО, чтобы выразить решительный протест против ущемления их прав на получение
заслуженных и заработанных пенсий, которые, несмотря на сумасшедшую инфляцию,
подорожание коммунальных тарифов и рост цен на продукты питания и лекарства (при
нашей «бесплатной» медицине) не пересчитываются в течение 5-ти последних лет. Чтобы
их протест, а это боль и страдания сотен тысяч ветеранов, через председателя
облгосадминистрации дошел до Президента Украины и других высоких вельмож в
столице. А нелицеприятного было сказано очень много. Это всё видели, снимали и
записывали представители СМИ, которых, на удивление, было много.

К большому сожалению, не приняли участия в митинге лидеры «афганских»
ветеранских организаций Радукан и Луценко.

Митинг открыл заместитель председателя ВУССО Трутенко В.П. Затем выступил
председатель областной организации ВУССО, полковник запаса, «афганец» Лямзин А.В.
и более десяти представителей других общественных организаций города и области.
Запоминающимися были выступления председателя ветеранской организации «Щит»
майора запаса Василия Андрияша из Килии и полковника запаса Бориса Орлюка из
Южного, которые рекомендовали нашим владным мужам пересесть из бронированных
«членовозов» на велосипеды, как это сделали многие их западные коллеги, а
сэкономленные деньги пустить на нужды детей, ветеранов и других незащищенных
категорий граждан.

На митинге выступил секретарь Одесского обкома КПУ Полищук В.У., который
раскрыл технологию обмана ветеранов-пенсионеров и призвал власть имущих проявлять
заботу об офицерах не тогда, когда полыхает зарево пожарищ на границе, а заранее и
постоянно. Здесь же он зачитал выдержки из депутатского запроса народного депутата
Украины, первого секретаря Одесского ОК КПУ Евгения Царькова к Премьер-министру
Украины Азарову Н.Я. относительно нарушения прав военнослужащих, уволенных в
запас, на достойное пенсионное обеспечение и призвал крепить единство ветеранских
организаций, а 1 Мая с. г. выйти на демонстрацию и митинг, посвященные
Международному дню солидарности трудящихся, и подтвердить свои требования к власть
имущим о необходимости заботы не только о себе любимых, а о народе, частью которого
ветераны являются.

В заключение полуторачасового митинга была зачитана резолюция, которую
единогласно приняли 800 его участников и подписали представители около 30-ти
общественных организаций.

Оригинал резолюции будет передан в Администрацию Президента Украины
Януковича В.Ф. (Хватит обманывать ветеранов! // Компартія України
(http://www.kpu.ua/xvatit-obmanyvat-veteranov/). – 2012. – 25.04).

***

24 апреля 2012 г. у стен областной администрации на протестную акцию «В защиту
прав офицеров» собрались отставные офицеры, члены общественных организаций,
ветераны воинской службы. Протестную акцию офицеров поддержали  представители
городской организации Компартии Украины.

Основным требованием участников митинга было выполнение властями положений
Конституции Украины и Закона Украины « О пенсионном обеспечении лиц уволенных с

http://www.kpu.ua/xvatit-obmanyvat-veteranov/
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военной службы», а также немедленного решения проблемы давно назревшего
перерасчета пенсий военнослужащих и представителей других силовых структур.

«Воспитанные с юности суровым требованием воинской дисциплины,
беспрекословным подчинением, мы долго молчали. Однако наступил момент, когда мы
вынуждены обратиться к власти в связи с вопиющей несправедливостью, которая
проявляется в отношении военных пенсионеров в настоящее время», – заявил
председатель областной организации Всеукраинского Союза Советских офицеров Михаил
Романов.

В завершение митинга его участники единогласно приняли обращение к Премьер-
министру Украины Н. Азарову (Кировоградские офицеры вышли на защиту своих
конституционных прав // Компартія України (http://www.kpu.ua/kirovogradskie-oficery-
vyshli-na-zashhitu-svoix-konstitucionnyx-prav/). – 2012. – 25.04).

***

Сьогодні біля будівлі Полтавської облдержадміністрації з вимогою до Верховної
Ради забезпечити їх пільговими пенсіями мітингували представники громадської
організації «Союз радянських офіцерів», офіцери різних силових структур – УМВС, СБУ,
Міноборони. До них приєдналися ветерани і прихильники Компартії.

Вони тримали плакати: «Подачкам – ні! Закону – так!» та та висловлювали обурення
нерівномірною виплатою пільгових пенсій.

Зокрема, активіст Олександр Зенін навів приклад, що молодший лейтенант при
виході у відставку отримує пенсію в півтора рази більше, ніж його старші офіцери.

Також вони вимагали, щоб доплати за звання були однаковими, а ще просили
підвищення виплат вдовам офіцерів різних силових структур.

У цілому протестувальники вимагали,  щоб їм платили не 30  %,  а 70  %  пенсії,  як
держслужбовцям.

Вони підписали відповідну резолюцію до президента і прем’єр-міністра.
Зі слів пікетувальників 25 квітня Верховна Рада розгляне їхнє питання про пенсійне

забезпечення військовослужбовців і колишніх офіцерів СБУ та МВС (Офіцери у
відставці вимагали пільгових пенсій // Новости Полтавщины
(http://www.poltavanews.com.ua/news/politics/2012/4/24/oficeri-u-vidstavci-vimagayut-
pilgovix-pensij.aspx). – 2012. – 25.04).

***

Близько п’ятдесяти чорнобильців залишаються на площі перед Верховною Радою,
заявляючи, що будуть там знаходитися, доки влада Януковича-Азарова не виконає свої
соціальні обіцянки.

Про це повідомив народний депутат фракції «БЮТ-Батьківщина» Михайло
Волинець.

«Люди говорять, що готові на безстрокову акцію протесту», – зазначив він. Крім
того,  за словами народного депутата,  чорнобильці наполягали на зустрічі зі спікером
Володимиром Литвином, під час якого вони мали передати лист зі своїми вимогами, але
їм було відмовлено (Чорнобильці готові на безстрокову акцію протесту, – Михайло
Волинець // Сайт Політичної Партії «Всеукраїнське об’єднання «Батьківщина»
(http://byut.com.ua/news/10747.html). – 2012. – 26.04).

http://www.kpu.ua/kirovogradskie-oficery-vyshli-na-zashhitu-svoix-konstitucionnyx-prav/
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***

25 квітня у Ужгороді відбулася прес-конференція, про об’єднанання трьох
русинських організацій нашого краю – «Крайового товариства подкарпатських русинів»,
ГО «Народна Рада Подкарпатської Русі» та обласного благодійного фонду «Газда».

Русинські організації створили «Асоціацію русинських організацій», фактично
русини об’єдналися щоб розділитися, тепер русинів можна чітко розрізнити. Хто з них
займає радикальну позицію та проголошує відокремлення Закарпаття від України і
русинів, які займають позицію вирішення їх проблем в законодавчому полі України.

Розподіл пішов і у відношенню підтримки русинства з боку, основних політичних
сил Закарпаття.

Проведений напередодні фестиваль русинської культури в місті Виноградів
говорить, що влада в лиці Партії регіонів не забороняє розвитку русинсва в законодавчому
полі України (М. Староста, М. Бобинець). В той же час «Єдиний центр», підтримує
радикально настояних русинів, які заявляють про відокремлення Закарпаття
(Д. Сидор,Є. Жупан). Русини об’єдналися щоб чітко розділитися (Русини об’єдналися
щоб розділитися // Новини Закарпаття (http://transkarpatia.net/politic/7342-rusini-
obyednalisya-schob-rozdlitisya.html). – 2012. – 26.04).

***

Опозиція найближчим часом підпише з громадськими організаціями чорнобильців
спільний меморандум, в якому будуть зафіксовані закони, які потрібно прийняти для
забезпечення гідного життя ліквідаторів та постраждалих від аварії на ЧАЕС.

Про це на мітингу чорнобильців біля Верховної Ради заявив перший заступник
Голови партії « Батьківщина», керівник виборчого штабу Об’єднаної опозиції Олександр
Турчинов.

«Ми готуємо зараз із керівництвом чорнобильських організацій спільний
меморандум,  в якому будуть прописані закони та постанови,  які потрібно приймати для
нормального життя ліквідаторів та постраждалих від аварії на ЧАЕС», – сказав Турчинов.

За його словами, ті питання, які змусили сьогодні чорнобильців вийти під стіни
Верховної Ради, «вирішуються коли не красти, коли не грабувати, коли мільярдерів не
плодити щодня з тих, хто ще вчора в спортивних штанях рекетував ринки».

Тому, на думку Олександра Турчинова, «прийшов час переступити страх, тому що
більш страшно жити в країні, яку вони нам готують».

«Їхній банді ми протиставляємо одне – єднання. Саме тому є об’єднана опозиція, яка
йде разом, щоб перемогти», – наголосив він (Опозиція підпише спільний меморандум із
організаціями чорнобильців, – Олександр Турчинов // Сайт Політичної Партії
«Всеукраїнське об’єднання «Батьківщина» (http://byut.com.ua/news/10741.html). – 2012.
– 26.04).

***

27  квітня в Івано-Франківську відбувся круглий стіл на тему «Чи готові політичні
партії на теренах Прикарпаття висувати чесних кандидатів до Парламенту?».

За одним столом зібралися громадські діячі, а також представники місцевих
політичних сил.

Засідання організували активісти громадського руху «ЧЕСНО». Вони запропонували
політикам підписати «Маніфест за ЧЕСНІ вибори», таким чином підтримавши рух й
зобов’язатися висувати кандидатів до Парламенту на основі шести «критеріїв
доброчесності».

http://byut.com.ua/news/10741.html
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Як зазначив регіональний координатор руху Віталій Світлик, запрошення взяти
участь в круглому столі, відповідно до необхідної процедури, було передано головам
обласних організацій найрейтинговіших партій Прикарпаття.

Безпосередньо за круглим столом зібралися лідери місцевих осередків УНП, Партії
Регіонів, УДАРу, ВО «Свобода», ВО «Батьківщина» й Громадської Позиції.

Хоча запрошення були надіслані також НРУ, Фронту Змін, Нашій Україні, ПП
«Україна – Вперед!».

У підсумку, Маніфест підписали Громадянська позиція, ВО «Батьківщина», УНП й
Партія Регіонів. Окрім того ВО «Свобода» й УДАР висловили свою підтримку критеріям,
які пропонує рух «ЧЕСНО», однак сьогодні угоду не підписували, оскільки дане питання
розглядатимуть цієї суботи на засіданні політрад своїх партій (На Прикарпатті
підписали Маніфест за ЧЕСНІ вибори // Фirtka.if.ua
(http://www.firtka.if.ua/?action=show&id=20117). – 2012. – 27.04).

***

Сьогодні члени КОДу прийняли рішення долучитись до акції протесту активістів ВО
«Батьківщина» та звернутись до Всеукраїнського Комітету опору диктатурі з проханням
підтримати акцію на всеукраїнському рівні.

28  квітня відбулося відкрите засідання Комітету опору диктатурі на Львівщині на
місці наметового містечка біля пам’ятника Тарасові Шевченку.

Засідання відбулося під головуванням Олега Баса (ПРП). У нараді взяли участь
представники «Фронту Змін», «Батьківщини», Свободи, РУХу, «За Україну», КУНу, УРП,
представників «Зарваницької ініціативи». У роботі КОДу взяв участь народний Депутат
України Андрій Парубій.

Комітет опору диктатурі на Львівщині одноголосно підтримав протест членів
обласної організації ВО «Батьківщина», які вже четвертий день голодують на знак
підтримки лідера опозиції Юлії Тимошенко.

До акції долучились партійці «Фронту Змін». Вранці 28 квітня були встановлені на
головній площі Львові агітаційні намети «фронтовиків», які планують безстроково
протестувати (Львівський КОД підтримав акцію голодування активістів
«Батьківщини» // Вголос (Львів) (http://vgolos.com.ua/politic/news/46258.html). – 2012. –
28.04).

Оперативні прогнози

Объединение оппозиционных партий «Фронт Змін» и «Батьківщини» является
выгодным, в первую очередь, для партии Юлии Тимошенко. Такое мнение высказал
«Главкому» директор Агентства моделирования ситуаций Виталий Бала.

«С моей точки зрения это объединение для «Фронта Змін» не нужно было, если
говорить о перспективе. «Фронт Змін» сейчас фактически спасает «Батьківщину». Когда
Юлию Тимошенко закрыли в тюрьму, БЮТ мне напомнили детский сад без воспитателя,
бегали, метушалися, но у них ничего не получается. И Яценюк, который после
Тимошенко имеет наивысший рейтинг, является для них спасением и решением проблем
и просчетов, которые были, есть и будут», – считает политолог.

В то же время, Арсений Яценюк также заинтересован в объединении, поскольку
стремится стать президентом Украины, считает Бала. «Вопрос в том, зачем это
Яценюку? А Яценюк хочет быть президентом, ему надо сделать вид, что объединенная
оппозиция выдвинула как единого кандидата в президенты. Таким образом, ставя в

http://www.firtka.if.ua/?action=show&id=20117
http://vgolos.com.ua/politic/news/46258.html
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неудобное положение свою политическую силу, он выдвигает интересы своего
президентства. Решение своих интересов как раз дают возможность оппонентам этой
оппозиции очень серьезные преимущества», – считает эксперт (Эксперт: Ставя в
неудобное положение свою партию, Яценюк выдвигает интересы своего
президентства // Флот-2017
(http://flot2017.com/posts/new/ekspert_stavja_v_neudobnoe_polozhenie_svoju_partiju_jacenj
uk_vydvigaet_interesy_svoego_prezidentstva). – 2012. – 23.04).

***

Партия регионов объявит первую пятерку избирательного списка во время
XIV съезда политсилы, который назначен 31 июля. Об этом заявил первый заместитель
главы Партии регионов Владимир Рыбак.

«31 июля мы планируем провести XIV съезд партии. На съезде будут
утверждены списки кандидатов в депутаты по многомандатному избирательному
округу, а также по одномандатным округам. Будут предоставлены полномочия
политсовету принимать соответствующие решения между съездами, а также
определена первая пятерка и десятка кандидатов в депутаты», – сообщил г-н Рыбак.

«Первая пятерка будет сформирована тогда, когда мы проведем социологические
исследования, изучим поддержку гражданами возможных кандидатов, определим тех, кто
пользуется наибольшей поддержкой населения. Обнародуем ее на ХІV съезде партии», –
подчеркнул политик.

«Этому будет предшествовать масштабная партийная работа: в течение мая, июня и
июля будут проведены расширенные партийные собрания с участием депутатов всех
уровней – первичных, районных, городских и областных организаций, где будет
рассмотрена программа партии, избраны делегаты на предстоящий съезд и решены другие
внутрипартийные вопросы», – добавил он (Первая пятерка Партии регионов станет
известна в июле – Рыбак // Независимое Бюро Новостей
(http://nbnews.com.ua/news/37875/). – 2012. – 23.04).

***

При организации местных выборов в Киеве могут возникнуть проблемы из-за
отсутствия районного звена избирательных комиссий, считает заместитель
председателя Центральной избирательной комиссии (ЦИК) Андрей Магера.

«Я надеюсь, что депутаты внесут изменения в закон и исправят эту ситуацию. Но
если выборы проводить летом, то я не уверен, что парламент внесет такие изменения до
начала выборов, чтобы мы не пришли к коллапсу в части проведения выборов в Киеве», –
заявил он.

Зампредседателя ЦИК отметил, что считает более целесообразным проведение
местных выборов в Киеве одновременно с парламентскими, что позволит сэкономить
бюджетные средства на финансирование участковых избирательных комиссий.

В то же время,  по его словам,  ситуация с датой местных выборов в Украине
неопределенная (ЦИК: Выборы мэра Киева будут проблемными //
Донбасс(http://donbass.ua/news/politics/2012/04/23/cik-vybory-mjera-kieva-budut-
problemnymi.html). – 2012. – 23.04).

***

Мало хто сподівався, але дві найбільш рейтингові та недавно ворогуючі опозиційні
сили офіційно оголосили про об’єднання.  Після підписів Тимошенко та Яценюка під
відповідною декларацією має з’явитись і єдиний список кандидатів на парламентські

http://flot2017.com/posts/new/ekspert_stavja_v_neudobnoe_polozhenie_svoju_partiju_jacenjuk_vydvigaet_interesy_svoego_prezidentstva
http://flot2017.com/posts/new/ekspert_stavja_v_neudobnoe_polozhenie_svoju_partiju_jacenjuk_vydvigaet_interesy_svoego_prezidentstva
http://nbnews.com.ua/news/37875/
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вибори на базі «Батьківщини». Здавалось би, позитив очевидний, бо разом ці політичні
сили вже претендують на 25 % голосів. Проте експерти сумніваються, що злагоджено
запрацює матеріальний та організаційний ресурс об’єднаної опозиції. Більше того,
поступки Яценюка, який в даній ситуації явно витягає обезголовлену
«Батьківщину», розглядають як намір стати єдиним кандидатом від демократичних
сил на президентських виборах.

Про загрози та переваги опозиційного об’єднання говорять директор Агентства
моделювання ситуацій Віталій Бала,  директор GMT  Group  Анатолій Луценко та
політтехнолог Андрій Золотарьов.

Віталій Бала:  «Відсутність публічності та прозорості в об’єднаній опозиції,  грає
тільки на руку її опонентам»

Чому декларацію про об’єднання підписують лише два лідери політичних сил –
«Батьківщини» та «Фронту Змін», говорячи про те, що до об’єднаної опозиції входять і
інші партії? Не зрозуміло, чи буде ще якесь підписання, де будуть присутні і інші
політичні керівники? Помилка будь-якої опозиції, коли вона об’єднується, – це
намагання вибудовувати саме об’єднання як старші і молодші. Це абсолютно
недоречно, навіть у випадку, коли рейтинг якоїсь політичної сили більший у
10 разів. Якщо цього не зрозуміють і не почнуть вибудовувати об’єднання на
рівноправних відносинах, думаю, що ці об’єднання не будуть носити ні
довготривалого існування, ні реальних серйозних результатів. Об’єднуватися
потрібно не для того, щоб вирішувати персональні питання, а на основі конкретних ідей та
пропозицій для суспільства.  Мені важко уявити,  що об’єднання проти когось може бути
довговічним.

... Я не зовсім розумію, навіщо було знову призначати Турчинова головою виборчого
штабу. Ми знаємо практику у світі: начальники штабів, які програють якісь кампанії,
другий раз не очолюють ці структури. Тут потрібні нові підходи, інший алгоритм рішення
проблем та питань,  які стоять перед опозицією.  А вони ідуть рівно по тій системі,  яка
працювала рік тому, два, п’ять, десять. В цьому випадку говорити про те, що маємо
розраховувати на щось суттєво інше в українському політикумі та суспільстві,
наразі не доводиться.

Сьогодні ми почули про «реальну опозицію». Думаю, що це також помилка,
якщо ви хочете об’єднуватись з іншими. Є опоненти до влади, вони можуть бути як в
політичних силах, так і в громадських організаціях. Всі ці рудименти того вождізму,
який є в українській політиці, можуть призвести до поганих результатів на цих
виборах.

Андрей Золотарев: «При неплохом результате по списку объединенная оппозиция
может попросту провалить мажоритарку»

В завершение скажу, на чем проигрывает оппозиция. Власть можно называть
«злочинной», но организованная политическая группировка Партии регионов является
именно организованной, и этого качества у нее не отнять. Неорганизованность и
легковесность – основная и самая большая проблема оппозиции на выборах. Если они не
сумеют организационно усилить друг друга, если не будет синергии потенциалов
«Батькивщины» и «Фронта змин», результат скорее будет негативным.

«Удар» та «Свобода» ще можуть приєднатися до об’єднаної опозиції?
Віталій Бала: «Свобода» насправді стоїть перед непростим вибором. До речі, це

об’єднання може якимось чином вирішити головне питання Тягнибока: іти по списку
першим номером чи йти по мажоритарці. Бо може статися так, що кандидати від
«Свободи» по західній Україні пройдуть, а лідер партії не пройде, бо він очолить
список. В разі об’єднання з опозицією він гарантовано пройде, таким чином вони
могли б вирішити цю дилему для себе. Чи піде він на це, це вже його питання.

Що стосується Кличка, то людина, яка звикла вигравати, сприймає тільки чорне або
біле, а в політиці так не буває, тут є питання компромісів, домовленостей, консультацій.
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Єдине, що мені імпонує у Кличко, коли він заявив: хлопці, давайте критерії тих
кандидатів, на базі яких ми будемо їх представляти і будемо об’єднуватися. В даному
випадку Кличко, якщо він хоче мати реальний результат по партійних списках, має
розбудувати партію. Якщо він цього не зробить, у нього будуть великі проблеми. По
мажоритарникам зрозуміло, під брендом вони можуть йти, якщо вони мають ресурс,
але партійний список…

Наскільки ефективною буде робота регіональних штабів,  і на чому вона
базуватиметься?

Анатолій Луценко: Поки що рано говорити, тому що структура і у «Фронту змін», і у
«Батьківщини» як основних організаційних донорів цього проекту перебуває не в
найкращій формі.  Будь-яка структура –  це насамперед фінанси,  а якщо бізнес,  який є
донором у цих структур,  постійно перебуває під пресом або переходить до влади,  то
будуть серйозні проблеми організаційного характеру. В даному випадку може
допомогти, якщо вдасться акумулювати ресурс мажоритарників і якимось чином
його розподілити, в тому числі і на центральний виборчий проект (Каплюк Г.,
Блохтур А. Єдиносписочники // Главком: Новости политики и экономики
(http://glavcom.ua/articles/6876.html). – 2012. – 23.04).

***

Компартия Украины усилит свои позиции после предстоящих парламентских
выборов. Об этом заявил народный депутат Украины, первый секретарь Луганского
обкома КПУ Спиридон Килинкаров.

«Я думаю, позиции эти усилятся, если говорить о партийном списке, в два раза,
а по мажоритарке все будет зависеть от того, насколько честно и прозрачно пройдет
весь процесс выборной кампании и, самое главное, подсчета голосов», – отметил
Спиридон Килинкаров.

«Если сегодня решение КС в отношении возможности баллотироваться и по
списку, и по мажоритарке не станет поводом для того, чтобы провести ревизию всего
закона и отменить его нормы в отношении процедуры голосования и подсчета
голосов в день выборов, то, я думаю, результаты выборов будут довольно честными
и прозрачными», – сказал коммунист.

«Что касается самой кампании: конечно, она состоится, партии будут
принимать участие, просто обидно, что на самом деле после выборов ничего не
изменится. Потому что, к сожалению, социология показывает, что в принципе все
так же останется, как есть на сегодняшний день. При всех бравурных заявлениях
отдельных представителей оппозиции, что они получают какое-то там виртуальное
большинство», – заявил Спиридон Килинкаров.

При этом он также подчеркнул, что Компартия не собирается объединяться с
Партией регионов. «Мы будем с ними конкурировать, на Востоке страны в особенности. Я
представляю в данной ситуации Луганскую область и с уверенностью могу сказать, что
самые большие потери Партия регионов понесет в восточных регионах, где у них был
самый высокий уровень поддержки. Там, где было очарование, будет колоссальное
разочарование. Все эти голоса, я думаю, КПУ заберет себе, и у меня в этом нет никаких
сомнений», – отметил коммунист (Спиридон Килинкаров: Компартия усилит свои
позиции после выборов // Компартія України (http://www.kpu.ua/spiridon-kilinkarov-
kompartiya-usilit-svoi-pozicii-posle-vyborov/). – 2012. – 24.04).

http://glavcom.ua/articles/6876.html
http://www.kpu.ua/spiridon-kilinkarov-kompartiya-usilit-svoi-pozicii-posle-vyborov/
http://www.kpu.ua/spiridon-kilinkarov-kompartiya-usilit-svoi-pozicii-posle-vyborov/
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***

Политолог Виктор Небоженко считает, что такое объединение всех и вся, как
объединение оппозиционных сил, может быть «только принудительным и только в
Лукьяновской тюрьме».

«Предлагая объединиться всем, Тимошенко прекрасно понимает, что это очень
трудно сделать. И зря она обижается, что кто-то в этом сомневается. Власть на самом деле
не боится этого объединения. Чем больше, чем рыхлее, чем некачественнее будет это
объединение, тем больше там будет сфабриковано тушек. Она требует объединения
не потому, что она не понимает всей сомнительности и опасности этого, а потому что
она хочет резко усилить свою политическую составляющую. Быть объединителем
оппозиции», – заявил он (Политолог: Власть не боится такого объединения
оппозиции, больше потом будет тушек // Флот-2017
(http://flot2017.com/posts/new/politolog_vlast_ne_boitsja_takogo_obedinenija_oppozicii_bolsh
e_potom_budet_tushek). – 2012. – 24.04).

***

У об’єднаної опозиції є всі шанси на перемогу на майбутніх виборах народних
депутатів України. Таку точку зору висловив доцент кафедри політології Києво-
Могилянської академії Андреас Умланд.

Експерт вважає, що об’єднання політичної сили Арсенія Яценюка «Фронт Змін» і
партії екс-прем’єр-міністра Юлії Тимошенко «Батьківщина» складе серйозну конкуренцію
правлячій Партії регіонів.

«Згідно з опитуванням центру Разумкова, сукупний показник «Фронту Змін» і
«Батьківщини»на осінніх парламентських виборах може досягти 23 %; у Партії регіонів
аналогічний показник – 19,5 %», – пише видання.

«Якщо парламентські вибори відбудуться чесно, і опозиція залишиться в союзі,
то вона може розраховувати на перемогу. Якщо ж вибори будуть сфальсифіковані, то
Україна опиниться в ізоляції», – підкреслив доцент (Дубенко Л. У об’єднаної опозиції є
всі шанси на перемогу – Умланд // GolosUA.com
(http://www.golosua.com/ua/main/article/politika/20120425_u-obyedinennoy-oppozitsii-est-
vse-shansyi-na-pobedu-umland). – 2012. – 25.04).

***

Руководящий партнер агентства «Seemus-media» Леонид Щукин обнародовал
результаты опроса специалистов относительно влиятельных политиков, которые войдут в
состав Верховной Рады в 2012 г.

Первое место в рейтинге политиков, которые имеют все шансы попасть в
парламент, занял Петр Порошенко.  «Есть большие шансы, что он сформирует свой
собственный центр влияния в Верховной Раде», – отметил эксперт.

Второе место занял экс-президент Леонид Кучма. «После всех судебных
процессов, которые происходили над Кучмой, сегодня можно заявить, что он не
относится к власти, а поэтому имеет все шансы мобилизовать оппозиционный
электорат», – сказал г-н Щукин.

Третье место, согласно опросу, занял Нестор Шуфрич. «Мы считаем, если он все-
таки войдет в Раду, то хотя бы появится там здоровый юмор», – отметил эксперт.

На четвертом месте Людмила Супрун, которая, по словам эксперта, имеет все
шансы попасть в парламент и присоединиться к влиятельному центру Петра Порошенко.

В десятку также вошли харьковские бизнесмены Александр Ярославский и Степан
Гавриш, а также Александр Волков и Виктор Балога.

http://flot2017.com/posts/new/politolog_vlast_ne_boitsja_takogo_obedinenija_oppozicii_bolshe_potom_budet_tushek
http://flot2017.com/posts/new/politolog_vlast_ne_boitsja_takogo_obedinenija_oppozicii_bolshe_potom_budet_tushek
http://www.golosua.com/ua/main/article/politika/20120425_u-obyedinennoy-oppozitsii-est-vse-shansyi-na-pobedu-umland
http://www.golosua.com/ua/main/article/politika/20120425_u-obyedinennoy-oppozitsii-est-vse-shansyi-na-pobedu-umland
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Замыкают топ-10 влиятельных политиков Олег Тягнибок и Григорий Суркис.
Первый,  по словам экспертов,  принесет в Раду радикализм,  а второй на волне
Еврочемпионата может провести интересную кампанию.

Вместе с тем большие шансы попасть в парламент имеют Александр Мороз,
Михаил Поплавский, Роман Безсмертный и даже Леонид Черновецкий.

«В целом будущая Верховная Рада будет многополюсной в отличие от
нынешней… очень тяжело будет продвигать прихоти Банковой в Раде-2012»,  –
резюмировал Леонид Щукин (У Порошенко, Кучмы и Шуфрича самые высокие шансы
пройти в Раду – эксперты // Независимое Бюро Новостей
(http://nbnews.com.ua/news/38140/). – 2012. – 25.04).

***

Для большинства лидеров мелких политических партий судебный запрет на
одновременное баллотирование по партийному списку и мажоритарному округам стал
неприятной неожиданностью. Об этом во время пресс-конференции заявил эксперт
Института политического образования Александр Солонтай.

«Из-за этого запрета лидеры таких партий как, например, «Украина – Вперед!»
– Королевская – или даже Наливайченко (партия «Наша Украина». – Ред.) решат,
что лучше синица в руках, чем журавль в небе и пойдут на выборы
мажоритарщиками. Соответственно, можно ожидать прекращения активной
рекламной кампании «Украина – Вперед!». Честно говоря, для многих этот запрет
был как серпом…», – заявил эксперт.

Также он отметил, что партия «Фронт Змін», которая недавно объединилась с
партией «Батьківщина» в Центре и на Востоке страны часто воспринималась как «третья
сила». Однако, по словам г-на Солонтая, голоса «Фронта» на выборах могут пойти
кому угодно, необязательно «Батьківщине»: «Удару», «Свободе» или даже Партии
регионов (Вскоре Королевская и ее партия уйдут с экранов телевизоров – эксперт //
Независимое Бюро Новостей (http://nbnews.com.ua/news/38103/). – 2012. – 25.04).

***

Багато міських голів будуть пробувати свої сили у виборчій кампанії до
парламенту. Про це на прес-конференції на тему «Перші підсумки суспільного
спостереження за виборами-фальстарт кандидатів» заявив аналітик громадянської мережі
ОПОРА Михайло Шелеп. За даними ОПОРИ, значний інтерес викликають заяви щодо
перспектив висування у мажоритарних округах чинних міських голів обласних
центрів та голів місцевих рад. Міські голови Володимир Сальдо (Херсон), Віктор
Анушкевичус (Івано-Франківськ), Сергій Одарич (Черкаси), Володимир Дебой
(Житомир), ймовірно виставлятимуть свої кандидатури.

«Є публічні підстави прогнозувати участь у мажоритарних виборах голів
Закарпатської, Тернопільскої, Івано-Франковської обласних рад – Івана Балоги,
Олексія Кайди. Олександра Сича», – сказав Шелеп.

За даними ОПОРИ, не виключається участь у виборах голови Волинської
облдержадміністрації Бориса Клімчука, планують висувати свої кандидатури заступники
голів Миколаївської та Закарпатської облдержадміністрації Віталій Травянко та Іван
Бушко. Експерти зазначають, що балотування місцевих посадовців потенційно
сприятиме підвищенню конфліктності передвиборчої кампанії (ОПОРА: У
парламентській кампанії 2012 року візьмуть участь багато міських голів //
NEWS.IF.UA (http://news.if.ua/news/22520.html). – 2012. – 25.04).

http://nbnews.com.ua/news/38140/
http://nbnews.com.ua/news/38103/
http://news.if.ua/news/22520.html
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***

Взрывы в Днепропетровске могут быть отвлекающим маневром. Такое мнение
выразил народный депутат Украины от Компартии Спиридон Килинкаров.

По словам коммуниста,  взрывы в центре города –  это попытка дестабилизировать
общество.

Спиридон Килинкаров также отметил, что эти события можно связать с грядущими
парламентскими и президентскими выборами в стране.

«Не исключаю, что такие грязные методы, как взрывы в Днепропетровске,
будут применяться в борьбе за пост Президента в 2015 г. Если здесь замешан
внешний фактор, то задача ставится по выборам Президента. Потому что все
понимают,  что ключевые позиции и рычаги влияния в руках главы государства.  И
парламентская кампания – это подготовительный этап к основной битве, которая будет за
пост Президента», – добавил народный депутат (Спиридон Килинкаров: Взрывы,
подобные днепропетровским, могут повториться в 2015 году // Компартія України
(http://www.kpu.ua/spiridon-kilinkarov-vzryvy-podobnye-dnepropetrovskim-mogut-
povtoritsya-v-2015-godu/). – 2012. – 27.04).

http://www.kpu.ua/spiridon-kilinkarov-vzryvy-podobnye-dnepropetrovskim-mogut-povtoritsya-v-2015-godu/
http://www.kpu.ua/spiridon-kilinkarov-vzryvy-podobnye-dnepropetrovskim-mogut-povtoritsya-v-2015-godu/
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